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Wybory młodzieżowego prezydenta miasta rozstrzygnięte
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PREZYDENT MIASTA

Natalia Jasik wygrała bój o prezydenturę, pokonując dwóch mężczyzn. W swoim programie 

wyborczym jako priorytety zawarła remont zabytków i postawienie miasta na nogi dzięki 

turystyce. Wygrała, mimo że na kampanię wyborczą miała tylko niecałe trzy tygodnie.

Nowa pani prezydent pochodzi z Mechnicy leżącej w gminie Reńska Wieś. Jest mieszkanką wsi, 

ale nieźle orientuje się w bolączkach, jakie gnębią nasze miasto. Wiedzę na ten temat zdoby
wała głównie z Internetu, literatury oraz z sondaży, jakie przeprowadzał jej sztab wyborczy 

z mieszkańcami. Tak więc powstał program wyborczy oparty na rzeczywistych potrzebach.

Szczegóły na str. 3

Oświadczenia majątkowe w straży pożarnej

Spowiedź 
strażaków

Od szeregowca do komendanta - wszyscy zawodo
wi strażacy w Kędzierzynie-Koźlu musieli do końca 
marca złożyć oświadczenia majątkowe. Do kadr w ca
łej Polsce spłynie 30 tysięcy strażackich spowiedzi.

Str. 4

Wyniki plebiscytu „Nowej Gazety Lokalnej"

Najpopularniejsi wybrani 
po raz szósty

Poznaliśmy laureatów organizowanego już po raz 
szósty przez naszą redakcję plebiscytu na najpopu
larniejszych sportowców, trenerów i kluby powiatu 
kędzierzyńsko-kozielskiego w 2007 roku.

str. 5

Jubileuszowy festiwal

Dwadzieścia lat 
z szantami

Zmieniają się mody, zmieniają gusta, a szanta wciąż 
na topie. Przegląd Piosenki Żeglarskiej i Poezji Morskiej 
„Szantki" jak zawsze bije rekordy popularności. Tym ra
zem impreza odbędzie się już po raz dwudziesty.

str. 13
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A Czy polscy olimpijczycy powinni zbojkotować 

olimpiadę w Pekinie z powodu zamieszek w Tybecie?

Czy popierasz wniosek radnych PiS, a wcześniej prezydenta 
Wiesława Fąfary, o nadbudowanie trzeciego piętra urzędu miasta? 
Głosować można na stronie www.lokalna.com.pl

Dzisiaj 
prima aprilis!
Jako że dzisiaj, 1 kwietnia, dzień żartów i ka

wałów, postanowiliśmy i my kilka razy puścić 

oko do naszych Czytelników. Wśród osób pra

widłowo typujących, które teksty to żart, rozlo

sujemy niespodziankę. Czy ona też będzie żar

tem? Tego dowiedzą się Państwo z„NGL" nr 15, 

która ukaże się za dwa tygodnie, 15 kwietnia.

Odpowiedzi prosimy przysyłać na adres re

dakcji: al. Jana Pawła II 36. Na kartki czekamy 

do 11 kwietnia (decyduje data dotarcia kartki 

do redakcji).

Redakcja

Oświadczeniowa mania
Jarosław Jurkowski;
- Kto ma teoretycznie 
większe pole do popi
su w nieprawidłowo
ściach: kierownik wy
działu z kilkudziesię- 
ciomilionowym budże
tem czy asystent pre
zydenta, kserujący po 
kilkanaście, kilkadzie
siąt stron zaintereso
wanym?

Coraz szersze grono osób w naszym kraju składa 
oświadczenia majątkowe. Zwykle sporządzenie takie
go dokumentu ma służyć większej przejrzystości życia 
publicznego czy uniemożliwieniu urzędnikom czer
pania budzących wątpliwości dochodów Rzecz tylko 
w tym, że w ten sposób nie zawsze kontroluje się oso
by które takiej kontroli powinny podlegać - zgodnie ze 
zdrowym rozsądkiem - zdecydowanie bardziej.

Przykład? Żeby daleko nie sięgać - nasz urząd mia

sta. Zgodnie z obowiązującymi przepisami, oświadcze

nia majątkowe, oprócz kierownictwa urzędu, składa
ją wśród urzędników d, którzy wydają decyzje admi
nistracyjne. Składa je zatem asystent prezydenta An
drzej Kopacki, wydający decyzje o odmowie udostęp
nienia informacji publicznej. Z tego obowiązku jest zaś 
zwolniony Artur Mantszczak, kierownik wydziału in
westycji i remontów. Pierwszy za pośrednictwem kasy 
pobiera 20 groszy od kserokopii strony A4. Drugi kie
ruje wydziałem, który przepracowuje połowę lub wię
cej miejskiego budżetu, czyli grube miliony

Zgodnie z logiką polskiego prawą skoro zachcia- 
ło się pójść Kopackiemu między urzędników, niech 
się więc spowiada, ile się nadorabiał. A nuż da się wy
łapać jakieś nieprawidłowości wynikłe z kserowania 
urzędowych dokumentów' dla studentów po 20 groszy 
sztuka? Może Kopacki policzył więcej za czas i fatygę?

Żeby nie było wątpliwości - cenię pana Artura Ma- 

ruszczaka jako urzędnika i jako człowieka. Chodzi mi 
tylko o sens przepisów, a raczej ich brak Kto ma teo
retycznie większe pole do popisu w nieprawidłowo
ściach: kierownik wydziału z kilkudziesięciomilrono- 
wym budżetem czy asystent prezydenta, kserujący po. 
kilkanaście kilkadziesiąt stron zainteresowanym?

Podobnie niewysoko oceniam przepisy, które we
szły niedawno w życie, czyli rozporządzenie o oświad
czeniach majątkowych strażaków. Musi je teraz zło
żyć każdy zawodowy strażak od szeregowca do ko
mendanta.

Do tej pory wystarczały oświadczenia składane 
przez garstkę osób na kierowniczych stanowiskach. 
Z jakiego powodu ma się spowiadać strażak obcina
jący gałęzie po wichurze? Bo z oświadczenia mająt
kowego wyjdzie, że skoro wzrosły mu oszczędności, 
to pewnie wziął sobie te gałęzie do domu, zaoszczę
dził na kupnie węgla i wydatki mu zmalały? Jaki sens 
ma oświadczenie majątkowe strażaka uwalniającego 
ofiary wypadku drogowego? Dorobił się na złomowa
nym aucie?

Przepis jest jasny nasi strażacy kamie złożyli 
oświadczenia. Do czasu, aż ktoś w jaskrawy sposób 
nie udowodni jego nieżydowości łub o niezgodności z 
innymi przepisami nie wypowie się Trybunał Konsty
tucyjny (jak w przypadku oświadczeń majątkowych 
samorządowców), będzie obowiązywał. A że jest fun
ta kłaków wart? Już widzę jak przejęci tym są twór
cy kulawego prawa...

Gościnny felieton

Okiem dinozaura

Mirek „Koval” Kowalewski
Zejman & Garkumpel

Jestem w wieku, w którym powoli ilość planów 
zrównuje się z ilością wspomnień. Jakość wspomnień
określa, czy stajemy się zgorzkniałym, stetryczałym 
piernikiem, czy radosnym koneserem barw jesieni

mnieniom z ..Szantek” w Kędzierzynie-Koźlu będę
niedługo wesołym staruszkiem, z życzliwym dystan
sem chłonącym radości żyda.

Dlaczego „Szantki"? Hm... Powodów jest parę.
Po pierwsze: czas. Od zawsze „Szantki” będą mi się 

kojarzyć z... wiosną! Do dziś pamiętam spacer po Kę- 
dzienynie-Koźlu, gdy ukojony wiosennym słonkiem, 
zasnąłem na boczku w trawie jakiegoś boiska. W cza
sie wieczornego koncertu musiałem śpiewać zwróco
ny do publicznośd profilem, by ukryć świeżą opaleni
znę pokrywającą tylko... jedną stronę twarzy!

Po drogie: ludzie Są ludzie, którzy zamiast po pol
sku narzekać na niemożność zrobienia czegokolwiek, 
po prostu to... ROBIĄ! I takich łudzi dobry los dał nam 
poznać w Kędzierzynie-Koźlu. Jestem starym sklero
tykiem, dlatego nie podejmę się trudu wymienienia 
wszystkich, bo mógłbym kogoś pominąć. Kocham tę 
ekipę którą zawsze stawiam za wzór tym, co to mó
wią. że w ich środowisku, miejscowośd czy klubie nic 
się nie da zrobić. O zakrętach, problemach organizacyj
nych i ich pokonywaniu mógłby napisać Waldek Mu
cha książkę, która przyćmiłaby „Harryego Pottera".

Po trzecie: motywacja. Z Zejmanem zapraszani je
steśmy na „Szantki” od zawsze. Fakt ten jest dla nas 
szalenie motywujący do roboty Nie można pojechać do 
przyjaciół z odgrzanym tylko repertuarem. Przez sza
cunek dla miejsca i ludzi ZAWSZE przywoziliśmy tu 
premiery! Była to dla nas sprawa ambicji. Gdzie indziej 
różnie bywało, ale na K-K musieliśmy mieć nowości!

O statystykach festiwalowych, czym się „Szantki” 
różnią od reszty wydarzeń tego typu, o wykonawcach 
na pewno opowie Michał Nowak Miejscowy znakomity 
dziennikarz, znawca tematu, który zrobi to o niebo lepiej 
ode mnie Dlatego pozwolę sobie tylko na kilka bardzo 
osobistych wspomnień związanych z „Szantkami”.

15 marca 1996 roku w nocy mokrą po deszczu 
drogę otulił... przymrozek! Jechaliśmy na koncert dla 
dzieci do K-K O 4 rano dachowaliśmy całym zespo
łem, z dekoracjami w przydrożnym rowie w miejsco

wości. .. Kotlamia? Wypadek jak wypadek, ale prze
szedł do historii faktem mojej ekspresowej ewakuacji 
z samochodu przez... okienko wielkości 40x30 cm. 
Ważyłem wtedy ok 120 kg! Koncert oczywiście się 
odbył, ale my do dziś pamiętamy jak mimo poobijania 
powypadkowego, utykania i rozcierania siniaków, gra
liśmy tak radośnię jakby nic się nie stało.

Innym razem naszego skrzypka Tadzia organiza
torzy obudzili o 8 rano i porwali wraz ze skrzypcami 
na solowy nagły występ. Tadzio dopiero co się położył 
po gościnnej nocy, więc niewiele kojarzył. Na miejscu 
okazało się że elementem dekoracji była stara latar
nia morska, z której przy zgaszonych światłach wycho
dził tajemniczy latarnik z lampką i uroczyście otwie
rał koncert konkursowy, czy jakoś tak A biedny Ta
dzio, zerwany skoro świt, miał na skrzypcach wykonać 
utwór swego życia:.. .skrzypienie drzwi starej latami!

To tu nasz Zbyszek został honorowym członkiem ze
społu Mietek Folk (a niewielu przetrzymuje taką inicja
cję!), to tu Tadzio skrzypek chroniąc mnie przed zaku
sami pewnej damy, poprosił mnie do... tańca! Itd., itp...

Zawsze do K-K na „Szantki” jedziemy z zespołem 
jak na świąteczne spotkanie. Wiemy, że jedziemy do 
prawdziwych przyjaciół, których gościnność przekra
cza wszelkie granice Wiemy, że nic nie trwa wiecz
nie i historia kiedyś wymiecie nasz zespół z estrady 
„szantkowej”. Ale wiemy też, że zawsze tam będzie
my... sercem!!!

Żartować czy nie? Zapytaliśmy mieszkańców Kędzierzyna-Koźla, czy prima aprilis (łac. 1 kwietnia) jest dla nich 

dniem, w którym żartują, czy raczej wolą zachować powagę, a może z nich się żartuje.

| SI Magdalena Gał- 
. kowska, os. Sła

więcice: - Nigdy 
nie zostałam oszu
kana 1 kwietnia. 
Sama też staram 
się nie robić żar
tów innym. Trady
cję żartowania w 
ten dzień lubię, ale 

staram się bardziej przyglądać temu, niż 
brać czynny udział. Wydaje mi się, że lu
dzie to lubią, ale osobiście nigdy nie przy
darzyło mi się nic wyjątkowego z tej oka
zji. Na szczęście.

Mieczysław Czadan- 
kiewicz, os. Śród
mieście: - Tak, tak! 
Oczywiście, że robię 
żarty i padam ich ofia
rą. Nie wiem jak dlain- 
nych, ale dla mnie to 
ważna tradycja. Jak

jeszcze pracowałem, to dostałem kiedyś w prima 
aprilis telefon, że mam się udać na naradę. Mia
ła być półtora kilometra od mojego miejsca pra
cy, poszedłem pieszo. Oczywiście okazało się, że 
to był kawał, żadnej narady nie ma. Są ludzie, któ
rzy mogliby się zdenerwować po takim żarcie, ale 
ja się śmiałem. Do dziś wspominam to z przyjem

nością.
Adam Walenżyk, 
os. Śródmieście:
- Nie obchodzę pri
ma aprilis. Myślę, 
że wyrosłem już 
z tego, choć przy
znają, że nie jest 
to okazja do zaba

wy tylko dla młodych. Kiedyś sam organi
zowałem dowcipy dla bliskich i znajomych, 
ale to było tak dawno, że nie pamiętam już 
dokładnie, co robiliśmy. Ale dowcip zawsze 
musiał mocno zaskakiwać, zarówno innych, 
jak i mnie, kiedy ktoś płatał mi psikusa.

Dowcip to dowcip.
Dominik Posiak, 

« os. Sławięcice:
Nie obchodzę prima 
aprilis. Moim zda
niem to głupota, nie 

. lubię tego święta. 
! Niestety, nie zawsze 

jest wesoło, kiedy 
ludzie płatają sobie żarty. Zdarza się, że ktoś 
złośliwie coś komuś zrobi i potem wykręca się 
primaaprilisowym żartem. Tak więc ten dzień 
równie dobrze może być pretekstem do zło
śliwości, a nawet sprawienia komuś przykro
ści. Zwykle 1 kwietnia uważam na to, co inni

mówią.
Anna Kajfasz, os. 
Lenartowice: - Ra
czej nie przywiązuję 
uwagi do 1 kwiet
nia. Nie obcho
dzę tego dnia. Nie 
dlatego, że nie lu
bię, ale prima apri

lis wydaje mi się już trochę zapomniane. Nig
dy nie zastanawiałam się nad tym świętem, 
choć wiem, że jest ono zabawne. Kiedyś, jak 
robiłam dowcipy, to nie byle jakie. Wymaga
ły zaangażowania, żeby kogoś oszukać. Jeżeli 
nie zapomnę, to może zrobię i w tym roku ko-

muśżart.
Małgorzata La
chowicz, os. Pia
stów: - Obchodzę, 
jak najbardziej. Cza
sem ja robię żar
ty, czasem mi ro

bią żarty. Bywa różnie, ale zawsze śmiesznie. 
Staram się coś wymyślić zabawnego. Zdarza 
się, że mi nie wychodzi i nie udaje się kogoś 
oszukać Nie planuję nic wielkiego, zazwy
czaj są to sytuacyjne żarty, spontaniczne. Coś 
śmiesznego tak nagle przychodzi mi do gło
wy. Lubię też, kiedy ktoś mnie oszukuje, bo to 
równie zabawne. Pytała: WN, Foto: KJ

„Nowa Gazeta Lokalna" - tygodnik, 

ukazuje się w Kędzierzynie-Koźlu 

i Powiecie Kędzierzyńsko-Kozielskim 
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Wybory prezydenta miasta rozstrzygnięte

Mamy nową panią
Natalia Jasik wygrała bój o prezydenturę, pokonując dwóch 

mężczyzn. W swoim programie wyborczym jako priorytety za
warła remont zabytków i postawienie miasta na nogi dzięki tu
rystyce. Wygrała, mimo że na kampanię wyborczą miała tylko 
niecałe trzy tygodnie.

Nowa pani prezydent pochodzi z 
Mechnicy leżącej w gminie Reńska Wieś. 
Jest mieszkanką wsi, ale nieźle orientuje 
się w bolączkach, jakie gnębią nasze mia
sto. Wiedzę na ten temat zdobywała głów
nie z Internetu, literatury oraz z sondaży, 
jakie przeprowadzał jej sztab wyborczy z 
mieszkańcami. Tak więc powstał program 
wyborczy oparty na rzeczywistych potrze
bach.

- Najwięcej problemów stwarzało 
mi napisanie planu wyborczego. Na
leżało się także solidnie przygotować 
z wiedzy o mieście i jego problemach. 
Musiałam też napisać swoje wszystkie 
przemówienia - mówiła Natalia Jasik.

Wedle zapowiedzi pani prezydent prio
rytetem będzie budowa dalszej części ob
wodnicy, odnowa lokalnych zabytków - w 
tym starych kamieniczek, oraz rozwój tu
rystyki i kultury Zostały także uwzględ
nione żądania mieszkańców, którzy chcie- 
liby, aby organizowano więcej masowych 
imprez.

Natalia Jasik postawiła na kobiety, któ
re aktywnie działały w jej komitecie wy
borczym. Uważa, że w swoim otoczeniu 
brak jest ambitnych przedstawicieli płci 
brzydszej. Koleżanki były bardzo pomoc
ne i się sprawdziły - twierdzi pani prezy

Przełamali impas

Prezydent i radni 
w piątek się dogadali

Podczas piątkowej sesji rady miasta doszło do kompromi
su między radnymi prawicowej koalicji a prezydentem Wie
sławem Fąfarą.

Obie strony porozumiały się w kwestii 
podziału środków budżetowych. Zwięk
szono dochody i przychody budżetu mia
sta na kwotę ponad 8,2 min oraz doko
nano licznych przesunięć między po
szczególnymi zadaniami Obie strony 
wynegogowały wprowadzenie do bu
dżetu zadań ważnych ze swojego punk
tu widzenia. Porozumienie ma także do
tyczyć zadań w przyszłości.

Ciekawostką była także inicjatywa 
dwóch radnych prawicowej koalicji. Ro
bert Młodziński i Zbigniew Peczkis (po
łowa klubu radnych Prawa i Sprawiedli
wości) zgłosili wniosek o przeznaczenie w 
tegorocznym budżecie kwoty 2 min zł na 
rozbudowę urzędu miasta. Od lat wnio
skuje o to prezydent miasta, jednak rad

Wyjaśnienie

W ubiegłym tygodniu opisaliśmy akcję szkolnego koła Amnesty Intematio- 
nal w gimnazjum nr 3. błędnie podając, że było to PG nr 4. Wyjaśniamy więc, 
że jedynym gimnazjum, w którym działa Al w naszym mieście jest PG nr 3 na 
Pogorzelcu.

Redakcja
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NOWA OFERTA
KREDYTU KONSOLIDACYJNEGO
na oświadczenia do 5 000 /---- nie'wymagamy' '
Kredyty:
- konsolidacyjne
- gotówkowe
- hipoteczne 

dent, która po ukończeniu liceum zamie
rza studiować.

- Na dziewięćdziesiąt procent będę 
studiować stosunki międzynarodowe, 
bo myślę, że Unia Europejska jest na
szą przyszłością. Chcę też się zająć po
lityką - planuje młodzieżowa pani prezy
dent.

Wybory prezydenta miasta były finało
wym etapem edukacyjnej akcji opolskiego 
Stowarzyszenia Ludzi Aktywnych „Hory
zonty”. Spośród kędzierzyńskich szkół do 
programu przystąpiło I liceum Ogólno
kształcące im. Henryka Sienkiewicza.

W trakcie wyborów oceniana była także 
aktywność sztabu wyborczego. Uczniowie 
przynieśli ze sobą plakaty i hasła wybor
cze iście w amerykańskim stylu. Oprócz 
Natalii Jasik było jeszcze dwóch kandyda
tów do prezydenckiego fotela: Filip Wę
grzyn i Dariusz Borys, również uczniowie 
I Liceum Ogólnokształcącego w Koźlu.

- Konkurs miał na celu podniesienie 
wśród młodych ludzi wiedzy na temat 
samorządu, co nie jest prostą sprawą 
ze względu na rozbudowane struk
tury oraz poznanie uprawnień bur
mistrza i prezydenta miasta wybiera
nych w wyborach bezpośrednich. Jest 
to doskonała inicjatywa w dobie, gdy 

ni, także lewicowi, konsekwentnie blo
kują tę inwestycję, tłumacząc, że są inne 
potrzeby To jeden z żelaznych punktów 
sporu na linii koalicja - prezydent. -

- Mój wniosek nie jest ani politycz
ny, ani nie ma nic wspólnego, jak nie
którzy może powiedzą, ze sporami 
koalicyjnymi. Mój wniosek wynika z 
troski o godne warunki, w jakich są 
przyjmowani mieszkańcy - interesan
ci załatwiający swoje sprawy w bu
dynku urzędu miasta - przekonywał 
radny Peczkis.

Na razie z przyczyn formalnych wnio
sek nie mógł być zaakceptowany Nie wi
dać też entuzjazmu u pozostałych człon
ków koalicji. Temat zapewne powróci.
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prezydent

Nowa pani prezydent być może lepiej się dogada z Radą

Miasta Kędzierzyna-Koźla.

dużo młodych ludzi wyjeżdża z kra
ju i czuje się wyalienowanych z polity
ki, a mogą przez wybory dużo zmienić. 
Mam nadzieję, że w przyszłym roku o 
fotel prezydenta będzie walczyło wię
cej kandydatów - mówi Paweł Masełko, 
nauczyciel WOS-u w ILO.

Niestety, wybory nie miały formy bez
pośrednich - komisja wybierała młodzie
żowego prezydenta miasta na podstawie 
konkursu. Jurorami byli m.in. dr Edward 
Nycz, Piotr Masełko, nauczyciel WOS-u.

- Konkurs jest jedną z imprez stale 
organizowanych w naszej szkole. My
ślę, że tego typu inicjatywy mają nie
bagatelne znaczenie dla prawidłowe
go funkcjonowania przyszłych absol

Kolejny promocyjny pomysł radnego Masalskiego

Na Księżyc po sławę 
i energię!

Niewyczerpany w swojej in
wencji Ryszard Masalski wpadł 
na kolejny pomysł, który ma 
wypromować Kędzierzyn-Koź
le. Kiedy w zarodku zduszono 
jego ideę marszu kędzierzy- 
nian na Rzym, niezmordowany 
rajca wpadł na jeszcze lepszy 
koncept: rozsławić miasto pod
bojami poza naszą planetą!

Radny nie ukrywa, że tym razem za
inspirowali go... dziennikarze. Mianowi
cie rozgłośnia radiowa RMF FM zakupiła 
na Księżycu 80 arów gruntu, których akt 
własności przekazała braciom Jarosławo
wi i Lechowi Kaczyńskim.

Prywatna działka na Księżycu to już 
nie żart. Wręcz przeciwnie, handel księ
życowym gruntem staje się coraz bardziej 
intensywny Spory kawałek Luny sprze
dano już w USA i Australii. W Chinach 
działki na Księżycu idą dziś po 298 ju
anów (37 dolarów) za akr (0,4 ha). Teren 
na Lunie można kupić nawet w Bułgarii. 
Tam działka o powierzchni akra kosztuje 
45 lewów, czyli ok. 23 euro.

Jako że polskich właścicieli działek na 
Księżycu jest niewielu, radny Masalski 
wpadł na pomysł, żeby do tego eksklu
zywnego grona dołączyło miasto Kędzie
rzyn-Koźle.

- Moim zdaniem, taka informacja 
pojawi się we wszystkich polskich me
diach, a także mediach zagranicznych. 
Spopularyzuje to miasto Kędzierzyn- 
Koźle na całym świecie - argumentu
je rajca.

Zakup działki miasto miałoby sfinan
sować ze swojego budżetu. Mieszkań
cy mieliby możliwość opłacania termino
wych dzierżaw, które pozwoliłyby im choć 
na krótko poczuć się właścicielami księ
życowego gruntu.

Na Srebrnym Globie jest też coś, cze
go na Ziemi brakuje - wysokowydajne 
źródło energii, czyli hel-3. Według sza
cunkowych obliczeń ekspertów, wystar

wentów w ży
ciu społecznym. 
Jestem przeko
nany, że dzię
ki temu wzro
śnie świadomość 
obywatelska, 
co przełoży się 
na poprawę fre
kwencji wybor
czej w przyszło
ści - uważa Ry
szard Więcek, dy
rektor I LO.

Oprócz Kę
dzierzyna-Koź
la, gdzie taka ak
cja była przepro
wadzana po raz 
pierwszy, podobne 

wybory po raz drugi odbyły się w Opolu 
i Głuchołazach, gdzie wybierano burmi
strza miasta.

- Poprzez realizację programu chcie- 
liśmy, aby młodzi ludzie zainteresowa
li się samorządnością. Niewykluczone, 
że w przyszłym roku powtórzymy ak
cję - mówi Krzysztof Drynda, sekretarz 
stowarzyszenia i rzecznik prasowy

Wybrani spośród młodzieży prezyden
ci i burmistrzowie miast na przełomie 
maja i czerwca w Opolu wezmą udział w 
szkoleniu na temat samorządności oraz 
wystąpią na wspólnej konferencji pra
sowej.

Tekst i foto: Grażyna KOSUBEK 

czy przetworzyć zaledwie 25 ton helu-3, 
aby USA miały energię elektryczną przez 
cały rok Kilkanaście kosmicznych cię
żarówek rocznie zapewniłoby prąd elek
tryczny całej planecie. Na Ziemi tej sub
stancji jest zaledwie 10 kg i uzyskiwanie 
jej w warunkach laboratoiyjnych jest nie
opłacalne.

Badania próbek z Księżyca wskazują 
zaś, że na Srebrnym Globie są wielkie ilo
ści helu-3, przyniesione tam przez wiatr 
słoneczny Ryszard Masalski jest zwolen
nikiem włączenia się Kędzierzyna-Koź
la do wyścigu o ten wysokoenergetyczny 
surowiec

- W naszym mieście nie ma pokła
dów surowców naturalnych, może 
poza piaskiem wydobywanym z Odry. 
Gdyby gminie udało się zakupić dział
ki na Księżycu, na których znalazły
by się złoża helu, stalibyśmy się gmi
ną tak bogatą jak Polkowice czy Klesz
czów bogacący się na kopalni w Beł
chatowie. Nad tymi samorządami mie
libyśmy tę przewagę, że u nas nie do
chodziłoby do zanieczyszczenia środo
wiska naturalnego - przekonuje rajca.

Ryszard Masalski jest zdania, że myśl 
techniczna postępuje tak szybko, że już 
wkrótce wydobycie helu-3 na Księżycu i 
jego transport na Ziemię nie będą stano
wić problemu. Jak każdy wizjoner, ma 
też świadomość, że jego dalekosiężne wi
zje nie mogą liczyć na powszechne zrozu
mienie.

- Zdaję sobie sprawę, że znowu 
spadnie na mnie fala krytyki, że z 
Księżyca spadłem, a internauci na fo
rach będą się na mnie wyżywać. Uwa
żam jednak, że przyszłość Kędzierzy- 
na-Koźla leży na Księżycu i będę do 
tego przekonywał pana prezydenta 
Fąfarę i radnych z koalicji - deklaruje 
radny Masalski.

Jarosław JURKOWSKI
Korzystałem z artykułu„Działka na 

Księżycu" Tadeusza Oszubskiego 
w „Nowościach”
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Stworzymy 
warunki jak 

w Opolu

Opolska Wyższa Szkoła Za
rządzania i Administracji planu
je otworzyć zamiejscowy wydział 
w Kędzierzynie-Koźlu. Prawdo
podobnie już w październiku po
jawią się pierwsi studenci ekono
mii, pedagogiki czy europeistyki - 
nowości na WSZiA.

Pierwsze rozmowy z kierow
nictwem uczelni przedstawicie
le gminy i starostwa mają już za 
sobą. Dziś (1 kwietnia) urzędni
cy kolejny raz będą rozmawiać o 
zamiejscowym wydziale WSZiA 
w Kędzierzynie-Koźlu. Uczelnia 
ma przedstawić samorządowcom 
swoją wizję placówki.

Na razie WSZiA myśli o stu
diach w systemie zaocznym. - Je
steśmy w stanie stworzyć w Kę
dzierzynie-Koźlu bardzo po
dobne warunki do studiowa
nia jak w Opolu. Oferta edu
kacyjna byłaby porównywalna 
- mówi prorektor WSZiA dr Wi
told Potwora.

WN

Bez skierowania 
na mammografię
SP ZOZ zaprasza panie w wie

ku 50-69 lat, które w ostatnich 
dwóch latach nie miały wykona
nej mammografii, na bezpłatne 
badanie.

Warunkiem wykonania bada
nia jest ubezpieczenie pacjentki 
w NFZ oraz wcześniejsza rejestra
cja. Nie wymaga się skierowania.

Badania wykonywane są od 
poniedziałku do piątku w godz. 
8.00-17.00 w przychodni przy ul. 
24 Kwietnia 7, pokój 21 miesz
czący się na I piętrze.

Rejestracja telefoniczna pod 
numerem 77/ 482 41 14 w godz. 
od 8.00 do 14.30.

AN

Wyżyli się na płocie
Coraz częściej place zabaw w 

Kędzierzynie-Koźlu zamiast dzie
ci odwiedzają wandale. Tym razem 
pojawili się na osiedlu Azoty przy 
ul. Jordanowskiej, gdzie wyrwali 
siatkę ogrodzeniową z płotu okala
jącego plac.

Zerwaną siatkę chuligani za po
mocą stalowej linki przywiązali do 
stojącej obok karuzeli.

rł.

Straż miejska przyznaje, że na 
wspomnianym placu regularnie 
dochodzi do dewastacji urządzeń. 
Niszczy je młodzież zbierająca się 
wieczorami na placu zabaw, któ
ra nadmiar swojej energii i agresji 
wyładowuje na urządzeniach słu
żących dzieciom do zabawy.

Sprzyja temu znaczna odległość 
parku jordanowskiego od budyn
ków mieszkalnych, obojętność 
osób, które są świadkami różnych 
sytuacji, a także brak odpowied
niego oświetlenia w tym miejscu.

Andrzej Kopacki
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Pożar na ul. Koszykowej

Zapłonął 
komin

Kominek, który postawił w 
swoim mieszkaniu jeden z lo
katorów budynku przy Koszy
kowej 17, był przyczyną po
żaru komina w całym pionie. 
Straż pożarna wraz z kominia
rzami przez kilka godzin pro
wadziła akcję ratunkową.

Pożar miał miejsce w ubiegły czwar
tek w jednej z klatek bloku przy ul. 
Koszykowej 17. Mieszkańcy począt
kowo wyczuwali tylko zapach przy
pominający gaz. Po wezwaniu pogoto
wia gazowego okazało się, że przyczy
na smrodu jest inna.

- W kominie, do którego podłą
czony jest kominek jednego z loka
torów, stworzył się zator - mówi ka
pitan Leszek Morkis, rzecznik praso
wy Komendy Powiatowej Straży Po
żarnej w Kędzierzynie-Koźlu.

Pierwsza próba udrożnienia komi
na nie powiodła się. Usunięcie zatoru, 
który był przyczyną pożaru, przyspo
rzyło wezwanemu naprędce kominia
rzowi problemów. Mieszkańcy przez 
kilka godzin wietrzyli klatkę, ponie
waż w efekcie pożaru wydzielał się 
dwutlenek węgla.

- Ściany przy tym kominie były 

tak gorące, że można by na nich jaj
ka smażyć! Na szczęście straż po
żarna czuwała przy nas do drugiej 
w nocy, aż poziom dwutlenku wę
gla spadł do zera - mówi jedna z lo
katorek budynku przy ul. Koszyko
wej 17.

Właściciel feralnego kominka zo
stał zobligowany do przedstawienia 
na komendzie PSP ekspertyz: komi
niarskiej i budowlanej. Posiadał jedy
nie tę drugą.

- Ukaraliśmy tego pana manda
tem, ponieważ nie miał ekspertyzy 
kominiarskiej, która stwierdzałaby, 
że podłączenie kominka jest bez
pieczne - informuje rzecznik KPSP.

Jak tłumaczy kapitan Leszek Mor
kis, nie w każdym bloku można sobie 
pozwolić na kominek. Okazuje się, że 
nadają się do tego głównie stare bu
dynki, w których grzano niegdyś pie
cami kaflowymi. Pozostałe po nich in
stalacje są dostosowane do odprowa
dzania tego typu spalin.

WN
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Oświadczenia majątkowe w straży pożarnej

Spowiedź strażaków
Od szeregowca do komendanta - wszyscy zawodowi strażacy w Kędzierzynie-Koźlu musieli do 

końca marca złożyć oświadczenia majątkowe. Do kadr w całej Polsce spłynie 30 tysięcy strażac
kich spowiedzi.

W Kędzierzynie-Koźlu oświadcze
nie majątkowe składali do tej pory ko
mendant i jego zastępca. Teraz musi 
cała komenda!

Rozporządzenie w sprawie składa
nia oświadczeń wydał pod koniec lute
go minister spraw wewnętrznych i ad
ministracji. Strażacy będą teraz skła
dać oświadczenia majątkowe przyjmu
jąc się do pracy i odchodząc ze służby, 
na każde żądanie przełożonego i jedno 
coroczne. Nie będą one jednak publi
kowane jak oświadczenia np. samorzą
dowców.

Wielu strażaków nowy obowiązek 
uznało za zbędny, ale pod nazwiskiem 
nikt go nie chciał skrytykować.

- Przyszło polecenie z Komen
dy Głównej Państwowej Straży Po
żarnej, polecenie służbowe razem z 
podstawą prawną. Nie ma miejsca 
na opór - kwituje krótko Leszek Mor
kis, rzecznik prasowy Komendy Powia
towej PSP w Kędzierzynie-Koźlu.

W rezultacie kozielscy strażacy, 140 
osób, musieli złożyć oświadczenia. Jed
nym z nielicznych szczęściarzy zwol
nionych z tego obowiązku był... infor
matyk jednostki. Przepisów o oświad
czeniach nie egzekwuje się bowiem 
względem cywilnych pracowników ko
mendy.

- To jest tylko formalność - uspo-

Strażacy me wydają decyzji administracyjnych, jednak zmuszeni są składać

oświadczenia lustracyjne.

kaja Zygfiyd Steuer, zastępca ko
mendanta powiatowego. Sam składa 
oświadczenia od 1994 roku, odkąd ob
jął swoją funkcję. - Pytania są proste 
i oczywiste, nigdy nie musiałem ni
czego wyjaśniać - dodaje.

Zapytaliśmy MSWiA o motywy 
wprowadzenia takiego rozporządze
nia oraz o konsekwencje, jakie poniósł
by strażak, który odmówiłby złożenia

oświadczenia. W rozporządzeniu nie 
ma bowiem ani słowa o sankcjach. Do 
chwili zamknięcia numeru nie otrzy
maliśmy odpowiedzi z ministerstwa.

Leszek Morkis nie był pewny, jakie 
sankcje dotknęłyby niepokornego stra
żaka. - Chyba konsekwencję służbo
we. O tym decyduje komendant po
wiatowy - stwierdził.

KJ

Samobójstwo 

w Koźlu Porcie

Odebrał 
sobie życie

W wielkanocny poniedzia
łek rodzina młodego mężczy
zny przeżyła tragedię. Z nie
znanych jeszcze powodów 
22-latek odebrał sobie życie, 
wieszając się na wiadukcie ko
lejowym.

24 marca przed godziną 14.00 
dyżurny Powiatowej Komendy Po
licji w Kędzierzynie-Koźlu odebrał 
zgłoszenie o samobójstwie młode
go mężczyzny. Policję zawiadomi
ła jego siostra, która podała miej
sce zdarzenia.

- Doszło do niego na wiaduk
cie kolejowym przy ul. Poczto
wej. Mężczyzna był mieszkańcem 
Kędzierzyna-Koźla - mówi starszy 
sierżant Hubert Adamek z kędzie- 
rzyńskiej komendy policji.

Na miejsce zdarzenia wezwane 
zostało pogotowie ratunkowe. Było 
już jednak za późno, by ratować 22- 
latka.

Zwłoki zostały zabezpieczone i 
oddane do dyspozycji prokuratury. 
Nie wiadomo, jakie były przyczy
ny tak drastycznej decyzji. Nie wia
domo też, czy mężczyzna był pod 
wpływem alkoholu.

DAG

Pomogliśmy już wielu chorym, 

niepełnosprawnym i ubogim. 

Przekazaliśmy na ich potrzeby prawie 

200 tys. zł. Prosimy o 1 proc. Twojego 

podatku. Dziękujemy za każdq wpłatę.

Więcej o nas na
www.badzczlowiekiem.pl

Dyżury aptek
W Kędzierzynie dyżuruje do piątku 4 
kwietnia apteka„Pod Bazylią"ul. Chopina 
5, w piątkowe popołudnie zastąpi ją ap
teka „Prywatna" ul. Harcerska 13, gdzie 
dyżur potrwa do 11 kwietnia.
W Koźlu dyżurują następujące apteki:

01.04 (wtorek)
02.04 (środa)
03.04 (czwartek)
04.04 (piątek)
05.04 (sobota)

„Aronia"ul. Chrobrego 8
„A&S Kocotowie" ul. Piastowska 22
„Melisa Bis"ul. Anny 12
„Aloes" ul. 24 Kwietnia 2
„Remedium" ul. Roosevelta 4

06.04 (niedziela)
07.04 (poniedziałek)

„Panaceum"Rynek 1
„Atonia" ul. Chrobrego 8

08.04 (wtorek) „A&S Kocotowie" ul. Piastowska 22

Gmina walczy z meningokokami

Uodparniają młodych
Dobiega końca pierwsza tura szczepień przeciw meningoko- 

kom w gminie Kędzierzyn-Koźle. Akcją profilaktyczną objęto 
młodzież z rocznika 1992. Szczepienia prowadzono w 16 punk
tach na terenie miasta.

Miasto zapłaciło za 
694 szczepionki z własne
go budżetu. Ministerstwo 
Zdrowia i Opieki Społecz
nej przekazało je zakła
dom podstawowej opieki 
zdrowotnej. Lekarze POZ 
wykonali szczepienia na 
własny koszt

Część rodziców kupiła 
szczepionkę dla dzieci na 
własny koszt już wiosną 
ubiegłego roku. Duże po
ruszenie wzbudziła wów
czas seria zgonów spowo
dowanych przez bakterie lekarz prowadzący, najczęściej pediatra.

wywołujące zakażenia. Niektórych mło
dych łudzi szczepienie jednak ominęło.

- Nie wszystkie dzieci skorzystały z 
bezpłatnych szczepień. Niektórym le
karz prowadzący przesunął termin wi
zyty z powodu choroby, występują
cych reakcji uczuleniowych, rekonwa
lescencji lub innych szczepień - mówi 
Beata Józefowicz, inspektor z kozielskiego 
magistratu.

- Mimo że liczba dawek była ogra
niczona, nie wykorzystaliśmy całego

przydziału. Wynika to m.in. z tego, że 
część rodziców, mimo szerokiej ak
cji edukacyjnej, nie wyraziła zgody 
na szczepienie - przyznaje Wanda Wil- 
kowska, pielęgniarka z przychodni na os. 
Piastów.

- Niektórzy rodzice nie zostali od
powiednio poinformowani o organizo
wanej akcji - uważa Krystyna Bawolska- 
Chyla, pediatra i zarazem kierownik przy-

Druga tura szczepień

Wkrótce powinna się odbyć druga 
tura szczepień przeciw meningoko- 
kom dla młodzieży z rocznika 1993. 
Gmina otrzymała już na to pieniądze 
z Ministerstwa Zdrowia. O terminie 
akcji rodzice i uczniowie zostaną po
informowani m.in. poprzez placówki 
oświatowe. Pierwszy etap akcji prze
ciw meningokokom kosztował miasto 
ponad 65 tys. zł.

chodni na os. Piastów.
Rodzice obawiali się ponoć efektów 

ubocznych szczepień. Z takiego podej
ścia skorzystały niektóre dzieci z rocznika 
1993, które zaszczepiono „awansem”.

W tej chwili we wszystkich punktach 
szczepień w gminie pozostało łącznie oko
ło dziesięciu dawek szczepionki. Czeka
ją one na spóźnialskich, którzy nie zgłosili 
się na zaplanowane zabiegi. Nie ma na co 
czekać, gdyż zakupione szczepionki prze
ciw meningokokom tracą ważność z koń
cem kwietnia.

Tekst i foto: PEAN

Ogłoszenia Ekspresowe
■ Do wynajęcia mieszkanie. Tel. ■ Sprzedam biurko, sofę, narożnik i 

0888 68 20 07 play. Tel. 0609 690 075

Głębokie wyrazy współczucia Pani

Urszuli Adamczewskiej 
z powodu śmierci 

MATKI
składają:

Starosta Powiatu Kędzierzyńsko-Kozielskiego 
Józef Gisman oraz Wicestarosta Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego Marek Matczak, 
A TAKŻE PRACOWNICY STAROSTWA POWIATOWEGO 

w Kędzierzynie-Koźlu

Dr Krystynie Pawłowskiej
wyrazy szczerego współczucia z powodu śmierci

SIOSTRY
SKŁADAJĄ WSPÓŁPRACOWNICY ODDZIAŁU 

Neurologii Szpitala Zespolonego 
SP ZOZ w Kędzierzynie-Koźlu.

pogrzeby i kremacje

KĘDZIERZYN, ul. Głowackiego 24, tel./fax: 077483 54 53
KOŹLE, ul. 24 Kwietnia 9, tel.: 077482 4141, 0601 43 41 84
TEL Domowy - 077 483 41 84, 482 14 32, 0601 73 41 84

Odeszli...
Klara Kukiełka, 1.88 
Józef Klimowski, 1.84
Franciszek Tłuczykąt, 1.66
Elfryda Dapa, 1.74
Ludwik Szulc, 1.73

Sebastian Krzywda, 1.22 
Piotr Burczek, 1.85 
Alfred Kukiełka, 1.71

http://www.badzczlowiekiem.pl
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KUPĘ AKCJE
Wyniki plebiscytu „Nowej Gazety Lokalnej"

Najpopularniejsi wybrani po raz szósty
Poznaliśmy laureatów organizowanego już po raz szósty przez naszą redakcję plebiscytu na naj

popularniejszych sportowców, trenerów i kluby powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego w 2007 roku.

KEOZIERZYN-KOZLE

DOBRA GNA
DOJEŻDŻAMY DO KLIENTA 
Tel. 0-793-331-227

AS KRED
GOTÓWKOWE

WIELE BANKÓW
W JEDNYM MIEJSCU
• wysokie kwoty bez poręczycieli

i współmałżonka
• nowe banki także bez BIK-u
• promocja dla emerytów i rencistów
• dla firm bez zaświadczeń z ZUS i US
• możliwość złożenia wniosku

przez telefon

• KREDYTY KONSOLIDACYJNE
Kędzierzyn-Koźle

al. Jana Pawła II4/126, tel 077 4832639
Opole, ul. Reymonta 45
tel. 077 441 84 29, kom. 790 548 908
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Wyróżnieni sportowcy w szóstym plebiscycie „Lokalnej".

Gala sportu odbyła się w czwar
tek w „Muza Club”. Nie wszyscy mo
gli na nią przybyć osobiście. Zabrakło 
między innymi Bartosza Kurka, któ
ry z drużyną ZAKSY pojechał na me
cze do Radomia, czy Szymona Budkie

1. Szymon Budkiewicz (MMKS - tenis stołowy)
2. Maciej Semak (Bushido - karate)
3. Ilona Smolka (MMKS - lekka atletyka)
4. Dariusz Wawrzinek (Victoria Cisek - piłka nożna)
5. Paweł Drzeżdzon (Dąb Brzeźnica - zapasy)
6. Tadeusz Rojewski (Masters - lekka atletyka)
7. Marek Stochaj (TMHL Chemik - hokej)
8. Bartosz Kurek (ZAKSA - siatkówka)
9. Ewa Komander (MLUKS Koło - triathlon)
10. Michał Paterak (Bryksjusz Gościęcin - kolarstwo 

przełajowe)

Czytelnicy głosowali na 44 zawodników.

Klasyfikacja trenerów:

1. Ewa Hałambiec (Olimpiady Specjalne)
2. Andrzej Lewczak (Atena Polska Cerekiew)
3. Sławomir Kowalik (MMKS)
4. Piotr Lema (UKS Szóstka)
5. Bronisław Kisielewski (MMKS)

Czytelnicy głosowali na 27 szkoleniowców.

Klasyfikacja klubów:

1. Stowarzyszenie Sportowe Lotrans
2. Miejski Międzyszkolny Klub Sportowy
3. Klub Sportowy Chemik

Czytelnicy głosowali na 18 klubów.

Nagrody dla czytelników:
Wśród głosujących rozlosowaliśmy upo
minki. Szczęście uśmiechnęło się do na
stępujących osób: Bożena Jaśnikowska 
z Kędzierzyna-Kożla (odtwarzacz mp3 
z radiem), Weronika Spleśniały z Zakrzo- 
wa (plecak), Jędrzej Pawliczek z Kędzie- 
rzyna-Koźla (plecak), Teresa Bednarek z 
Kędzierzyna-Koźla (śpiwór) oraz Marek 
Kroll z Ciska (śpiwór). Po odbiór nagród 
zapraszamy do naszej redakcji.

wicza, który w tym samym czasie grał 
turniej w Zawadzkiem. Natomiast Da
riusz Wawrzinek swoją statuetkę ode
brał przed sobotnim meczem ligowym 
Victorii Cisek.

- Cieszymy się, że nasze działa
nia mające na celu roz
wój futbolu w Kędzie
rzynie są dostrzegane 
przez mieszkańców mia
sta i czytelników gazety 
- przyznał Adam Sadłow- 
ski, prezes Chemika.

Zaskoczenia ze zwycię
stwa w grupie trenerów 
nie kryła Ewa Hałambiec.

- Jest mi niezwykle 
miło, że otrzymałam wy
różnienie i chciałam w 
imieniu wszystkich lu
dzi sportu podziękować 
za głosy - mówiła Ewa 
Hałambiec. - Od wielu 
lat pracuję z niepełno
sprawnymi dziećmi i cie
szę się, że świadomość i 
tolerancja w naszym lo
kalnym społeczeństwie 
jest coraz większa.

Za niespodziankę moż
na uznać zwycięstwo

247
134
99
77
69
67
63
59
49
46

wśród klubów Stowarzyszenia Spor
towego Lotrans, które zdystansowa
ło ubiegłorocznego tryumfatora, czy
li MMKS.

- Nasz klub powstał po rozpadzie 
drużyny Ruchu Zdzieszowice, Po
stanowiliśmy grać dalej i po przeno
sinach do Kędzierzyna od trzech se
zonów występujemy w siatkarskiej 
trzeciej lidze, ale ciągle naszym ce
lem jest awans wyżej - wyjaśnia Mi
rosław Durkacz, wiceprezes SS Lo
trans.

Honorowy patronat nad plebiscytem 
objął prezydent Kędzierzyna-Kożla, a 
gala doszła do skutku dzięki wsparciu 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 
sklepowi Eurostar oraz Grupie Kena.

ŁAG

212
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Pół wieku ze sobą

WANE

COLLOSEUM
Salon Fryzjersko-Kosmetyczny 
godzpn. - pt. 8.30-19.30 

sb. 8.00-14.00

trwa do wyczerpania zapasów

PROMOCJA 
strzyżenie męskie 10 zł 

077/483 17 45, ul. Damrota 50
47-220 Kędzierzyn-Koźle

DREWPOL
Kędzierzyn-Koźle, ul. Wyspiańskiego 49
TM 77 HO1 n 11

Pięć kolejnych par z Kędzierzy- 
na-Koźla otrzymało Medale za Dłu
goletnie Pożycie Małżeńskie.

Pamiątkowe medale przyznawa
ne są jubilatom przez Prezydenta 
RP, a podczas czwartkowej uroczy
stości wręczał je Prezydent Kędzie-

rzyna-Koźla Wiesław Fąfara, który 
życzył jubilatom dużo zdrowia i po
myślności.

Medale otrzymali: Danuta i Sta
nisław Iwańscy, Maria i Julian Kieł- 
basińscy, Helena i Jerzy Krokero
wie, Taida i Andrzej Niedziałkow-

scy oraz Magdalena i Paweł Ruhsi- 
nowie.

W ubiegłym roku Złoty Jubileusz 
Pożycia Małżeńskiego obchodziło w 
Kędzierzynie-Koźlu 25 par, nato
miast w 2006 r. było ich 30.

K
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List do redakcji „NGL"

„Prezydent nie jest marionetką rady, rada nie jest maszynką do głosowania"
Szanowny Panie Redaktorze, list Pani 

Przewodniczącej Rady Powiatowej SLD 
Doroty Tomali zamieszczony w ostat
nim numerze „Nowej Gazety Lokalnej” 
spowodował, że czuję się w obowiązku 
odpowiedzieć na zawarte w nim zarzu
ty w stosunku do mojej osoby.

Nie jest prawdą, że w poprzedniej 
kadencji rady miasta Platforma Oby
watelska uczestniczyła w porozumie
niu programowym wraz z radnymi So
juszu Lewicy Demokratycznej i Mniej
szości Niemieckiej. PO w tym czasie 
miała w radzie miasta dwóch przed
stawicieli: Grzegorza Duszela i Grzego
rza Chudomięta, ale tylko ten pierwszy 
przystąpił do ww. porozumienia.

Pisze Pani w swoim liście, że prezy
dent jest władzą wykonawczą i ma obo
wiązek wykonywać uchwały rady mia
sta. W tym stwierdzeniu ma Pani abso
lutną rację, tak mówią przepisy ustawy 
o samorządzie gminnym. Problem po
jawia się dopiero wtedy, gdy prezydent 
nie wykonuje uchwał rady. Rozumiem, 
że SLD ze swoją przewodniczącą Do
rotą Tomalą na czele ma dla takich sy
tuacji rozwiązanie polegające na prze
prowadzeniu referendum w sprawie 
odwołania rady miasta. Dlaczego rady 
miasta, a nie prezydenta? Otóż dlate
go, że rada ośmiela się podejmować 
uchwały, które nie są po myśli prezy

denta, a co gorsza - SLD. Takie zacho
wanie jest po prostu niedopuszczalne.

Porusza Pani sprawę ścieżek rowe
rowych, pisząc, że od wielu już lat Kę
dzierzyn-Koźle posiada koncepcję ich 
budowy I znowu zgadzam się z Panią 
Przewodniczącą, ale po samych kon
cepcjach mieszkańcy naszego miasta 
na rowerach jeździć nie będą. Trzeba 
ścieżki wybudować, jak dzisiaj mówi 
młodzież - „w realu”, a nie na papie
rze, nie wystarczy przez lata tylko obie
cywać. Dopiero w tej kadencji radni 
koalicji zagwarantowali na to zadanie 
fundusze w budżecie. Zadaniem Pana 
Prezydenta jest ścieżki wybudować, a 
jak widać, na razie to się nie udaje.

Modernizacja ul. Kozielskiej i alei 
Jana Pawła II. Pani Przewodniczą
ca Rady Powiatowej SLD jest również 
radną Rady Powiatu Kędzierzyńsko- 
Kozielskiego i zasiada w komisji infra
struktury tej rady W zakresie działania 
komisji „znajdują się” drogi powiato
we. Pani Tomala powinna zatem świet
nie orientować się w sprawach dróg, 
szczególnie powiatowych. Jestem zdu
miony faktem rażącej niewiedzy Pani 
Przewodniczącej, ponieważ rada po
wiatu uchwałą nr X/53/2007 z dnia 
24 września 2007 roku podjęła decy
zję o pozbawieniu ulicy Kozielskiej i 
alei Jana Pawła II kategorii drogi po

wiatowej. Pani Tomala pisze w swym 
Uście również, „że to właściciel powi
nien najbardziej przejmować się tym, 
że główna arteria komunikacyjna sto
licy powiatu jest dziurawa. Zgadzam 
się z Panią Przewodniczącą całkowi
cie, tyle że jako radna organu uchwa
łodawczego samorządu, który był wła
ścicielem ulic, o których mowa, nic w 
kwestii poprawy ich stanu nie zrobi
ła. Mieszkańców naszego miasta i po
wiatu nie interesuje fakt, kto jest wła
ścicielem lub zarządcą głównej arterii 
komunikacyjnej w mieście, interesu
je natomiast jej stan techniczny i wy
gląd. Samorząd powiatowy na utrzy
manie, a przede wszystkim moderni
zację ww. ulic nie posiada wystarczają
cych środków finansowych. Rada mia
sta zaproponowała powiatowi przejęcie 
ulic w zarząd i rada powiatu z tej moż
liwości skorzystała. Wolą rady miasta 
jest więc przejęcie i zmodernizowanie 
głównego ciągu komunikacyjnego ku 
zadowoleniu mieszkańców. Pytam Pa
nią Przewodniczącą SLD, czy w tej de
cyzji jest coś złego?

Odpowiadając na zarzuty dotyczące 
budowy i utrzymywania mieszkań ko
munalnych, przytoczę kilka faktów. Za
dłużenie lokatorów mieszkań komu
nalnych wobec gminy wynosi obec
nie około 7 milionów złotych i mimo 

wysiłków windykacyjnych MZBK sta
le rośnie. Jak można przeczytać w „Ty
godniku 7 Dni” nr 12/2008, w odda
nym do użytku przed rokiem budyn
ku komunalnym przy ul. Przechod
niej mieszkańcy przestają płacić czyn
sze i związane z nim opłaty O tym, że 
dojdzie do takiej sytuacji, uprzedzałem 
radnych poprzedniej kadencji przed 
podejmowaniem decyzji o zakupie bu
dynku. Mieszkania komunalne w na
szym mieście dostają w pierwszej ko
lejności mieszkańcy, którzy mają ni
ski dochód i od początku wiadomo, 
że będą mieli problemy z opłacaniem 
czynszu. SLD, którego Pani Tomala jest 
przewodniczącą, ma program budowy 
jak największej liczby takich mieszkań, 
których koszt wybudowania, a w dal
szej kolejności utrzymania spadnie na 
barki wszystkich mieszkańców. Rada 
miasta podjęła na ostatniej sesji de
cyzję o sprzedaży mieszkań komunal
nych najemcom za trzy procent warto
ści. Decyzję tę podjęła właśnie z powo
du dużych kosztów utrzymania miesz
kań komunalnych. Lokatorzy, którzy 
zdecydują się przejąć mieszkania na 
własność, sami będą decydowali o re
montach swoich lokali i budynków. Jak 
dobrze to robią, widać już dzisiaj po 
wyglądzie budynków wspólnot miesz
kaniowych, które są ocieplane, tynko

wane, remontowane. We wspólnotach 
nie decyduje już urzędnik zza biurka, 
ale sami mieszkańcy. Efekty widoczne 
są już w tej chwili, a to dopiero począ
tek. Tej nowej sytuacji boją się członko
wie SLD, gdyż nie będzie już „rozdaw
nictwa po uważaniu”, temu wyremon
tujemy dach, a temu wymienimy okna, 
i pamiętajcie komu to zawdzięcza
cie, mogliśmy przecież wyremontować 
komu innemu. Mieszkańcy sami będą 
decydowali, „jak to sami? bez urzędni
ka? - to straszne”.

Szanowna Pani, będąc przewodni
czącym rady miasta, chcę rozwiązywać 
ważne, strategiczne problemy naszego 
miasta, a nie zamiatać je pod dywan, 
byle do następnej kadencji.

Do innych wątków listu Pani Prze
wodniczącej Tomali odnosił się nie 
będę, bo są politycznym biciem piany. 
Ze względu na wykazany brak rzetel
nej wiedzy Pani Przewodniczącej na te
maty poruszane w Uście przychodzi mi 
do głowy myśl następująca: albo jest 
Pani rzeczywiście niezorientowana w 
sprawach, które porusza, albo list nie 
jest Pani autorstwa. Zostawię to jednak 
ocenie czytelników.

Serdecznie pozdrawiam
- Przewodniczący Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle 
Grzegorz Chudomięt

Listy do redakcji

„Prezydent nie jest marionetką rady, rada nie jest maszynką do głosowania"
Do napisania tego listu skłoniła mnie wy

powiedź Przewodniczącej Rady Powiatowej 
SLD w Kędzierzynie-Koźlu, Pani Doroty To
mali, zamieszczona na łamach „NGL” dnia 
18 marca 2008 roku, w której bezpośrednio 
i pośrednio przedstawiła mnie jako awantur
nika i szkodnika.

To nieprawda.
Proszę, publikując niniejszy Ust, pozwo

lić czytelnikom wyrobić sobie zdanie o tym, 
kto w Kędzierzynie-Koźlu jest szkodnikiem i 
awanturnikiem, na bazie porównania dwóch 
odmiennych wypowiedzi, wcześniejszej Pani 
Tomali i mojej, tej poniżej.

Zacznę od złożenia oświadczenia, które 
wiem, zabrzmi jak anachronizm: kocham to 
miasto. Ujawniłem to uczucie w celu pokaza
nia Wam motywów mojej determinacji w dą
żeniu do rozwoju Kędzierzyna-Koźla.

Pani Tomala w swojej wypowiedzi podaje 
przykłady niby-świadczące o zlej radzie mia
sta i dobrym, przeciwstawiającym się nieod
powiedzialnym radnym prezydencie miasta. 
Prawdą jest to, iż ma miejsce napięcie, wy
stępujące pomiędzy organem uchwałodaw

SERDECZNE PODZIĘKOWANIA
i 

dla pana ord. Pawła Szkaradek

! oraz całego personelu lekarskiego i pielęgniarskiego ] 
oddziału okulistyki szpitala w Koźlu

! za opiekę, serdeczność i uprzejmość w leczeniu ; 
w dniach 25 i 26 marca !

i 
składają pacjenci z sali nr 4, 5 i 6

Alfred Cieślak !

czym (rada miasta) a organem wykonaw
czym (prezydent miasta). Jego źródłem jest 
zmaganie się dwóch wizji miasta. Miasta bę
dącego w stanie stagnacji, którą reprezentu
je (chyba nieświadomie) prezydent miasta, i 
miasta zdążającego ku rozwojowi, o co zabie
ga (świadomie) rada miasta - tak naprawdę 
jej koalicyjna część, której jestem członkiem.

Rozwój miasta następuje wówczas, gdy 
jego mieszkańcy śą samodzielni finansowo. 
Trzeba pomóc tym, którzy nie mają pracy, w 
jej uzyskaniu, a nie uczyć ich życia z zapo
móg W tym celu należy wygenerować środ
ki, które przygotują warunki pod inwesty
cje przemysłowe (K-K był i pozostanie mia
stem przemysłowym; zresztą to jego jedy
na szansa na przetrwanie), gdzie w nowych 
dużych podmiotach gospodarczych zatrud
nienie znajdzie każdy zainteresowany, uzy
skując samodzielność finansową. To mię
dzy innymi znane wszystkim „pole południo
we” w Blachowni i zapomniany port i stocz
nia w Koźlu (posiadam informacje o rychłym 
zapotrzebowaniu na usługi portu i stoczni). 
Obie gminne nieruchomości wymagają po

tężnego uzbrojenia terenu, kampanii promo
cyjnych oraz zaopiekowania się potencjalny
mi inwestorami, to jest podmiotami, za któ
rymi idą miejsca pracy, zarobki, czyli samo
dzielność finansowa mieszkańców K-K Nie 
ma nic za darmo. Potrzebne są miliony zło
tych. Skąd wziąć przynajmniej 15 milionów 
zł? Zabrać oświacie? Nie! Zmniejszyć wydat
ki na kulturę i sport? Nie! Przestać remonto
wać drogi i chodniki? Nie! Trzeba co najwy
żej nie generować nowych kosztów

W sytuacji gdy większości najemców lub 
przyszłych najemców w dniu dzisiejszym nie 
stać na opłacanie czynszu w wysokości 100 
proc, wartości odtworzeniowej budynku, któ
ry obecnie wynosi 6,50 zł/m kw, gdy płaci 
się za niego 3,42 zł/mkw, co powoduje, iż 
budżet miasta dopłaca do utrzymania miesz
kaniowego zasobu 7.000.000 zł rocznie, bu
dowanie nowych bloków mieszkalnych przez 
gminę ta., (taka jest obiektywna prawda) sa
mobójstwo dla miasta. A tego chce prezydent 
miasta. Budować nowe bloki i dopłacać do 
każdego z nich prawie 100.000 zł rocznie, 
przy założeniu, iż wszyscy najemcy płacą, 
a wiemy, że nie płacą, czyli koszty utrzyma
nia jednego budynku rosną lawinowo. Każ
dy kolejny blok to mnożenie wydatków, wy
datków, które używając przenośni - stanowią 
kolejny ciężar do i tak przeciążonego okrętu. 
Naprawdę finansowe zatopienie miasta jest 
już bliskie.

Dzisiaj gmina K-K nie może budować 
bloków mieszkalnych, niezależnie od ocze
kiwania społecznego Tak można je speł
nić, ale paradoksalnie, gdy nie pojawi się sa
modzielność finansowa najemców, to inwe
stycja gminy w budownictwo mieszkaniowe 
skończy się katastrofą i wylądowaniem w lo
kalu socjalnym, tańszym, o niskim standar
dzie, w kontenerze, w blaszaku. Nikt tego nie 
chce. Dlatego nie można generować kosztów, 
ale trzeba zainwestować w lokalną gospodar
kę dla stworzenia miejsc pracy które pozwo
lą rodzinom uzyskać samodzielność finanso
wą, a bez niej nie ma rozwoju Naszego Mia
sta.

Takie są fakty Budowa bloków mieszkal
nych dzisiaj nie uczyni z ludzi w nich miesz
kających zamożnymi. Czas już na to, aby 
uczynić z nich dobrze zarabiających, a wów
czas gmina nie będzie musiała budować blo
ków mieszkalnych, stać będzie zainteresowa
nych mieszkańców zaciągnąć kredyt i kupić 
swoje własne mieszkanie od inwestorów bu
dowlanych, którzy pobudują tyle mieszkań, 

domów, ile będzie potrzeba Mało tego, sa
modzielność finansowa mieszkańców zwięk
szy dochody gminy z tytułu jej przynależnych 
części podatku od osób fizycznych.

Na powyższym przykładzie pokazałem 
różnicę pomiędzy radą miasta, która chce 
wydatków przynoszących efekty (działania 
długofalowe; szczęśliwa przyszłość rodzi się 
z decyzji podjętych dzisiaj), a prezydentem 
miasta, który mnoży koszty (działania krót
kowzroczne, obliczone na chwilowe odsunię
cie zajęciem się właściwymi miejskimi pro
blemami, bo ich rozwiązanie kosztuje i może 
spowodować spadek popularności, a wła
śnie ten ostatni aspekt, moim zdaniem, jest 
dla prezydenta miasta najważniejszy - popu
larność). - To jest główny przedmiot sporu, 
a nie opisane przez Panią Tomalę incyden
ty, które co prawda emocjonalnie są związa
ne z odmiennością wizji, ale w małym stop
niu mają wpływ na relacje pomiędzy organa
mi samorządowymi K-K a hałas związany z 
salą gimnastyczną w Sławięcicach jest kolej
nym przykładem ich odmienności.

Prezydent miasta chciał zbudować tylko 
jedną salę gimnastyczną w Sławięcicach za 
7 milionów zł, gdy w Polsce buduje się ta
kie same sale za 1,2 do 2,5 miliona zł. Rada 
miasta nie wyraziła zgody na wybudowanie 
jednej przepłaconej sali gimnastycznej, gdy 
za te same pieniądze, jak się okazuje, moż
na wybudować dwie, a nawet trzy sale rocz
nie. W tym sporze: budować czy nie salę w 
Sławięcicach za 7 milionów, wygrała gospo
darność rady miasta, którą prezydent mia
sta, przy pomocy lewicowych radnych, pró
bował wykorzystać przeciwko radzie miasta! 
Że rada niby nie chce budować sali gimna

stycznej. Chce, ale nie za 7 milionów, tak jak 
chce budować mieszkania komunalne, ale 
dopiero po tym, jak spowoduje się, iż miesz
kańcy K-K uzyskają niezależność finanso
wą (najpierw inwestycje w uzbrojenie tere
nów przemysłowych i utworzenie nowych 
miejsc pracy).

Przykładów odmienności poglądów i ce
lów publicznych obu organów gminy jest 
duża Tak to już jest w demokracji. Na eta
pie projektów przedsięwzięć trwa burza mó
zgów, ale gdy rada miasta przemówi (podej- 
mie uchwałę), prezydent miasta zobowią
zany jest sumiennie i z oddaniem ją wyko
nać (taką rolę przypisał Mu ustawodawca - 
sejm).

Pani Tomala głosi fałszywy pogląd, jako
by większość radnych nie chce współpraco

wać z prezydentem miasta. Oświadczam, ż? 
chce. Tylko jak nawiązać tę współpracę, gdy 
na przykład:
a) z inicjatywą zmian w budżecie miasta w 

trakcie roku może wystąpić tylko prezy
dent miasta,

b) rada miasta może w całości przyjąć albo w 
całości odrzucić wzmiankowane zmiany,

c) do części zmian rada miasta ma taki sam 
pogląd jak prezydent miasta, ale do części 
odmienny,

d) prezydent miasta nie tworzy dwóch od
rębnych projektów uchwał: pierwszy obej
mujący to, co rada miasta przyjmie, i dru
gi obejmujący to,' co być może zostanie od
rzucone,

e) prezydent miasta nie dokonuje żad
nych zmian w przedmiotowym projekcie 
uchwały, żądając głosowania projektu nie- 
uwzględniającego oczekiwań rady miasta,

f) rada miasta, postawiona pod murem (trze
ba pamiętać o gospodarności rady mia
sta), mimo iż zgadza się z częścią zmian 
proponowanych przez prezydenta miasta, 
z uwagi na część, z którą się nie zgadza, 
musi głosować przeciw zmianom w bu
dżecie miasta.
W ten sposób nie realizuje się tego, co mo

gło być realizowane, a prezydent miasta ob
wieszcza mieszkańcom, iż rada miasta jest 
przeciwna temu czy tamtemu. Ot, takie ma
nipulowanie nastrojami opinii publicznej.

Z całą świadomością tego, co napisałem, 
nie przyłączam się do pięknych śpiewów pre
zydenta miasta, które nie leczą i nie rozwią
zują problemów.

Zostaję w obozie ludzi rozsądnych, mając 
nadzieję, iż prezydent miasta posłucha mo
jej prośby z czerwca ubiegłego roku, dotyczą
cej zorganizowania spotkania z radnymi (nie 
zwołania sesji, bo ona jest zbyt sformalizowa
na, zwykłego spotkania), podczas którego na 
pewno zostanie wypracowany mechanizm 
współpracy obu organów

Dodam, iż gdy dwa tygodnie temu wraca
łem razem z Panią Tomalą ze szkolenia dla 
członków komisji rewizyjnej (Pani Tomala 
jest członkiem powiatowej komisji rewizyj
nej, ja pełnię obowiązki przewodniczącego 
komisji rewizyjnej rady miasta), prosiłem o 
podjęcie próby przekonania prezydenta mia
sta o zorganizowanie przez Niego tego spo
tkania. Ostatecznie prezydent miasta i Pani 
Tomala to ideowi partnerzy Do dzisiaj cisza.

Z poważaniem 
- Ryszard Masalski
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w imieniu klientów kupi akcje 
spółki Zakłady Azotowe Kędzierzyn SA 

oferując atrakcyjną cenę
Zapraszamy do kontaktu pod numerem:

+48 801383 538
koszt jak za połączenie lokalne

Secus Asset Management S.A.
ul. Sowińskiego 46,40-018 Katowice

tel. 032/ 352 0013, fax 032/ 352 0014
Działamy na podstawie zezwolenia KPWiG DDM-M-4020-59-1/2005
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Dajemy za drobne!

STEFCZYKA

www.skokstefczyka.pl 0 801 600100 (kosztwg taryfy operatora) lub 058 782 93 00

KUPON KONKURSOWY

Ile oddziałów SKOK Stefczyka jest w Kędzierzynie-Koźlu?

tysiące

www.aigbank.pl

75 gr to przybliżona 
wysokość dziennej 
raty pożyczki 
(rata miesięczna - 
22,53 zł) dla kwoty 
1 tys, zł na 6 lat, 
której RRSP przy 
maksymalnych 
obniżkach 
wynosi 21,44%.

z taryfa operatora

Od 3 marca do 25 kwietnia 2008 toku.

rzeczywistego wyglądu.
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I Zegarki do wygrania
Wypełnij poniższy kupon i dostarcz go listownie lub osobiście do 

jednego z oddziałów SKOK Stefczyka w Kędzierzynie-Koźlu. Wśród 

uczestników zabawy rozlosujemy dwa eleganckie zegarki. Na kupo

ny czekamy do 11 kwietnia 2008r. Nazwiska zwycięzców opubliku

jemy 15 kwietnia 2008r.

Pytanie konkursowe:

rata od

LOTERIA BANKOWA!
Szczegóły w Oddziałach oraz na vzww.aigbank.pl.

Wszelkie materiały promocyjno-reklamowe
mają charakter wyłącznie informacyjny.

koszt połączenia zgodny
Wizerunek nagród przedstawiony

materiałach reklamowych
może odbiegać od ich

ł
I
I
I 
ł

Weź pożyczkę
i wygrywaj 100.000 złotych i ...

Regulamin konkursu dostępny w oddziale Kasy. Wypełniony kupon konkursowy 
prosimy dostarczyć na adres oddziału SKOK Stefczyka:
KĘDZIERZYN-KOŹLE, ul. Wojska Polskiego 6, tel. 077 472 32 32-33, 077 483 58 82 lub 

KĘDZIERZYN-KOŹLE, ul. Rynek 9, tel. 077 482 66 94, 077 472 21 16

Oświadczam, źe wyrażam zgodę na przetwarzanie przez SKOK Stefczyka w celach związanych z działalnością 
spółdzielczych kas oszczędnościowo-kredytowych, w tym w celach marketingowych, moich danych 
osobowych, jak również na przekazywanie tych danych podmiotom współpracującym ze SKOK Stefczyka 
przy wykonywaniu czynności związanych z działalnością Kasy. Podanie tych danych jest dobrowolne. 
Przyjmuję do wiadomości, że przysługuje mi prawo do wglądu do swoich danych oraz ich poprawiania, 
zgodnie z Ustawą zdnia 29 sierpnia 1997 r. oochronie danych osobowych (Dz. U. Nr 133, poz. 833).

Kędzierzyn Koźle
al. Jana Pawła II 14
czynne: pon.-pt. 9.00-17.00

HONDA CITY

. i

Data i podpis:
A1G AIG BANK

POLSKA SA finanse dla domu

http://www.skokstefczyka.pl
http://www.aigbank.pl
vzww.aigbank.pl
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I Niezwykle niskie ceny, upominki dla pacjentów

CENY HURTOWE*
*nie dotyczy leków refundowanych

9BK /fc/fc

(§Ó IfiOosOąG

Szeroki asortyment leków gotowych, leków 
homeopatycznych, refundowane pieluchomajtki, j 

kosmetyki, preparaty A-Z MEDICA 
oraz wykonujemy leki robione.\ uz wyiwiiujwny /en/ luuiuiiz.

POCZUJ ŻE JESTEŚ W
KĘDZIERZYNlkOZilE
ul. HARCERSKA14
tel. 077/48108 34 _20 00 Sobotyod8.00
(budynek przychodni IS-MED, naprzeciwpawilonu „Światowid")

AGENCJA REKLAMY
077/481 99 76,0501 404 321
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STOLARNI I SKLEPU FIRMOWEGO! 
PPUH

I DREWIX
1 www.drewix.kkozle.pl
J www.drewix.de

Modne i stylowe 
uczesanie

oferuje:

ZABUDOWY I ADAPTACJE
WNĘTRZ POJAZDÓW 

I PRZYCZEP 
GASTRONOMICZNYCH 

{HANDLOWYCH

Ul. Josepha Eichendorffa 11 47-230 Kędzierzyn-Koźle, 
tel. 077/481 52 51, O 602 805 334

Strzyżenie 
męskie i damskie 

Modelowanie 
i układanie włosów
Fryzury okolicznościowe 
(ślubne, studniówkowe, 
sylwestrowe)

• Farbowanie 
(pasemka, baleyage)

• Profesjonalne 
kosmetyki fryzjerskie

• Konkurencyjne ceny 
JUŻ WKRÓTCE USŁUGI KOSMETYCZNE

(profesjonalny makijaż, paznokcie)!!!!

Hala Manhatan, stoisko 126, al. Jana Pawła II 27a, 47-220 Kędzierzyn-Koźle 
tel. 077/ 483 19 55, kom. 507 526 002

Serdecznie zapraszamy od pon. do piątku od 8.00 do 18.00 • W sobotę od 8.00 do 13.30

r

Bez żyranta dla osób 
z dobrą historią 
pożyczkową.

DEV
IMPORTER HURTOWNIA

Aleja Jana Pawła II 36, 
tel. 511630623

SKOK
SPÓŁDZIELCZA KASA OSZCZĘDNOŚCIOWO-KREDYTOWA 
im. POWSTAŃCÓW ŚLĄSKICH

POŻYCZKA

RODZINNA

Prowizja 4 %
Stopa proc = 15 %
Kwota pożyczki od 3 tys zł
Opr. rzecz.: 8000 zł / 12 m-cy = 25,44

SKOK im. Powstańców Śląskich 

Kędzierzyn-Koźle, ul. Wojska Polskiego 1 
teł. 077/406 OO 36

http://www.drewix.kkozle.pl
http://www.drewix.de


ORTOWICE: Taplają się w błocie

Kiedy nastanie XXI wiek?
Dziesięć lat trwa walka o kawałek asfaltu przy ul. Górniczej w 

Ortowicach. Po deszczu mieszkańcy brodzą po kostki w błocie i 
już nie wierzą w składane obietnice.

Ulica Górnicza biegnie przez pół 
wsi. Jej nawierzchnia jest asfaltowa, 
ale przed posesjami oznaczonymi nu
merami 30-33 oraz 28-44 asfalt nagle 
się urywa. Gminna droga zamienia się 
w błotnistą dróżkę, którą niełatwo do
jechać do domu.

- Już niemal dziesięć lat prosimy 
o wyasfaltowanie drogi, ale nie mo
żemy się doczekać. W końcu my też 
chcemy dojechać normalnie do do
mów. Żyjemy w XXI wieku, a nie w 

średniowieczu - mówi Sybila Skupin.
Część ulicy przebiegającą obok do

mów 30 i 33 gmina niedawno odku
piła od prywatnego właściciela. Samo
rząd jeszcze w tym roku planuje wyko

PAWŁOWICZKI: Jak ratowano dzwony podczas wojny

Ocalałe dźwięczą do dziś
Mało która wieś może się po

chwalić kościelnymi dzwona
mi z drugiej połowy XV wieku. 
Większość z nich w czasie II woj
ny światowej skończyła jako su
rowiec do produkcji armat.

Mieszkańcy Pawłowiczek do dziś 
mogą się cieszyć pięknym dźwiękiem 
dzwonów pochodzących z 1470 i 1490 
r. Zawdzięczają to odwadze ówczesnego 
proboszcza i Richarda Jauemika, prze
wodniczącego rady parafialnej. Zgodnie 
z zarządzeniem władz III Rzeszy należa
ło zinwentaryzować, a następnie oddać 
na cele wojenne kościelne dzwony. Kwa
lifikowano je wedle czterech kategorii. 
Zagrabione dzwony zwożono na złomo
wisko koło Hamburga. Szacuje się, że w 
czasie wojny z terenów dzisiejszej Polski 
wywieziono ich około 5 tysięcy.

- Nasz kościół posiadał w sumie 
cztery dzwony. Dwa starsze oraz 
dwa młodsze, które były powtórnie 
odlewane z powodu pęknięcia. We
dle kategorii na miejscu mogły pozo
stać jedynie najstarsze dzwony, na
tomiast powtórnie odlewane kwali
fikowały się do oddania. Mój ojciec,

LUBIESZÓW: Kurs dla przedszkolaków

Oswoiły się z myszką
Dzieci najszybciej uczą się nowości. Tę starą prawdę potwier

dziły przedszkolaki z Lubieszowa na kursie internetowym.

Do czego potrzebujemy myszki, jak 
załączać i wyłączać komputer - uczył 
maluchy radny Mariusz Matuszek w 
ramach kończącego się projektu „Lu- 
bieszowska izba”. Na zgłębianiu tajni
ków dziecięcych stron internetowych 

Dzieci z lubieszowskiego przedszkola z wypiekami na twarzach zgłębiały tajniki Internetu.

nać dokumentację przyszłej jezdni. Je
żeli chodzi o kolejne domy stojące przy 
iii. Górniczej, sytuacja nie jest prosta. 
Nie wiadomo, do kogo należy ta część 
drogi.

- Gmina odsyła do kopalni pia
sku, kopalnia do Lasów Państwo
wych i w końcu nie wiadomo, kto 
jest właścicielem i od kogo do
magać się remontu nawierzchni - 
mówi Ryszard Skupin, radny z Or- 
towic.

Tekst i foto: GK

- Droga do naszych domów 

przypomina podmokłą łąkę - mówi 

Sybila Skupin, mieszkanka Ortowic.

Kilku parafian ryzykowało życie, żeby 
narażając życie własne i swoich bli
skich, wspólnie z proboszczem w ru
brykach wpisali, że wszystkie były 
pierwszego odlewu. Na szczęście 
nikt nie sprawdzał dokumentacji - 

godzina z okładem przebiegła piętna
stu przedszkolakom błyskawicznie. 
Żywo zainteresowane dzieci przy po

mocy dorosłych rozwiązywały rebusy 
i uczyły się literek.

Tekst i foto: GK

ten dzwon został w Pawłowiczkach, 
opowiada Richard Jauemik.

Powtórne zarządzenie wyszło tuż 
przed końcem wojny, w 1944 r. Zmie
niono kategorie dzwonów i tym razem 
nowsze zakwalifikowały się do przeto

GOŚCIĘCIN: Nowa nazwa wsi

Kosztowny żart
Krążył kiedyś taki kawał: - Jaka jest jedyna chińska wioska w po

wiecie kozielskim? Go-scien-cin! Miłośnik tego dowcipu z długą 
brodą uszkodził znak z nazwą miejscowości od strony Trawników.

Dowcip z brodą będzie podatników trochę kosztował.

O interwencję w tej sprawie prosił 
już na sesji rady gminy radny z Gościę- 
cina Tomasz Paterak. Droga z jego wsi 
do Trawników podlega wydziałowi in
frastruktury drogowej starostwa powia
towego.

- Podeślę kogoś, może da się po

pu - mimo wcześniejsze
go oszustwa.

- Znowu proboszcz 
wspólnie z moim oj
cem zaczęli się zasta
nawiać, jak uratować 
dzwony. I dogadali się 
z właścicielem firmy 
Kapilaro z Polskiej Ce
rekwi, który miał ścią
gać dzwony z kościel
nej wieży - mówi Ri
chard Jauemik.

Obliczono wagę dzwo
nów i postanowiono do
starczyć w zamian taką 
samą ilość kolorowego 
złomu. W młynach, któ
re były w posiadaniu ro
dziny Jauemik w Głub
czycach, Pawłowiczkach 
i Polskiej Cerekwi, za
częto demontować urzą
dzenia... I znów się uda
ło oszukać władze. Dzię

ki temu dziś mieszkańcy mogą się po
chwalić posiadaniem zabytkowych 
dzwonów.

GK

Cosciecin

prawić. Raczej trzeba będzie jed
nak wymienić tablicę, bo to są pew
nie naklejone litery. Właśnie robimy 
większe zamówienie. Za dwa-trzy ty
godnie tablica powinna być - obiecu
je Arkadiusz Kryś, kierownik wydziału.

Tekst i foto: KJ

gminne
MECHNICA

Prom do remontu
Mieszkańców Mechnicy i północ

nej części gminy Reńska Wieś cze
kają w maju utrudnienia komuni
kacyjne. Na trzy tygodnie do remon
tu idzie miejscowy prom na Odrze. 
Chcąc się dostać np. do Zdzieszowic, 
zmotoryzowani mieszkańcy będą 
skazani na korzystanie z mostów w 
Krapkowicach i Kędzierzynie-Koź- 
lu. Piesi i rowerzyści będą zastęp
czo przewożeni w miejscu przepra
wy promowej motorówką.

CISEK

Pieniądze na sport
Po rozstrzygnięciu konkursu i we

wnętrznych podziałach w Gminnym 
Zrzeszeniu LZS znane są już pienią
dze, jakimi będą dysponować klu
by sportowe z gminy Cisek. Cisec- 
ka Victoria otrzyma z budżetu gmi
ny prawie 34 tys. zł, łańska - 21,6 
tys. zł, LZS Kobylice - 10,8 tys. zł i 
LZS Ruch Steblów - 15 tys. zł. Pra
wie 9 tys. zł Gminne Zrzeszenie LZS 
zostawiło we własnej gestii.

* * *

STEBLÓW

Szatnia za trzy lata
Nic nie wyszło z planów gminy Ci

sek, która chciała urządzić w dawnej 
szkole podstawowej szatnię dla pił
karzy LZS Ruch Steblów. Na prace 
przeznaczono w budżecie gminy 64 
tys. zł, a najtańszy kosztorys opraco
wany przez ewentualnego wykonaw
cę opiewał na 90 tys. zł.

Obiekt w Steblowie zgłoszono za 
to do rządowego programu „Boisko 
w mojej gminie - Orlik 2012”. W 
2011 roku ma tu powstać ogrodzo
ne i oświetlone boisko ze sztuczną 
murawą o wymiarach 60 x 30 me
trów oraz szatnia.

- Wartość projektu wynosi 
około miliona złotych. 30 pro
cent tej kwoty będzie pochodzić 
z budżetu gminy, a reszta z bu
dżetu państwa - mówi wójt Aloj
zy Parys.

* * *

POLSKA CEREKIEW

Podsumowano badania
Przez trzy lata bezpłatne bada

nia profilaktyczne fundowała swo
im mieszkańcom gmina Polska Ce
rekiew. Najwięcej wykonano badań 
układu krążenia - ponad 2 tys., tar
czycy - ponad 1300 i badań wykry
wających cukrzycę - prawie 1200. 
Akcja kosztowała gminę Polska Ce
rekiew ponad 195 tys. zł.

* * *

CISEK

Bezpieczniej do szkoły?
Jednym z pierwszych postula

tów Młodzieżowej Rady Gminy Ci
sek było zorganizowanie przystan
ku dla gimbusów koło ciseckie- 
go gimnazjum. Do tej pory autobus 
zatrzymywał się 200 metrów dalej, 
przed Gminnym Ośrodkiem Kul
tury, uczniowie przechodzili przez 
jezdnię i chodnikiem wędrowali do 
szkoły.

Wójt Alojzy Parys sprawę potrak
tował poważnie. - Poszło pismo do 
Veolii, czy autobus mógłby się za
trzymywać na parkingu koło gim
nazjum. Trzeba też uzgodnić z wy
działem infrastruktury drogowej 
starostwa, czy można wymalować 
przejście dla pieszych w tym miej
scu - mówi samorządowiec.

Zebrał KJ



ZAKRZÓW: Ośrodek sportowo-rekreacyjny powstanie dużo szybciej

Turek zainwestuje miliony euro!
Gmina Polska Cerekiew złapała Pana Boga za nogi. Powstający od blisko dekady wielofunkcyjny ośrodek sportowo-rekreacyjny w Zakrzowie, sztandarowa inwe

stycja cerekwickiego samorządu, wreszcie ma szansę powstać i to w bardzo szybkim tempie. Zainteresowanie wejściem w spółkę z gminą wyraził VahapToy, boga
ty turecki biznesmen.

SUPER OKAZJA

Seria specjalna

ESTIYA już od 38 500,
GRANDĘ PUNTO I.4 5D

Wyposażenie (m.in): klimatyzacja * zdalnie 

sterowany zamek centralny * elektryczne lusterka, 

regulowane, podgrzewane, lakerowane z czujnikiem 
temperatury * elektrycznie sterowane szyby 
przednie * lakierowane zderzaki * regulacja kolumny 

kierownicy w dwóch płaszczyznach * wspomaganie 

układu kierownicy * regulacja świateł przednich

www.ganinex.com.pl

GLIWICE ul. Pszczyńska 306
tel. 032 230 17 30 GAN IN EX
KATOWICE ul. W. Roździenskiego 170 tel. 032 35127 50
PSZCZYNA ul. Bielska 31c tel. 032 210 10 00 Gazda group

Z inwestycji wartej 40 
milionów złotych wyko
nano dotychczas pra
ce warte niewiele po
nad milion złotych, dzię
ki wykorzystaniu środ
ków unijnych, z budże
tów państwa i gminy. 
Ostatnią łopatę wbito 
tam prawie rok temu, od 
tej pory prace zamarły z 
braku środków.

Turecki biznesmen . 
okazał się miłośnikiem 
jazdy konnej, a do gmi
ny Polska Cerekiew tra
fił przez Ludowy Klub 
Jeździecki „Lewada” w 
Zakrzowie. Jego prezes
Andrzej Sałacki skon- Zrujnowane budynki fermy hodowlanej w Zakrzowie zachwyciły Vahapa Toya. - Zrobimy tutaj 
taktował Vahapa Toya z złoty interes! - stwierdził.
Krystyną Helbin, wójtem gminy i odtąd 
sprawy potoczyły się szybko.

Podpisano już wstępne porozumienie 
w sprawie zawarcia partnerstwa publicz-

no-prywatnego (PPP), które pozwoli szyb
ko zrealizować inwestycję. Finansowanie 
budowy ośrodka weźmie na siebie Vahap 
Toy Jedynym mankamentem, według

Kim jest Vahap Toy?
Vahap Toy-turecki architekt i biznesmen, w Polsce zasłynął z rozpoczętego projek
tu zwanego „drugim Las Vegas w Białej Podlaskiej”, w skład którego wejdzie m.in. 
międzynarodowe lotnisko w Białej Podlaskiej, tor Formuły I i stadion olimpijski. 
VahapToy przyjechał do Polski w połowie lat 90. W 2000 roku wraz z Ryszardem Gra- 
basem, właścicielem Korporacji Rozwoju Wschód-Zachód, oraz Wiesławem Huszczą 
stworzył spółkę - Epit & Korporacja Rozwoju Wschód-Zachód Sp. z o.o. Epit & KRWZ 
wraz ze spółką Port Lotniczy Biała Podlaska Sp. z o.o. rozpoczęły niebotyczną inwe
stycję o nazwie„Lotnisko i strefa gospodarcza Biała Podlaska" o wartości 6 mld dola
rów. W kwietniu 2001 roku odbyła się uroczystość wmurowania kamienia węgielne
go pod inwestycję, w skład której wejdą: kompleks luksusowych hoteli, kasyn, cen
trum konferencyjno-biznesowe i aquapark, olimpijski kompleks sportowy z pięcioma 
pływalniami, trzema lodowiskami i stadionem olimpijskim na 57,5 tys. widzów (z za
suwanym dachem). W ramach tej inwestycji w Białej Podlaskiej zostanie wybudowa
ne centrum medyczne (łącznie 32 polikliniki), tor Formuły I, filia uniwersytetu w Ber
keley (z kampusem dla 6 tys. studentów) oraz elektrownia (za Wikipedią).

Turka, jest zbyt mały rozmach gminnej 
inwestycji.

- Żeby taki ośrodek przyniósł zysk, 

nie można go budować w szczerym 
polu, ale koło niego zaraz postawić 
luksusowy hotel z basenem, kasyno, 
centrum konferencyjno-biznesowe, 
aąuapark, salon piękności dla kobiet, 
urządzić pola golfowe. Będzie nam 
potrzeba znacznie więcej terenu, któ
ry zamierzam odkupić od rolników - 
zapowiada Vahap Toy.

Wniebowzięta deklaracjami biznes
mena jest wójt Krystyna Helbin.

- Taka inwestycja oznacza już nie 
setki, ale około tysiąca nowych miejsc 
pracy. Nasza gmina przestanie się 
wreszcie wyludniać, a dodatkowo bę
dzie do nas zjeżdżać śmietanka z całej 
Europy - cieszy się włodarz gminy Pol
ska Cerekiew
Tekst i foto: Jarosław JURKOWSKI

ocian?Kogo przyniósł

Julia Krawiec z Głubczyc, 

ur. 26.03, godz. 11.05, 

3,6 kg, 53 cm.

Natalia Bycka 

z Kędzierzyna-Kożla,

ur. 21.03, godz. 18.00,3,5 kg, 53 cm.

Kacper Łukasz Bajaś 

z Kędzierzyna-Kożla,

ur. 27.03, godz. 17.00,3,8 kg, 55 cm.

Paulina Jędrzejak 

z Kędzierzyna-Kożla,

ur. 28.03, godz. 0.20,3,1 kg, 52 cm.

Sonia Leśniak 

z Kędzierzyna-Kożla, 

ur. 24.03, godz. 5.20,3,2 kg, 49 cm.

Marcel Bachniak z Długomiłowic,

ur. 21.03, godz. 16.20,

3,2 kg, 52 cm.

Julia Krzuś z Baborowa, 

ur. 27.03, godz. 7.36, 

1,9 kg, 46 cm.

Kacper Krzuś z Baborowa, ,

ur. 27.03, godz. 7.35,

2,3 kg, 49 cm.

Syn Bernadety Ligmanowskiej z

Korzonka,

ur. 25.03, godz. 7.10,3,3 kg, 52 cm.

Judyta Liszka 

z Kędzierzyna-Kożla,

ur. 23.03, godz. 0.35,3,2 kg, 52 cm.

Paulina Malik z Polskiej Cerekwi,

ur. 22.03, godz. 10.20,

3,5 kg, 56 cm.

Jakub Józef Parkosz 

z Kędzierzyna-Kożla, 

ur. 26.03, godz. 16.45,3,6 kg, 52 cm.

Syn Anny Repak z Jasionej 

ur. 26.03, godz. 0.40, 

3,5 kg, 54 cm.

Rafał Rybak z Kędzierzyna-Kożla, 

ur. 23.03, godz. 18.35,3,7 kg, 56 cm.

Oliwia Dorota Szczepańska 

z Kędzierzyna-Kożla,

ur. 22.03, godz. 20.05,3,1 kg, 50 cm.

Bartek Szpatuśko z Ortowic,

ur. 25.03, godz. 0.40,

3,2 kg, 50 cm.

Sandra Wziontek z Głogówka,

ur. 26.03, godz. 13.22,

2,7 kg, 52 cm.

Syn Sylwii Złotnickiej 

z Kędzierzyna-Kożla,

ur. 23.03, godz. 4.40,3,3 kg, 50 cm.

http://www.ganinex.com.pl


PAWŁOWICZKI:,,Kronika utraconego raju"po polsku

Przypomną o świetności wsi
W ubiegłym roku Pawło

wiczki wzbogaciły się o histo
ryczną publikację autorstwa 
byłego mieszkańca wsi. Książ
ka jest napisana w języku nie
mieckim. Cieszy się tak dużym 
powodzeniem, że w tym roku 
doczeka się tłumaczenia na ję
zyk polski.

Jej autorem jest były mieszkaniec 
Pawłowiczek Richard Jauemik, od lat 
60. mieszkający w Niemczech. Książka 
opisuje dzieje Pawłowiczek od najdaw
niejszych czasów, udokumentowanych 
znaleziskami archeologicznymi pocho
dzącymi sprzed. 5 tys. lat, do dziś.

- Mieszkałem tu kilkadziesiąt lat 
i nie znałem historii swojej miejsco
wości. Dopiero kilka lat temu zaczą
łem się nią interesować, bo chciałem 
ją zachować dla moich dzieci. Żału
ję, że wcześniej nie zwracałem uwa
gi na opowieści mojego ojca, który 
znał wszystkich w okolicy - mówi Ri

chard Jauemik.
Autor w książce szczegól

ny nacisk kładzie na przed
wojenną historię Pawłowi
czek, gdy miejscowość prze
żywała swój rozkwit także 
dzięki wspólnocie brackiej 
hemhutów, przybyłej w XVIII 
w. Część dziejów jest poświę
cona rodzinie autora, która 
przed wojną miała młyny w 
Pawłowiczkach, a także brała 
czynny udział w życiu wsi.

- Po wydaniu książki za
częły do mnie przychodzić 
listy od byłych mieszkań
ców Pawłowiczek, żyją- 
cych w różnych częściach 
Niemiec. Przysyłali mi sta
re zdjęcia i masę cennych 
informacji. Polskie tłuma
czenie będzie poprawione i 
bogatsze o jedną trzecią od 
niemieckiego wydania - za
powiada Richard Jauemik.

Richard Jauemik (pierwszy od lewej) i Karol Treffon, 

tłumacz jego książki o historii Pawłowiczek.

LUBIESZÓW: Wkrótce otwarcie muzeum

Internet i życie przodków
Lubieszowska izba z dnia na dzień przybiera bardziej realne 

kształty. Prace są już niemal na ukończeniu. Z końcem marca 
planowane jest uroczyste otwarcie minimuzeum.

Od listopada trwają prace przystoso
wujące starą stodołę do nowych zadań. 
Większość z nich mieszkańcy wykonu
ją własnymi siłami. Pozaklejano otwo- 
ty wentylacyjne, zrobiono betonową 
podłogę, położono instalację elektrycz
ną oraz wykonano szereg innych prac, 
łącznie z malowaniem.

- Prace są już na ukończeniu. Nie
dawno zwieźliśmy od mieszkańców 
meble i inne wyposażenie naszego 
skansenu - mówi Mariusz Matuszek.

Postępy lubieszowian kontrolował 
niedawno przedstawiciel fundacji Piotr

Krośniak: - Jestem pod wrażeniem 
rozmachu prowadzonych prac. Ze 
stu projektów, na jakie przydzieli
liśmy fundusze, jedynie Lubieszów 
adaptuje od podstaw budynek pod 
skansen.

Na projekt udało się pozyskać 15 
tys. zł z fundacji grupy TP i Programu 
Narodów Zjednoczonych ds. Rozwo
ju (UNDP). W jego ramach powstała w 
świetlicy Mniejszości Niemieckiej ka
wiarenka internetowa i zorganizowano 
kursy językowe oraz internetowe.

GK

Pawłowiczki, dnia 1.04.2008 r.
OGŁOSZENIE

o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Naczęsławice

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodaro
waniu przestrzennym (Dz.U. Nr 80 poz. 717) zawiadamiam o podjęciu przez Radę Gminy 
Pawłowiczki uchwały Nr 47/VIII/07 z dnia 28 czerwca 2007 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Naczęsławice.

Wnioski należy składać na piśmie w Urzędzie Gminy Pawłowiczki, pl. Jedności Narodu 
1,47-280 Pawłowiczki, w terminie do 22 kwietnia 2008 r.
Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przedmiot 
wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy.

WÓJT GMINY

PAWŁOWICZKI

Reńska Wieś, 2008-04-01 
OGŁOSZENIE

Wójt gminy Reńska Wieś, działając na podstawie art. 37 ust. 1 ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997 r. o gospodarce nieruchomościami (tekst jednolity Dz.U. z 2004 r. Nr 261 poz. 
2603 z późn. zm.) oraz § 3 ust. 1 rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 14 września 
2004 r. w sprawie sposobu i trybu przeprowadzania przetargów oraz rokowań na zby
cie nieruchomości (Dz.U. Nr 207 poz. 2108),

ogłasza

trzeci przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Reńska Wieś.

hzetarg odbędzie się 7 maja 2008 r. w budynku Urzędu Gminy w Reńskiej Wsi, 
jl. Pawłowicka 1, pok. 4, na niżej opisaną działkę:

LP-
Godzina 

przetargu
Nr działki

Powierzchnia

Wltf

Nr księgi 

wieczystej
Położenie

Przeznaczenie 

w planie

Rodzaj 

zabudowy

Cena nieru

chomości
VAT

1. 9® 405/7 1119 45821 Długomiłowice brak planu niezabudowana 38 800 zł 22%

W przetargu mogą brać udział osoby fizyczne i prawne, jeżeli wniosą w gotówce w 
kasie Urzędu Gminy w Reńskiej Wsi wadium w wysokości 5% ceny wywoławczej. 
Termin wpłacenia wadium upływa w dniu 30.04.2008 r.
Wpłacone wadium zostanie:

- zaliczone na poczet ceny nabycia, jeżeli osoba wpłacająca wadium wygra przetarg,
- zwrócone nie później niż przed upływem 3 dni od dnia zamknięcia przetargu, jeżeli 

osoba wpłacająca wadium nie wygra przetargu,
- wadium ulega przepadkowi w razie uchylenia się uczestnika, który wygrał przetarg, 

od zawarcia umowy notarialnej.

Termin drugiego przetargu był ustalony na 29.02.2008 r.

Tłumaczem publikacji jest 
Karol Treffon, miejscowy pa
sjonat lokalnej historii.

- Pawłowiczki przed woj
ną były znaczącą wsią, przy
pominającą małe miastecz
ko. Były tu szkoły, semina
rium, liczne zakłady rze
mieślnicze, w tym fabry
ka wałów korbowych, od
lewnia dzwonów oraz sąd, 
więzienie, poczta i pierw
sza w okolicy straż pożarna. 
Warto przypomnieć o cza
sach świetności - uważa Ka
rol Treffon.

Materiały do książki po
chodzą z archiwów i od by
łych mieszkańców Pawłowi
czek. Richard Jauemik dostał 
także zbiór ponad stu starych 
zdjęć od Herberta Probe - au
tora licznych książek na temat 
ziemi kozielskiej.

Tekst i foto: GK

Teraz będzie wiadomo, gdzie się | 

znajduje lubieszowskie muzeum, f 
u.

OGŁOSZENIE

OGŁOSZENIE

Wójt gminy Reńska Wieś informuje, że na tablicy ogłoszeń w budynku Urzędu 
Gminy w Reńskiej Wsi, ul. Pawłowicka 1, wywieszono wykaz nieruchomości sta
nowiących własność gminy, przeznaczonych do sprzedaży w trybie bezprzetar- 
gowym w roku 2008.

Pawłowiczki, dnia 1.04.2008 r.
OBWIESZCZENIE

o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Chrósty

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zago
spodarowaniu przestrzennym (Dz.U. Nr 80 poz. 717) zawiadamiam o podjęciu 
przez Radę Gminy Pawłowiczki uchwały Nr 46/VIII/07 z dnia 28 czerwca 2007 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Chrósty.

Wnioski należy składać na piśmie w Urzędzie Gminy Pawłowiczki, pl. Jedności 
Narodu 1,47-280 Pawłowiczki, w terminie do 22 kwietnia 2008 r.
Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przed
miot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy.

WÓJT GMINY

PAWŁOWICZKI

Pawłowiczki, dnia 1.04.2008 r.

OGŁOSZENIE

o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego wsi Gościęcin

Na podstawie art. 17 pkt 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zago
spodarowaniu przestrzennym (Dz.U. Nr 80 poz. 717) zawiadamiam o podjęciu 
przez Radę Gminy Pawłowiczki uchwały Nr 45/VIII/07 z dnia 28 czerwca 2007 r. 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego wsi Gościęcin.

Wnioski należy składać na piśmie w Urzędzie Gminy Pawłowiczki, pl. Jedności 
Narodu 1,47-280 Pawłowiczki, w terminie do 22 kwietnia 2008 r.
Wniosek powinien zawierać nazwisko, imię, nazwę i adres wnioskodawcy, przed
miot wniosku oraz oznaczenie nieruchomości, której dotyczy.

WÓJT GMINY

PAWŁOWICZKI

Wierci 
gminne

CISEK

Tenisowe mistrzostwa
O przepustki do finału mistrzostw 

województwa LZS walczyli tenisiści w 
ciseckiej hali sportowej. Do Dobrzenia 
Wielkiego pojadą: ntłodziczki - Ni- 
kola Kochoń, Martina Schmidt (obie 
Dzielnica), młodzicy - Patryk Zarem
ba (Ruch Steblów), Robert Foltys, ka- 
detki - Mirella Draga (oboje Przewóz), 
kadeci - Mateusz Fielhauer (Dziel
nica), Jacek Zakrzewski, juniorzy - 
Grzegorz Dygnos (obaj Ruch), Ra
fał Bulik (Przewóz), seniorki - Anna 
Cwalina (Roszowicki Las), seniorzy - 
Rafał Janusz, Grzegorz Janusz (obaj 
Ruch).

Mistrzostwa gminy Cisek zorgani
zowało Gminne Zrzeszenie LZS.

* * *

GMINA PAWŁOWICZKI

Fojermany poświętują
Dwa strażackie jubileusze szykują 

się w gminie Pawłowiczki. W dniach 
21-22 czerwca 120 lat istnienia bę
dzie obchodzić OSP Maciowakrze. W 
trakcie jubileuszu odbędą się też po
wiatowe zawody sikawek konnych. 
Z kolei w weekend 5 i 6 lipca swo
je stulecie świętuje OSP Ostrożnica. 
W trakcie odbędą się gminne zawo
dy strażackie.

* * *

CISEK

Kolejne centrum 
komputerowe
Coraz więcej ogólnodostępnych 

komputerów jest w gminie Cisek. Po 
otwarciu kilka tygodni temu kompute
rowego centrum kształcenia w Łanach 
kolejne otwarto w Cisku. Jego urucho
mienie kosztowało 100 tys. zł, które 
gmina pozyskała z projektu „Wioska 
internetowa - kształcenie na odległość 
na terenach wiejskich”, realizowanego 
przez Izbę Rolniczą w Opolu.

Ciseckie centrum dysponuje 10 
komputerami podłączonymi do Inter
netu, faksem i tzw. kombajnem biu
rowym. Do końca czerwca centrum 
będzie finansowane z projektu, a po
tem jego utrzymanie przejmie na swo
je barki gmina.

* * *

REŃSKA WIEŚ

Poodbijają po nocy
Po raz szósty odbywa się nocny tur

niej tenisa stołowego w Reńskiej Wsi. 
W tamtejszej szkole podstawowej 4 
kwietnia zmierzą się miłośnicy odbija
nia piłeczki mieszkający w tej gminie. 
Początek rozgrywek o godz. 21.00.* * *
MACIOWAKRZE

Wejdą do systemu?
Miejscowa OSP najprawdopodob

niej wzbogaci się o drugi samochód 
gaśniczy. Sąsiadujący z Lindefels, part
nerską gminą Pawłowiczek, niemiecki 
samorząd ma na zbyciu magirusa za
ledwie z kilkoma tysiącami kilome
trów przebiegu. Polscy samorządowcy 
mają kupić auto za 12 tys. euro.

Jeśli magirus trafi do Maciowakrza, 
jednostka będzie dysponowała dwo
ma średnimi samochodami. Takie wy
posażenie kwalifikuje już OSP do uję
cia w Krajowym Systemie Ratowni
czo-Gaśniczym. Maciowakrze byłoby 
pierwszą jednostką w gminie Pawło
wiczki, należącą do KSRG* * *

URBANOWICE

Mieszkania do wzięcia
Budynek z szesnastoma mieszka

niami wystawia na sprzedaż Agen
cja Nieruchomości Rolnych. Budynek 
w stanie surowym zamkniętym ANR 
wyceniła na 235 tys. zł. Zebrał-*^^
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Zaczarowana
Z"

Królowa Narissa (Susan Sarandon) zawzięła się, aby zniszczyć rozkwitające uczucie, 
które wybuchło pomiędzy ubogą wiejską panną (Amy Adams) oraz królewiczem (Ja
mes Marsden). Aby zapobiec mezaliansowi, władczyni pozbywa się dziewczyny, wy
rzucając ją ze świata bajek wprost na ulice Nowego Jorku. Tam bohaterka znowu się 
zakochuje, ale tym razem w zwykłym człowieku. Zdesperowany królewicz dowiaduje 
się o tym i podąża za ukochaną. Jednocześnie królowa postanawia definitywnie roz
prawić się z dziewczyną.

Gerry (Gerard Butler) i Holly (Hilary Swank) są młodym, jakby stworzonym dla siebie 
małżeństwem. Żyją dość skromnie, a do pełni szczęścia brakuje im dziecka. Ich miłość 
przerywa niespodziewana śmierć Gerry'ego. Załamana Holly nie może podnieść się po 
śmierci męża. Pasmo cierpień zostaje przerwane, kiedy, ku swojemu zdziwieniu, znaj
duje w skrzynce list podpisany ręką Gerry'ego. Okazuje się, że jest to dopiero pierwszy z 
dwunastu przychodzących regularnie co miesiąc listów zawierających zadania dla Holly.

CJę Każdy z nich zawiera dopisek„P.S. I love you". ł

CHEMIKU)
Kędzierzyn-Koźle

Kino "Chemik"

Al. Jana Pawła II 27

47-200 Kędzierzyn-Koźle, tel.(77) 483 29 25

WTOREK-ŚRODA

(1-2.04)

WYSPA DINOZAURA (Niemcy, animowany, polska wersja 
językowa, b.o., bilet 7 7 zł) 17.00, MGŁA (USA, horror, od 15 
lat, bilet 13 zł) 18.30,20.45

CZWARTEK (3.04) WYSPA DINOZAURA 18.00, MGŁA 20.00

PIĄTEK (4.04) KINO NIECZYNNE

SOBOTA-NIEDZIELA
(5-6.04)

ZACZAROWANA (USA, familijny, polska wersja językowa, 
b.o., bilet 11 zł) 16.30, PS KOCHAM CIĘ (USA, komedia 
romantyczna, od 12 lat, bilet 13 zł) 18.30,20.45

PONIEDZIAŁEK (7.04)
ZACZAROWANA 17.00, DKF MOTYL 1 SKAFANDER

(reż. Julian Schnabel, bilet 9zł) 19.00, PS KOCHAM CIĘ 21.00

WTOREK (8.04) ZACZAROWANA 17.00, PS KOCHAM CIĘ 19.00,21.15

Dla naszych Czytelników mamy zaproszenia do kina„Chemik". Rozlosujemy je wśród osób, 
które 1 kwietnia w godz. 8.00-12.00 wyślą SMS-a o treści lokalna.kino, swoje imię i nazwisko, 
na numer 7160 (całkowity koszt 1,22 zł).
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y WTOREK (1 kwietnia)

■ Dzieje sławnego Rodryga - 
spektakl dla gimnazjalistów w 
wykonaniu Teatru Lalki i Aktora z 
Opola.
Dom Kultury „Chemik" przy al. 
Jana Pawła II, godz. 10.00, bilet 5zł

• Linie poetyckie - muzyczno-po- 
etycko-teatralny happening przy
gotowany przez Miejski Ośrodek 
Kultury.
Parking przed DK „Chemik" godz. 
18.00

ŚRODA (2 kwietnia)
• Zaczarowany Andersen - gry i 

zabawy literackie dla dzieci z oka
zji urodzin H.Ch. Andersena.
Filia nr 5 MBP przy ul. Damrota, 
godz. 9.00

• Jak masz na imię - kolejne zaję
cia dla dzieci z cyklu „Nie bój się 
komputera"- wyszukiwanie infor
macji na temat własnych imion.
Miejska Biblioteka Publiczna, Ry
nek, godz. 16.00

CZWARTEK (3 kwietnia)
• Komiksowo o Azotach - warsz

taty z rysunku dla dzieci
Miejska Biblioteka Publiczna, Ry
nek, godz. 8.30

PIĄTEK (4 kwietnia)
• Wiosenne kwiaty - zajęcia pla- 

styczno-literackie dla dzieci z cy
klu „Nie daj się nudzie".
Miejska Biblioteka Publiczna, Ry
nek, godz. 16.00

• Moje fascynacje - otwarcie wy
stawy malarstwa Agnieszki Ga- 
lantowicz.
Miejska Biblioteka Publiczna, Ry
nek, godz. 17.30

NIEDZIELA (6 kwietnia)
• Kabareton otwarcia - wystąpią: 

Jerzy Kryszak, Kabaret pod Wy- 
rwigroszem, Piotr Bałtroczyk, Ka
baret Paranienormalni, Formacja 
Chatelet.
Hala „Azoty" przy ul. Mostowej, 
godz. 16.00

• Koncerty na DVD - muzyczne 
wspomnienia: Mikę Oldfield - 
„Live in Berlin".
„Muza Club” przy ul. Kłodnickiej, 
godz. 19.00, wstęp wolny

PONIEDZIAŁEK (7 kwietnia)
• Dyskusyjny Klub Filmowy - 

„Motyl i skafander" w reżyse
rii Juliana Schnabela to prawdzi
wa historia redaktora francuskie
go ELLE, Jean-Dominique Bau- 
by, który w wieku 43 lat dozna) 
udaru. Paraliż objął całe jego cia
ło z wyjątkiem lewego oka. Mo
gąc posługiwać się jedynie okiem 
do komunikowania się z bliskimi, 
Bauby próbuje odtworzyć wspo
mnienia i opisać wszystkie aspek
ty swojego wewnętrznego świa
ta - poczynając od psychiczne
go udręczenia spowodowane
go uwięzieniem we własnym cie
le, po wyimaginowane opowie
ści ze światów, które odwiedził w 
swoim umyśle.
Kino „Chemik" przy al. Jana Pawła 
II, godz 19.00, bilet 9 zł

Wystawy:
• Śladami śląskich Teksańczyków- 

kozielska„Baszta"
• Wystawa poświęcona Agnieszce 

Osieckiej - filia nr 5 Miejskiej Bi
blioteki Publicznej

• Nostalgiczne pejzaże - Dom Kul
tu ry„Koźle"

• Dzień na Tak-Dom Kultury „Che
mik"

Ł

Informacje o koncertach, wystawach 
i imprezach prosimy zgłaszać pod 
numerem 077 483 40 49 
lub e mailem: listy@lokalna.com.pl

Na remoncie„Spodka"zyska nasze miasto

Tłusty rok koncertowy
W czerwcu rozpocznie się remont katowickiego „Spodka". Naj

większa hala widowiskowa w Polsce będzie nieczynna co naj
mniej przez rok. Skorzysta na tym nasze miasto. Część imprez i 
koncertów zostanie przeniesiona do obiektu w Azotach.

Otwarty w 1971 roku „Spodek” przez 
lata gościł wiele gwiazd. Występowali tu 
między innymi: Joe Cocker, Robbie Wi- 
liams, Depeche Modę, Deep Purple czy 
Metallica.

Teraz ten znak firmowy Katowic cze
ka poważny remont.

- Najpoważniejsze prace prowadzo
ne będą na dachu. Przy okazji zosta
nie wymieniona część instalacji elek
trycznej oraz zamontowana klimaty
zacja - wyjaśnia Ireneusz 
Raba z firmy Papdach Ka
towice, która zajmie się re
montem.

Agencje artystyczne i 
koncertowe nie chcą jesz
cze zdradzać szczegółów, 
ale wiadomo, że wymu
szony remont największej 
hali w Polsce postawił je w 
trudnej sytuacji.

- Mamy już wstęp
ne umowy i nie może
my odwołać koncertów, 
bo zerwanie kontraktów 
kosztowałoby naszą fir
mę fortunę. Będziemy 
szukać nowych sal mo
gących pomieścić cztery-pięć tysięcy 
widzów - mówi Karolina Stik z agencji 
New Musie.

To oznacza, że część imprez zaplano
wanych na najbliższe kilkanaście miesię
cy w „Spodku” mogłaby zostać przenie

siona do Kędzierzyna-Koźla.
- Toczymy negocjacje z trzema fir

mami zainteresowanymi organizowa
niem u nas imprez. Bliska lokaliza
cja Katowic przemawia na naszą ko
rzyść. Nie mogę zdradzić szczegółów, 
ale chodzi tu o cztery duże koncerty 
oraz międzynarodowe targi - wyjaśnia 
Jacek Wycisk, kierownik obiektu w Azo
tach.

Udało nam się ustalić, że jednym z 
koncertów będzie 23. 
edycja festiwalu Metal- 
mania, na którym wy
stąpią gwiazdy muzyki 
rockowej i metalowej, 
między innymi były 
wokalista Black Sab- 
bath - Ronnie James 
Dio oraz amerykańska 
grupa Anthrax. To do
piero wiosną przyszłe
go rok. Natomiast we 
wrześniu przyjeżdża do 
Polski na trzy koncerty 
Bryan Adams. Kanadyj
ski gwiazdor, po kilku 
latach milczenia, wydał 
niedawno płytę „11”.

W naszym kraju artysta miał wystąpić w 
Warszawie, Poznaniu i Katowicach. Ten 
ostatni występ ma być przeniesiony do 
Wrocławia albo Kędzierzyna-Koźla. De
cyzja zapadnie do końca kwietnia.

Tekst i foto: ŁAG

W hali „Azoty" wystąpił 

Al Di Meola. Teraz być 

może na scenie zobaczymy 

Bryana Adamsa.

Kędzierzyńsko-Kozielska Odsłona Kabaretowa

Hrabi rozbawił do łez
- To chyba już jakaś hrabimania - 

stwierdziła Anna z Koźla, która wraz z ko
leżanką przyszła do kina „Chemik" na wy
stęp kabaretu Hrabi. I faktycznie. Choć wy-

Ich program „Kobieta i Mężczyzna” w żar
tobliwy sposób pokazuje relacje między 
płciami. A że są one różnorodne, to i żartów 
na ten temat było co niemiara. Dwugodzin-
ny występ największego ponuraka wprawił 
w dobry humor. Bo dewizą kabaretu Hrabi 
jest przecież terapia śmiechem. To najlep
sze lekarstwo na wszystkie troski.

Tekst i foto: ŁAG

stąpili u nas po raz piąty, sala pękała w 
szwach.

Joanna Kołaczkowska, Dariusz Kamys, 
Łukasz Pietsch i Tomasz Majer znów roz
bawili do łez kędzierzyńską publiczność.

Joanna Kołaczkowska, Dariusz Kamys i Tomasz Majer w jednej ze scenek.

Kabareton w„Azotach"

Będzie ubaw po pachy
Jerzy Kryszak, Kabaret pod Wyrwigroszem, Piotr Bałtroczyk, 

Kabaret Paranienormalni i Formacja Chatelet wystąpią 6 kwiet
nia o godz. 16.00 w hali „Azoty" w programie „Kabareton otwar
cia, czyli Popisy Liderów".

To będzie prawdziwa kabaretowa 
uczta. Zapewnią ją uznane gwiazdy. 
Przede wszystkim Jerzy Krysżak. 
Aktor, satyryk i parodysta propo
nuje publiczności własny sposób 
na śmiech. Naśladuje postaci z ży
cia społeczno-politycznego. Bywa 
Lechem Wałęsą, Andrzejem Leppe
rem czy Adamem Michnikiem. Ka
baret pod Wyrwigroszem zasłynął 
ostatnio parodią czeskiego przebo
ju „Jozin z bagin”. Formacja Chate
let powstała w 1996 roku i od tego 
momentu ma za sobą setki wystę
pów u boku sław polskiej estrady. 
Z kolei Kabaret Paranienormalni 
publiczność w Kędzierzynie-Koź- 
lu miała okazję oglądać kilka mie
sięcy temu. Choć istnieją zaledwie

Dla naszych Czytelników mamy zapro
szenia na „Kabareton". Rozlosujemy je 
wśród osób, które do 3 kwietnia do 
godz. 12.00 wyślą SMS o treści lokalna, 
kabaret, swoje imię i nazwisko, na nu
mer 7160 (całkowity koszt 1,22 zł).

cztery lata, już podbili serca wielu 
widzów.

Konferansjerem będzie znany z 
telewizyjnych programów Piotr Bał
troczyk, który sam o sobie mówi, 
że jest prostym prezenterem radio
wym.

Bilety w cenie 40 i 50 złotych do 
nabycia w hali „Azoty” i kasie kina 
„Chemik”. Zamówienia zbiorowe - 
tel. 606594910.

Ł

Konkurs wiosenny

Dzieci berały w „Komesie"
Siedem grup dziecięcych wzięło udział w konkursie grup ob

rzędowych „Marzanna 2008", który zorganizowano w Osiedlo
wym Domu Kultury„Komes".

Dzieci z każdej placówki musia- 
ły przygotować krótki występ, w któ
rym wykazywały się znajomością gwa
ry śląskiej, muzykalnością i oryginal
nymi strojami.

Jury, w którego skład weszli między in

Młodzi artyści podczas występu.

nymi Teresa Bugiel, etnograf i choreograf 
zespołu ludowego Spod Buczyny, oraz 
Jan Herba, muzyk i folklorysta, po burz
liwej naradzie przyznało kilka nagród. 
Pierwsze miejsce zajęła grupa z przed
szkola nr 6, której opiekunką była Mar

lena Cisińska-Krzywy 
Drugą lokatę przyzna
no placówkom nr 7 i 
22. Na trzecim miej
scu znalazły się przed
szkolaki z „dziesiątki”, 
a na czwartym z PP 
nr 17 i 20. Specjalne 
wyróżnienie otrzymali 
uczniowie z PSP nr 20.

Z kolei w konkursie 
na najpiękniejszą ma
rzannę wygrało przed
szkole nr 20 przed pla
cówkami nr 7, 22 i 6.

ŁAG

www.muzaclub.pl

11.04.2008 godz 20.00

mailto:listy@lokalna.com.pl
http://www.muzaclub.pl
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Jubileuszowy festiwal

Dwadzieścia lat z szantami
r Program:Zmieniają się mody, zmieniają gusta, a szanta wciąż na topie. Przegląd Piosenki Żeglarskiej i Po

ezji Morskiej „Szantki" jak zawsze bije rekordy popularności. Tym razem impreza odbędzie się już 
po raz dwudziesty.

Wielką indywidualnością zespołu Mechanicy Shanty jest wokalista Henryk 

Czekała, zwany „Szkotem".

Bilety na Wieczór Poezji Mor
skiej sprzedały się w ciągu 15 mi
nut - nie pomogła nawet większa 
pojemność Domu Kultury „Kubi- 
czek”. A było o co walczyć. Wie
czór Poezji Morskiej zapowiada 
się fantastycznie. Jurek Porębski, 
Ryszard Muzaj, Andrzej Koryc
ki - to postacie znane od lat kę- 
dzierzyńsko-kozielskiej publiczno
ści. Jednak tym razem towarzyszyć 
im będą goście specjalni, między 
innymi Katarzyna Wolnik-Say- 
na, dziennikarka Polskiego Radia 
Szczecin. Niedawno podczas kra
kowskich „Shanties” pokazała się 
na scenie w składzie formacji Sta

WYWIAD

Nie jesteśmy jak Rolling Stones
Z Cezarym Zybałą Strzelec

kim, wokalistą Oddziału Za
mkniętego, rozmawialiśmy 
tuż po koncercie, jaki zespół 
dał w„Muza Club" w Kłodnicy.

- Jak to jest być siódmym woka
listą zespołu?

- Oddział to już legenda. Ale każ
dy z nas jest inny. Każdy wokalista 
wnosi coś nowego do brzmienia gru
py. Gram w Oddziale już szósty rok 
i dobrze mi tu.

- Czy zespół, który kilkanaście 
razy zmieniał skład, to jeszcze 
wciąż zespół?

- Jasne. Duża w tym zasługa Wojtka 
Pogorzelskiego, który jest charyzma
tycznym gitarzystą. Czasem szalonym, 
nie każdy to lubi, ale facet ma chary
zmę. Każdy nowy skład to nieco inne 
brzmienie, ale nie mam problemu 
z sięganiem po stare kawałki.

- To przy nich publiczność, tak
że w Kędzierzynie-Koźlu, bawi się 
najlepiej. A jakie są wasze wzorce 
muzyczne? Wyzywające zachowa
nia Wojtka Pogorzelskiego to chy
ba inspiracja Mickiem Jaggerem.

- Jesteśmy sobą, Oddziałem Za
mkniętym. Każdy z nas miał jakieś 
swoje muzyczne korzenie, ale nie 
ma sensu porównywanie nas do in
nych kapel. Nie jesteśmy Rolling Sto
nes i nie chcemy nimi być. Każdy 
na scenie robi swoje.

- Kilka lat temu graliście w Kę
dzierzynie-Koźlu koncert w plene
rze, dzisiaj kameralnie w klubie. 
Gdzie przyjemniej? 

re Dzwonnice wraz ze znaną pisar
ką Moniką Szwają, wielką fanką 
szant. Mechanicy Shanty po sied
mioletniej przerwie przypomną 
swoje najbardziej znane przeboje 
(„Green Horn”, „Dziki włóczęga”). 
Wielką atrakcją powinien być też 
występ formacji North Wind. Je
rzy Ozaist wraz z kolegami zapo
wiadają premierowe utwory, poka
zy multimedialne oraz udział zna
komitych gości, których nazwiska 
na razie utrzymywane są w tajem
nicy.

Koncert galowy, po latach, po
wraca do sali kina „Chemik”. Za
gra tam cieszący się w Kędzie

Wokalista Cezary Zybała Strzelecki. Z prawej jedyny z pierwotnego składu OZ 

- Wojciech Łuczaj Pogorzelski.

- Cztery lata temu było niezbyt 
przyjemnie, bo organizatorzy upar
li się, że nie wolno samochodem je
chać po trawie, chcieli, żebyśmy ka
wał drogi nosili sprzęt, a ten do naj
lżejszych nie należy. Wkurzyliśmy się 
i o mały włos zagralibyśmy tylko trzy 
piosenki, tak jak było w kontrakcie. 
Jednak szkoda nam było publiczno
ści, która się świetnie bawiła, i za
graliśmy chyba z dziesięć kawałków. 
Klubowy koncert też jest sympatycz
ny, chociaż rocka lepiej grać dla więk
szej publiki.

- Czy hasło „sex, drugs and roc- 

rzynie-Koźlu niebywałą popular
nością zespół Zejman i Garkum- 
pel, a także przedstawiciel mocne
go uderzenia - folk-rockowa Or
kiestra Dni Naszych. Zawsze zna
komicie przyjmowana, szczegól
nie przez młodszą część widowni. 
Skrzypek zespołu Michał Jelonek 
niedawno był nawet gościem Mar
ka Sierockiego w „Teleexpressie”, 
gdzie opowiadał o swojej nowej so
lowej płycie.

Michał NOWAK

Gwiazdy jubileuszowych „Szantek":
Zejman i Garkumpel
Warszawska grupa, której znakiem firmowym jest Mirosław„Kowal" Kowalewski. Go
ściła na wszystkich edycjach„Szantek". Specjalnością zespołu są współczesne piosen
ki żeglarskie oraz specjalne programy dla dzieci.

Orkiestra Dni Naszych
Gwiazda polskiego folk-rocka, przed laty wielokrotnie goszcząca w naszym mieście. 
Podczas Dni Miasta w 2000 r. przyćmiła nawet De Mono. W repertuarze utwory autor
skie, standardy folkowe oraz covery (Nirvana, Metallica, Queen).

Andrzej Korycki i Dominika Żukowska
Doskonale znany w naszym mieście duet. Współczesna piosenka żeglarska, spokojne 
balladowe klimaty, a także utwory klasyków piosenki rosyjskiej (Okudżawa, Biczewska).

Jerzy Porębski i Ryszard Muzaj
Filary zespołu Stare Dzwony. Jedne z największych indywidualności polskiej sceny 
szantowej.„Gdzie ta keja",„Cztery piwka", „Emeryt" to tylko niektóre z ich przebojów.

Mechanicy Shanty
Znana i łubiana szantowa supergrupa. Wielką indywidualnością zespołu jest woka
lista Henryk Czekała, zwany „Szkotem". Fascynacją zespołu oprócz klasycznej szanty 
jest różnorodna muzyka folkowa, zwłaszcza amerykański bluegrass.

North Wind
Szantowa sensacja ostatniego roku. Nowy projekt założony przez członków legen
darnych Czterech Refów oraz byłych muzyków Kochanków Sally Brown. Mają na kon
cie znakomicie przyjęty debiutancki album, tournee po Anglii i występy z najwybit
niejszymi szantymenami świata.

k’n’roll” wciąż jest aktualne? Dzi
siaj podczas koncertu niektórzy 
z was za kołnierz nie wylewali, 
a ostatnia solówka „Wodza” skoń
czyła się rozwaleniem perkusji...

- Zespół czasami daje czadu, 
ale jesteśmy profesjonalistami. Nie 
ma mowy o przerwaniu koncertu, 
bo komuś coś strzeliło do łba. Zresztą 
ja z balangami po koncertach na ra
zie dałem sobie spokój. Jeszcze tego 
samego wieczoru wsiadam w samo
chód i jadę do trzymiesięcznej có
reczki.

- Dzisiaj gwiazda Oddziału przy-

piątek (4 kwietnia)
• godz. 10.00 DK„Chemik" - z koncertem
dla dzieci wystąpi Zejman i Garkumpel „ 

•godz. 19.00 DK„Chemii?' - koncert ga

lowy, zagrają: Zejman i Garkumpel oraz 
Orkiestra Dni Naszych

sobota (5 kwietnia)
•godz. 10.00 DK Koźle Rogi - konkurs 
piosenki żeglarskiej

• godz. 18.00 DK Koźle Rogi - Wieczór Po
ezji Morskiej, wystąpią: Dominika Żukow
ska, Andrzej Korycki, Tomasz Sosnowski, 
Katarzyna Wolnik-Sayna, Mirek „Kowal” 
Kowalewski, Jerzy Porębski, Ryszard Mu
zaj, North Wind, Mechanicy Shanty.

Oddział Zamknięty powstał w 1979 
roku. Zespół trzynaście razy zmieniał 
skład. Założycielami grupy byli Wojciech 
Łuczaj Pogorzelski i Krzysztof Jaryczew- 
ski. Ten ostatni po sześciu latach śpie
wania stracił głos. Pierwsza połowa lat 
osiemdziesiątych to najlepszy czas w hi
storii grupy. Grali po kilkadziesiąt koncer
tów miesięcznie, ale też rozrabiali. Zady
my w hotelach i na koncertach wyrabia
ły im opinię najbardziej rockWrollowej 
polskiej kapeli. Do historii przeszła rozró
ba wywołana przez setki fanów podczas 
podpisywania płyty w warszawskim Em
piku. Rozbite zostały wszystkie szyby, za
tamowany ruch na Marszałkowskiej, in
terweniowała milicja, a zespół pryskał 
tylnym wyjściem. Po Jarym" wokalistą 
OZ był Robert Janowski, jednak ich dro
gi szybko się rozeszły. Skład grupy zmie
niał się bardzo często. Na początku lat 
90. z wokalistą Jarosławem Wajkiem OZ 
wrócił na szczyty popularności. Obec
ny skład ustabilizował się w 2003 roku. 
Obok Wojtka Pogorzelskiego, jedynego, 
który nagrał wszystkie płyty i zagrał nie
mal wszystkie koncerty, w OZ są: Cezary 
Zybała Strzelecki - śpiew, Krzysztof Za
wadka - gitara, Grzegorz Stępień - bas i 
Dariusz Henczel - perkusja.

blakła. Nie żal ci tego?
- Nie przesadzajmy. Wciąż gramy, 

koncertujemy, czasami nawet dwa 
razy dziennie. Mało jest grup, któ
re po blisko trzydziestu latach wciąż 
grają i to tyle, co my. Słuchają nas 
starzy, ale także i kolejne pokolenia. 
Mamy coraz młodszych fanów.

Pytał JAD

Zagrają przed Metallicą!
Na ten dzień muzycy zespołu Fate 

Unknown z Kędzierzyna-Koźla cze
kali latami. Teraz wystąpią jako sup- 
port przed słynną Metallicą.

Amerykańska supergrupa, któ
ra w latach 90. ubiegłego stulecia 
wprowadziła metal na światowe sa
lony muzyki popularnej, 29 maja 
wystąpi z jedynym koncertem w Pol
sce. Prged gwiazdami wystąpi for
macja Machinę Head oraz nasz Fate 
Unknown.

- Półgodzinny występ polskiej 
kapeli to ukłon Amerykanów w 
stronę naszych fanów. Niewyklu
czone, że zespół z naszego kraju 
zostanie zaproszony na tournee 
po Stanach Zjednoczonych - poin
formowano nas w biurze organizato
ra koncertu.

Ponad 250 zespołów przysłało 
swoje dema. Spośród nich perkusi
sta i współzałożyciel zespołu Metal
lica Lars Ulrich wybrał nagranie kę- 
dzierzyńskiej kapeli.

- To fantastyczne wystąpić na 
jednej scenie z legendą metalu 
i przed tak ogromną publiczno
ścią - mówi Szymon Danis, woka
lista grupy.

Podczas koncertu w Chorzowie 
Fate Unknown zagra utwory ze swo
jej debiutanckiej płyty „Something 
Now”, ciepło przyjętej przez środowi
sko związane z muzyką metalową.

Koncert na Stadionie Śląskim 
obejrzy ponad 60-tysięczna publicz
ność. Wszystkie bilety zostały już 
sprzedane.

Ł 

***

Turniej jednego wiersza
Miejska Biblioteka Publiczna za

prasza młodych piszących wiersze 
do udziału w szóstej edycji „Turnie
ju jednego wiersza”. Osoby zakwa
lifikowane do konkursu zaprezen
tują swoją twórczość podczas Festi
walu Poetów, który odbędzie się 10 
kwietnia w siedzibie biblioteki na 
kozielskim rynku o godz. 18.00. Bę
dzie to impreza towarzysząca fina
łowi XV „Krajobrazów słowa”, który 
zaplanowano na 11 kwietnia. Uro
czystość wręczenia nagród laure
atom oraz promocja książki, anto
logii nagrodzonych i wyróżnionych 
utworów, rozpocznie się w tym sa
mym miejscu również o godz. 18.00. 
Uroczystą galę uświetni recital Ma
rii Meyer, artystki Teatru Rozrywki 
w Chorzowie.

Ł

***

Dziś ruszą Linie Poetyckie
To nie primaaprilisowy żart. Pierw

szego kwietnia na ulice Kędzierzyna- 
Koźla wyjadą autobusy MZK pełne 
poezji.

Akcja polega na zamieszczaniu 
wierszy w miejskich autobusach. Jej 
inicjatorzy, czyli Walery Sikora i Jacek 
Struś, chcą, żeby poezja była z miesz
kańcami miasta przez cały czas.

Oficjalne otwarcie imprezy od
będzie się dziś (1 kwietnia) o godz. 
18.00 na schodach .Domu Kultu
ry „Chemik”.‘Grupa teatralna Wal
demara Lankaufa przedstawi etiu
dę „Męki twórcze”. Na przystanku 
„Do Nieba” będzie czekał autobus 
wypełniony balonami, do których 
będzie można przyczepić własne 
wiersze lub marzenia i wysłać do 
nieba. Będzie też można obejrzeć 
wystawę haiku Kuby Maczyńskie- 
go oraz wystawę rysunków i spre
parowanych luster „W niewoli swo
jego wizerunku” autorstwa Walere
go Sikory.

Na koniec spod domu kultury po
etycki autobus zawiezie wszystkich 
chętnych do pubu „Pod Papugami”, 
gdzie zagrają Darek Czarny i Rafał 
Nosal.

Ł



ROBOTNICZA SPÓŁDZIELNIA MIESZKANIOWA„CHEMIK"W KĘDZIERZYNIE - KOŹLU
z siedzibą przy ul. 9 Maja 6,47-220 Kędzierzyn-Koźle 

ogłasza I przetarg ustny, nieograniczony
na sprzedaż

LOKALU UŻYTKOWEGO o powierzchni 115,52 m2
położonego w Kędzierzynie-Koźlu, Osiedle„Piastów"ul. Mieszka 11

Przedmiotem przetargu jest prawo własności ułamkowej (0,0462) części gruntu i prawa odrębnej własności 
do lokalu użytkowego. Lokal usytuowany jest na parterze budynku mieszkalnego, posiada dwa wejścia 

od strony ul. Mieszka I, składa się: z części usługowej z dużymi witrynami, komunikacji i pomieszczeń 

socjalnych.

Dla nieruchomości budynkowej, w. której mieści się ww. lokal użytkowy prowadzona jest przez Sąd 

Rejonowy w Kędzierzynie - Koźlu - Wydział Ksiąg Wieczystych, księga wieczysta nr KW 51740, w której 

jako współwłaściciel działki gruntu i właściciel lokalu użytkowego wpisana jest Robotnicza Spółdzielnia 

Mieszkaniowa„Chemik".

Cena wywoławcza wynosi 211 000,00 zł

1. Przetarg ustny odbędzie się w dniu 10.04.2008r. od godziny II00, w siedzibie Zarządu Robotniczej 
Spółdzielni Mieszkaniowej w Kędzierzynie - Koźlu przy ul. 9 Maja 6, parter, pokój nr 68.

2. Kryterium wyboru Nabywcy, jest najwyższa cena nabycia zaoferowana w trakcie licytacji.

3. Postąpienie w przetargu wynosi - 2 000,00 zł.
4. Warunkiem przystąpienia do przetargu jest wpłacenie wadium w terminie do dnia 04.04.2008r. 

w wysokości 20 000,00 zł, na rachunek RSM„Chemik"w PKO BP I o/Kędzierzyn-Koźle, nr konta 31 1020 3714 
0000 4202 0008 4640, przy czym jako termin wpłaty rozumiany jest termin uznania wpłaty na rachunku 

RSM „Chemik".

5. Wpłacone wadium bez odsetek zostanie:
- zaliczone na poczet ceny nabycia, jeżeli uczestnik przetargu wpłacający wadium wygra przetarg,
- zwrócone niezwłocznie, jeżeli uczestnik przetargu wpłacający wadium nie wygra przetargu, lub przetarg 

zostanie odwołany.

6. Cenę nabycia lokalu wraz z udziałem w częściach wspólnych nieruchomości, równą cenie osiągniętej 

w przetargu (pomniejszoną o wadium) należy wpłacić na konto RSM„Chemik" przed zawarciem umowy 
sprzedaży.
• Cena osiągnięta w przetargu jest ceną brutto (zwolnienie z VAT na mocy art.43 ust.1 pkt 2 ustawy

o podatku od towarów i usług).
• Sprzedający wystąpi do Kancelarii Notarialnej o wyznaczenie terminu zawarcia umowy kupna -

sprzedaży.
• Uchylanie się, przez uczestnika przetargu który przetarg wygra, od zawarcia umowy sprzedaży

nieruchomości w ustalonym prżez sprzedającego terminie, spowoduje przepadek wpłaconego 

wadium.
• Koszty sporządzenia umowy notarialnej, oraz założenia i wpisu do księgi wieczystej, ponosi nabywca.
• Zbycie nieruchomości nastąpi na zasadach określonych ustawą o gospodarce nieruchomościami z dnia

21.08.1997r. (z późniejszymi zmianami).

7. RSM „Chemik" zastrzega sobie prawo odstąpienia od przetargu w każdym czasie bez podania 
przyczyny.

Szczegółowe informacje w sprawie przetargu można uzyskać w Zarządzie RSM „Chemik" 

w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. 9 Maja 6, pokój nr 4, telefon 077/4833236 wewn. 43.

Sąd Rejonowy w Kędzierzynie-Koźlu

wyrokiem z dnia 7.03.2008 r. sygn. Akt VIK 798/07

skazał 

Adriana Szafarczyka

syna Antoniego za to, że w dniu 3.11.2007 r. w 
Kobylicach gm. Cisek, znajdując się w stanie nietrzeź

wości, kierował rowerem po drodze publicznej, tj.

za przestępstwo z art. 178a § 2 kk na karę:

• zakazu prowadzenia rowerów, motorowerów i 
pojazdów mechanicznych kat. A i Al na okres 2 
(dwóch) lat

• podania wyroku do publicznej wiadomości
• obciążenia kosztami postępowania w wysokości 

450 zł (czterystu pięćdziesięciu złotych).

r www.toyota.pl A

Teraz obniżka cen
nawet o 10%*

Toyota Bank www.toyotabank.pl

Toyota Leasing www.toyotaleasing.pl

*W związku z ciągłym spadkiem kursu euro i dzięki specjalnym bonifikatom 
na wyposażenie modeli Premium mamy możliwość obniżenia dla. Państwa 
cen wybranych modeli z rocznika 2008!
Zapraszamy do sprawdzenia nowych cen w salonach Toyoty. TOYOTA

AUTORYZOWANA STACJA DEALERSKA TOYOTA KONSEK
44-203 RYBNIK, ul. Prosta 100, tel. (032) 432 90 40, fax (032) 432 90 66

_____________* _________www.toyota.rybnik.pl________________________
STACJA KONTROLI POJAZDÓW WSZYSTKICH MAREK Do 3,51, wys. 4 m oraz pojazdów zasilanych gazem i MOTOCYKLI

SojdclKóUFULDA

fhu STANGUM
(dawny OPON CAR) 

ul. Dunikowskiego 24 
47-200Kędzierzyn-Koźle

ciężarowy i osobowy
Tel./fax 077/ 482 96 08

W OFERCIE: FELGI, AKUMULATORY, KOŁPAKI
SEZONOWE PRZECHOWYWANIE OPON NISKIE CENY DUŻY WYBÓR

KANCELARIA ik

LEO TA
Miałeś wypadek? Stała Ci się krzywda? 

Należy Ci się odszkodowanie?

Kancelaria Lesta pomoże w odzyskaniu 

należnego odszkodowania, zadośćuczynienia i renty

Rozpatrzymy każdy przypadek 
już wypłaconego lub niewypłaconego 

odszkodowania - jeżeli nie minęły 
3 lata, a nawet do 10 lat wstecz

ZAJMUJEMY SIĘ:
- odszkodowaniami osobowymi
- odszkodowaniami komunikacyjnymi

- odszkodowaniami rzeczowymi

DOCHODZIMY 
ODSZKODOWANIA 

NAWET, GDY SPRAWCA 
JEST NIEZNANY

osos.sae
40-172 Katowice

ul. Grabowa 2

tel./fax +48 (0) 32 726 49 76

45-061 Opole

ul. Katowicka 67/2

tel./fax+48 (0) 77 482 39 07

97-400 Bełchatów

ul.Wojska Polskiego 5L

tel. kom. +48 (0) 693 468 705

tel. +48 (0) 44 632 35 52

47-200 Kędzierzyn-Koźle

ul. Czerwińskiego I

tel. /fax +48 (0) 77 482 39 07

tel. kom. 0 506 163 042

www.kancelarialesta.pl J
info@kancelarialesta.pl ar

http://www.toyota.pl
http://www.toyotabank.pl
http://www.toyotaleasing.pl
http://www.toyota.rybnik.pl
http://www.kancelarialesta.pl
mailto:info@kancelarialesta.pl


Augenblick [ aygrjblik] - Okamgnienie.

Ostatnie modele SEAT-a z rocznika 2007 w super cenie znikają w okamgnieniu. Warto przyspieszyć, 
by upragniony SEAT nie został dla Ciebie tylko sennym marzeniem. Przyjdź do salonu i przekonaj się na własne oczy, 
jak bogate wyposażenie mają SEAT Cordoba SuperWAGEN i SEAT Toledo SuperWAGEN 1,9 TDI. Modele dostępne 
w kredycie 50/50 Volkswagen Bank Polska. Szczegóły oferty w salonach SEAT-a.

Zdjęcie zawiera elementy wyposażenia opcjonalnego prezentowanych wersji. Średnia emisja CO2 dla silników benzynowych wynosi 156 g/km, 
dla silników diesla wynosi 146 g/km. Informacja o recyklingu pojazdów na stronie www.seat.pl

5EHT 
auto emoción

Niemiecka precyzja, hiszpański temperament.

infolinia: 0 801 666 999 (koszt połączenia wg taryfy operatora jak za połączenia lokalne)

APM-CAR
www.apmcar.seat.pl

KĘDZIERZYN-KOŹLE, 
ul. Koszykowa 23, 
Tel. (077) 481 04 35 
apmcar@seat.pl

OPOLE
ul. Obrońców Stalingradu 56 
Tel. (077) 456 60 49 
apmcar1@seat.pl

ZŁOMOWANIE SAMOCHODÓW

1 PROFESJONALNE 
ZŁOMOWANIE POJAZDÓW

| WYDAWANIE ZAŚWIADCZEŃ
- UPOWAŻNIENIE WOJEWODY 0/01

1 POSIADAMY LAWETĘ

TOBUD Sp. z o.o.
ul. 24 Kwietnia 23

47-200 Kędzierzyn-Koźle 
tel. 077/482 45 53, 0607 303 655

http://www.seat.pl
http://www.apmcar.seat.pl
mailto:apmcar@seat.pl
mailto:apmcar1@seat.pl


GOSPODARKA
RRACAI

Do lektury dodatku zaprasza 
Brenntag Polska Sp. z o.o.

BRENNTAG

Sponsorem dodatku „Gospodarka i Praca" jest Petrochemia-Blachownia S.A., 
producent benzenu, toluenu, solwentnafty, frakcji heksanowej oraz żywic, 

47-225 Kędzierzyn-Koźle, ul. Szkolna 15
<B> Petrochemia - Blachom nia SA.

DODATEK SPECJALNY
Redaktor prowadzący: Jarosław Jurkowski
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Nieruchomości nie stanieją

Na mieszkania za 3 % trzeba poczekać
Niebawem rozstrzygnie się kwestia wykupu za 3 proc, war

tości mieszkań komunalnych. Teoretycznie kilka tysięcy miesz
kań może zatem przejść w ręce swoich użytkowników. Jest wiel
ce prawdopodobne, że część z nich może się nie oprzeć pokusie 
szybkiego spieniężenia tanio uzyskanego mienia. Spróbowali
śmy się dowiedzieć, jak zareagowałby kędzierzyńsko-kozielski 
rynek nieruchomości na zwiększoną nagle podaż mieszkań.

W grę wchodzi około 4 tys. 
mieszkań komunalnych. Jeśli wej
dzie w życie uchwała rady miasta 
(prezydent Wiesław Fąfara ją opro
testował), chętni będą mogli je wy
kupić za 3 proc, wartości. Prawo do 
ich wykupu będą mieli lokatorzy, 
którzy nie mają żadnych zadłużeń 
względem dotychczasowego zarząd
cy, czyli Miejskiego Zarządu Budyn
ków Komunalnych.

Możliwość wykupu mieszkania 
za 3 proc, budzi ogromne zaintere
sowanie wśród mieszkańców, co wi
dać choćby po dyskusjach na forach 
internetowych. Jedni cieszą się, że 
łatwiej będzie kupić własne „M” 
lub zamienić je na takie o bardziej 
pożądanym metrażu. Inni przewi
dują, że jeśli duża liczba lokali zo
stanie wystawiona na sprzedaż, to 
Zachwieje to znacząco cenami za 

metr kwadratowy powierzchni. Nie
którzy lokatorzy śledzą już trendy 
cen nieruchomości, zacierając ręce 
w nadziei na korzystną transakcję.

Są i tacy, którzy obawiają się, że 
wykup może spowodować w dalszej 
perspektywie wzrost bezdomności 
w mieście. Wśród wykupujących 
znajdą się bowiem mieszkańcy, dla 
których' rynkowa cena za mieszka
nie będzie stanowić ogromną kwo
tę. Jeśli się na nią skuszą, a pienią
dze przejedzą, to zostaną bez dachu 
nad głową. A o mieszkanie komu
nalne nie będzie można od razu po
nownie się starać.Uzbroić się w cierpliwość

Specjaliści od lokalnego rynku 
nieruchomości zachowują jednak 
spokój. Twierdzą zgodnie, że nie 
spodziewają się boomu czy rewolu

cji mieszkaniowej w mieście.
- W Kędzierzynie-Koźlu nie 

powinno być znaczących spad
ków cen, zaś cały proces wyku
pu i ewentualnej odsprzedaży na 
pewno rozłoży się w czasie. Po
dobny proces obserwujemy do tej 
pory przy wykupach mieszkań z 
dotychczasową bonifikatą. Nie 
każdy przecież będzie chciał od 
razu sprzedać mieszkanie - tłu
maczy Elżbieta Gepert-Broj z Biu
ra Obrotu Nieruchomościami Car- 
dom.

Nowych właścicieli odstrasza
ją również przepisy podatkowe, na 
których nie bardzo się znają. Nie 
każdy mieszkaniec wie, czy od razu 
może zbyć nieruchomość, czy też 
musi odczekać kilka łat, aby nie 
odprowadzać dodatkowej kwoty do 
urzędu skarbowego.

Opinię tę potwierdza Ostromir 
Dziumaga, specjalista od nierucho
mości z firmy Omega, dodając, że 
samo postępowanie związane z wy
kupem trwa dość długo: - Trzeba 
dopełnić pewnych formalności, a 
w mieście mamy tylko dwa biu
ra notarialne, które mają ogra

niczony czas pracy. Nie ma więc 
możliwości, żeby pojawił się na
gły skok podaży mieszkań, choć
by z powodu konieczności rezer
wacji terminu u notariusza. Jakiś 
czas trwa też zakładanie ksiąg 
wieczystych.

Na razie w biurach obrotu nieru
chomościami kędzierzynianie czę
ściej pytają o wykupione mieszka
nia spółdzielcze. W sprzedaży są 
też lokale wykupione za 15 proc, 
ich wartości, podczas poprzedniej 
prywatyzacji mienia komunalnego. 
Są to jednak pojedyncze przypad
ki. Nie każdy otrzymuje mieszkanie 
na własność w tym samym czasie co 
sąsiedzi, a tym bardziej nie biegnie 
od razu do notariusza z zamiarem 
jego odsprzedaży.

- Większość ludzi raczej wyku
puje mieszkania dla siebie. Oczy
wiście będą się pewnie zdarzały 
przypadki zbycia lub zamiany lo
kalu, ale nie sądzę, żeby było to 
zjawisko masowe. Zresztą będzie 
to już następować po cenach ryn
kowych. Na nie zaś wpływa bar
dziej przerost popytu nad podażą 
- twierdzi Katarzyna Jaroszewska z 

firmy Marka - Nieruchomości.Taniej już było
Co do relacji popytowo-poda- 

żowych, nie należy się spodzie
wać dużych zmian. Analitycy z Pol
skiej Federacji Rynku Nieruchomo
ści wskazują wprawdzie na stabi
lizację cen mieszkań już od 2007 
roku, jednakże twierdzą, że gene
ralnie „taniej już było” i nie nale
ży liczyć na większe obniżki co naj
mniej w perspektywie kilku lat. 
Niewielkie wahania wynikać będą 
z takich czynników, jak np. warun
ki i dostępność kredytów mieszka
niowych, wskaźniki makroekono
miczne (inflacja, sytuacja na gieł
dzie, bezrobocie, przepisy podatko
we), ceny działek i materiałów bu
dowlanych oraz robocizny. Wpływ 
będą miały także zmiany wynikają
ce z demografii - spora część wyżu 
demograficznego z przełomu lat 70. 
i 80. pozakładała już rodziny, a te
raz powoli szuka większych miesz
kań. Na rynku powinno się więc po
jawiać coraz więcej kawalerek i ma
łych mieszkań.

Karina GRYTZ-JURKOWSKA

Coraz mniej kiosków z prasą

Kioskarz - zawód wysokiego ryzyka
♦

W kilku rejonach Kędzierzy- 
na-Koźla brakuje typowych 
kiosków z prasą i podstawo
wymi artykułami codzienne
go użytku. Ich niedosyt jest 
dotkliwy zwłaszcza wzdłuż 
głównych ulic, przy przy
stankach Miejskiego Zakła* 
du Komunikacji lub wewnątrz 
osiedli mieszkaniowych. Nie
które punkty przeżywają z ko
lei dużą rotację sprzedawców.

Problem dotyka potentatów kol
portażu, jak Ruch i Kolporter.

- Prowadzimy 38 punktów na 
terenie Kędzierzyna-Koźla. W 
kilku rejonach od dłuższego cza
su poszukujemy nowych dzier
żawców, np. przy ulicy Harcer
skiej, Kazimierza Wielkiego, 
Reja - mówi Anna Piwowarek, kie
rownik Działu Sprzedaży Prasy w 
Zespole Ruch w Opotti.

Większość sprzedawców krót

ko dzierżawi kioski Ruchu lub 
Kolportera. Nielicznych stać na 
ich wykupienie. - Rezygnacja z 
prowadzenia punktu najczę
ściej wynika ze względów eko
nomicznych lub braku umiejęt-

Gdzie można kupić prasę?
Na terenie powiatu kędzierzyńsko-ko- 
zielskiego gazety i czasopisma sprze
dawane są w kioskach Ruchu i Kolpor
tera, salonikach prasowych, niektórych 
sklepach spożywczych i wielobranżo
wych, na stacjach benzynowych, na 
poczcie i w niektórych bankach.

Z dwóch sąsiadujących ze sobą kiosków przy ulicy Harcerskiej obecnie funkcjonuje tylko jeden. 

Ruch nie umie znaleźć kolejnego dzierżawcy po tragicznej śmierci poprzedniego.

ności handlowych - uważa Anna 
Piwowarek.

Funkcjonowanie nawet dwóch 
kiosków obok siebie jest możliwe, 
ale wymaga od handlowca dużej 
przedsiębiorczości. Zwraca na to 
uwagę Stefan Mackiewicz, pięcio
krotny finalista konkursu na naj
lepszego kioskarza roku. -Trze
ba być indywidualnością. Mieć 
w sobie dużo afirmacji i odpo
wiedniego podejścia do klienta. 
Niebagatelne znaczenie ma wi
zerunek punktu i systematyczne 
badanie rynku - mówi kioskarz z 
18-letnim stażem pracy.

Nie każdy sprzedawca jest tak

zaradny jak Stefan Mackiewicz. 
Wysokie koszty utrzymania punk
tu, opłaty ZUS, podatki i dochód 
uzależniony od obrotu handlowego 
zniechęcają potencjalnych dzier
żawców. Z niektórych artykułów, 
np. znaczków pocztowych i bile
tów MZK, utarg jest po prostu śla
dowy.

- Większość wynajmujących 
kioski w Kędzierzynie-Koźlu to 
emeryci lub bezrobotna wcze
śniej młodzież. Te osoby mogą 
sobie pozwolić na brak stałej 
pensji - zauważa Iwona Hadamek, 
pracownik kiosku przy ul. Gagari
na.

Niebagatelny 
wpływ na kon
dycję ulicznych 
kiosków ma 
zmiana prefe
rencji klientów. 
Podczas zaku
pów w super- i 
hipermarketach 
nabywają oni 
prasę, uiszcza
ją opłaty zą me
dia i korzystają 
z wielu oferowa
nych w pasażach 
usług.

- Są jednak 
klienci, którzy 
chcą kupić ar
tykuły codzien
nego użytku 
między godz. 
6.00 a 9.00. 
Wówczas więk
szość dużych

sklepów jest jeszcze zamknię
ta. Dla nich właśnie kioski mają

Rynkowe ceny zbóż (27 marca)

Źródło: Terenowy Zespół Doradztwa w Kędzierzynie-Koźlu Oprać. KJ

Zboże Jednostka 
miary Cena [zł]

Pszenica paszowa tona 840
Pszenica konsumpcyjna tona 900
Jęczmień paszowy tona 700
Kukurydza sucha tona 780
Kukurydza mokra tona skup wstrzymany

rację bytu - twierdzi Małgorza
ta Piechura z kiosku przy ul. Wie
czorka.

Na terenie naszego miasta roz
wija się sieć saloników prasowych. 
Pod wieloma względami przewyż
szają one wolno stojące kioski. 
Szersza gama produktów, możli
wość ich dokładnego obejrzenia, 
dostęp do gazet i czasopism oraz 
dodatkowe usługi, np. pośrednic
two fotograficzne, decydują o tym, 
że częściej są one odwiedzane 
przez klientów.

- Paradoksem jest to, że to 
nie sprzedaż prasy jest naszym 
głównym źródłem dochodu. Lu
dzie obecnie mniej czytają ksią
żek i czasopism. U nas szuka
ją zupełnie innych produk
tów. Dopasowanie do wymo
gów klientów i uprzejmość - to 
podstawa naszej działalności - 
zdradza Krzysztof Patecki, współ
właściciel kędzierzyńskiej sieci
saloników.

Tekst i foto: Anna PENKALA
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Armia szuka 

zawodowców

Załóż 
mundur 
na stałe

Powoli do lamusa odcho
dzi pobór. W ciągu najbliż
szych kilku lat Polska będzie 
miała najprawdopodobniej 
tylko armię zawodową. Na
bór chętnych już trwa.

Armia ma jednak określone wyma
gania, zależnie od tego, czy chodzi o 
szeregowców, czy podoficerów. Kan
dydaci do pełnienia służby zawodowej 
muszą spełniać następujące warunki: 
obywatelstwo wyłącznie polskie, wiek 
do 30 lat, niekarani sądownie, katego
ria zdrowia A, odbyta w pełnym wy
miarze służba wojskowa.

W korpusie szeregowych zawo
dowych może służyć żołnierz rezer
wy, który ukończył co najmniej gim
nazjum i posiada przygotowanie za
wodowe. Przyszli podoficerowie za
wodowi powinni się z kolei legitymo
wać co najmniej świadectwem doj
rzałości.

Bliższych informacji na temat na
boru udziela Wojskowa Komenda 
Uzupełnień w Kędzierzynie-Koźlu, 
ul. Łukasiewicza 11, tel. 077 482 11 
41 wew. 108.

KJ

Renomowany salon kosmetyczny 
w Kędzierzynie-Koźlu 

zatrudni

wykwalifikowaną kosmetyczkę 
z umiejętnością przedłużania 

paznokci metodą żelową.
Dobre warunki pracy i płacy.

Kontakt 077 472 29 65,605 43 86 43

Remont ul. Reja zakończony Tekst sponsorowany

Droga gładka jak stół
W ubiegłym tygodniu za

kończył się remont drogi po
wiatowej nr 2065 O - ul. Reja 
w Kędzierzynie-Koźlu. Tym sa
mym ważny ciąg komunikacyj
ny łączący osiedle Pogorzelec 
z centrum miasta został odda
ny do użytku.

Przetarg na wykonanie prac wygra
ło Przedsiębiorstwo Robót Drogowych 
i Mostowych SA z Kędzierzyna-Koźla, 
które zaproponowało niecałe 550 tys. 
zł brutto. Prace rozpoczęto pod koniec 
grudnia ubiegłego roku i zakończono 
niewiele w ponad dwa miesiące. W ra
mach remontu wykonano ponad 1400 
metrów kwadratowych nowego chodni
ka, wyremontowano zatokę autobusową 
oraz ułożono blisko 3400 metrów kwa
dratowych asfaltu. Wykonawca udzielił 
na nie pięcioletniej gwarancji.

- Prace szybko się zakończyły, bez 
większych trudności. Jedyną niedo

Zakres prac na ul. Reja

- rozebranie chodników - 1457,5 mkw„
- rozebranie krawężników - 682,8 m,
- wymiana przykanalików do istniejących studzienek ściekowych - 93 m
- ustawienie nowych krawężników - 682,8 m,
- ustawienie ścieków ulicznych z kostki betonowej wzdłuż krawężników - 682,8 m, 
-wykonanie nowego chodnika -1417,16 mkw.,
- remont zatoki autobusowej -114 mkw.,
- regulacja pionowa studzienek - 44 szt.,
- frezowanie nawierzchni asfaltowej - 3391,77 mkw.,
- ułożenie warstwy wiążącej z mieszanki mineralno-bitumicznej

gr. 4 cm-3391,77 mkw.,
- ułożenie warstwy ścieralnej z mieszanek mastyksowo-grysowych SMA gr. 4 cm - 

3391,77 mkw.

■ DAM PRACĘ
■ Zatrudnię w Niemczech mala
rzy, regipsiarzy. Paszport niemiec
ki. 0049/17 222 831 366 po nie
miecku, 0049/1754 870 983
■ Zatrudnimy kierowców w transpor
cie krajowym. Wymagania C + ADR. 
Tel. 077/40613 45,0695 82 00 72
■ Zatrudnię mężczyznę do pracy 
fizycznej. Wymagane prawo jazdy

godnością był utrudniony ruch sa
mochodowy. Nie chcieliśmy całkowi
cie zamykać ulicy, bo wiązałoby się 
to z wytyczeniem objazdów - mówi 
Arkadiusz Kryś, kierownik Wydziału

kat. B.Tel. 077/482 64 14
■ ANKIETER, Kędzierzyn-Koźle, 5-7 
zł za ankietę. Praca od 8 do 16. Pilne! 
Kontakt: katimage@startpeople.pl

■ Dziewczynę do pracy w klubie w Do
rtmundzie, także bez znajomości języka 
z mieszkaniem, tel. SMS 0798 682 522

■ SZUKAM PRACY
■ Emerytka, średnie wykształ- 

Infrastruktury Drogowej Starostwa Po
wiatowego w Kędzierzynie-Koźlu.

Uroczystego odbioru prac dokonali 
starosta powiatu Józef Gisman, jego za
stępca Marek Matczak i pozostali człon
kowie zarządu powiatu.

Przylegająca do nowego traktu ul. To
warowa, także będąca pod zarządem 
powiatu, kontrastuje teraz zniszczo
ną powierzchnią. Jednak na jej remont 
trzeba będzie jeszcze poczekać, mimo że 
pieniądze na ten cel są zapewnione w 
tegorocznym budżecie powiatu.

- W tym roku miasto planuje 
wzdłuż ulicy Towarowej wybudować 
kanalizację sanitarną i nie byłoby 
sensu teraz robić remontu drogi. Jak 
tylko zakończą się prace przy kanali
zacji, zaczynamy nasz remont - zapo
wiada Arkadiusz Kryś.

Kos

OGŁOSZENIE

cenie, szuka dodatkowej pracy, 
może być na 1/2 etatu. Tel. 0880 
647 960
■ Mężczyzna, 49 lat, podejmie 
każdą pracę. Tel. 077/481 11 62, 
0790 228 378
■ Mężczyzna, 30 lat, doświad
czenie na kierowniczych stano
wiskach i w prowadzeniu wła
snej działalności gospodarczej, 
szuka pracy. Tel. 0692 804 404
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ROK PODATKOWY 2007
TERMINY!!!
• 10 kwietnia mija termin zapłaty ubezpieczenia 

społecznego ZUS dla przedsiębiorców nie 

zatrudniających pracowników

Koszty uzyskania przychodu 111,25 zł (2008r) 
Koszty uzyskania przychodu podwyższone o 

25% (dla dojeżdżających) 139,06 (2008r.) 
Kwota zmniejszenia podatku 586,85 zł(2008r.) 
Minimalne wynagrodzenie brutto 936 zł(2007r.) 
Minimalne wynagrodzenie brutto 1126 zł (2008 r.) 
Przeciętne miesięczne wynagrodzenie 

w I kwartale 2007 - 2 709,14 
Przeciętne miesięczne wynagrodzenie w II 

kwartale 2007-2 644,34
Przeciętne miesięczne wynagrodzenie will 

kwartale 2007 - 2.703.41
Przeciętne miesięczne wynagrodzenie w IV 

kwartale 2007 - 2.889,83

SKALA PODATKU DOCHODOWEGO OD 
OSÓB FIZYCZNYCH -2007 R.

Podstawa 

obliczania 

podatku w złotych

Podatek wynosi

Ponad Do

43 405 19% podstawy 

obliczenia minus kwota 

zmniejszająca podatek 

572,54 zł

43 405 85 528 7 674,41 zł

+ 30% nadwyżki ponad

4340£zł

85 528 20311,31 z

+ 40% nadwyżki ponad

85 528 zł

Kwota rocznych dochodów nie powodująca 

obowiązku uiszczenia podatku wynosi 3013 zł.

UBEZPIECZENIE ZDROWOTNE OSÓB
PROWADZĄCYCH DZIAŁALNOŚĆ 
GOSPODARCZĄ

Grudzień/ 

Styaeń/Luty 

2008

Marzec/ 

Kwiedeń/Maj 

2008

Ubezpieczenie 

zdrowotne
195,15 209,59 _

Kwota do 

odliczenia
168,04 180,48

Okres obowiązywania - od 1 stycznia 2007 r.

DIETY I RYCZAŁTY

Dieta 

(wzł)

Ryczałt za 

nocleg (wzł)

Ryczałt za 

dojazd (wzł)

23 34,50 4,60

Maksymalna stawka za 1 km przebiegu 
pojazdów prywatnych używanych do celów 
służbowych:

Od 14 listopada 

2007

Sam. Osob. do 900 cm3 0,5214 zł

Sam. Osob. pow. 900 cm3 0,8358 zł

Motocykl 0,2302 zł

Motorower 0,1382 zł

Maksymalna miesięczna kwota ryczałtu 
za używanie sam. osob. w gminie i 
mieście do 100 tys. mieszkańców:

KURSY NA KIEROWCÓW WÓZKÓW WIDŁOWYCH

KONKURENCYJNE CENY!!!
350 zł uczniowie i studenci
550 zł osoby indywidualne 
firmy i grupy NEGOCJACJA CEN !

ZAŚWIADCZENIA I CERTYFIKĄTY W JĘZYKACH:

• • -

Kędzierzyn-Koźle
Al. Jana Pawła II14, lip.
tel. 0 77 483 44 72,0 515 211 212,0 515 211 215 
e-mail: szkolenia.robix@neostrada.pl

1

„mKURENCYJNE CENT '•
yONKU1"2 . studenci

350 zł uczniów dua(nych
450złdhW>entow.ndyWfirni

280 zł promocja ____

www.robix.pl

Do 900 cm3 

od 14 listopada

Powyżej 900 cm3 

od 14 listopada

Limit 300 km

156,42 zł

Limit 300 km

250,74 zł

ODSETKI
• Ustawowe: 11,5%
• Od zaległości podatkowych: 14,5%
• OBOWIĄZEK PROWADZENIA KSIĄG

RACHUNKOWYCH W 2008 R. - 3 022 000ZŁ
• ZWOLNIENIE PODMIOTOWE Z VAT

W 2008R. - 50 000 ZŁ

i

ZASIŁKI

Kwota zasiłku dla bezrobotnych 

(od 1 czerwca 2007 r.)
538,90 zł

Kwota zasiłku rodzinnego 

(od 1 września 2007 r.):

• na dziecko w wieku do 5 lat

• na dziecko w wieku powyżej 

5 lat do ukończenia 18 lat

■ na dziecko w wieku powyżej 

18 lat do ukończenia 24 lat

48 zł

64 zł

68 zł

Kwota zasiłku pielęgnacyjnego 

(od 1 września 2007 r.)
153 zł

Kwota świadczenia pielęgnacyjnego 

(od 1 maja 2004 r. do 31 sierpnia 2008 r.)

Kwota zasiłku pogrzebowego 

(od 1 marca 2008 r.)

420 zł

5 799,66 zł

Stan odsetek oraz pozostałych informacji 
nadzień31.03.2008r.

BIURO PODATKOWE

»HLTflX«
AL JANA PAWŁA II22 
(BUDYNEK OPTYKA) 
KĘDZIERZYN-KOŹLE 
Tel. 077/481 82 26

mailto:katimage@startpeople.pl
mailto:szkolenia.robix@neostrada.pl
http://www.robix.pl
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Chcesz sprzedać, kupić, zamienić?
OGŁOSZENIA 
DROBNE!

OD 1
HOWYJ rmOBNYC

I

1WssaSiMiR
MEDYCYNA

-ŻYLAKI
- PAJĄCZKI NACZYNIOWE, WŁOSY, 

ZNAMIONA, TATUAŻE
- PRZEBARWIENIA, BRODAWKI

Spec. Ch. Og. J.Konecki
B-MED, ul. Racławicka 1, K-K, 077/482 47 52

LASER MEDI 
laserowe bezoperacyjne 

usuwanie żylaków 
oraz badania 

USG
Lek. Mirosław Wróbel

Specjalista
Radiologii i Diagnostyki Obrazowej 
Kędzierzyn-Koźle, ul. Korfantego 21 

www.laser.opole.pl 
tel. 0 508 278 258

Prywatny Gabinet
Chirurgiczno-Onkologiczny

Rafał Szulc
Konsultacje, biopsje, 

zabiegi ambulatoryjne
Kędzierzyn-Koźle, ul. Korfantego 21 

Rejestracja: 693349013 
Szczegóły: www.onkolog.org.pl

PRYWATNY GABINET
PSYCHOLOGICZNO-PSYCHIATRYCZNY
mgr Anna Dziamara - psycholog

rej. tel. 606-629-179

Izolda Swistuń - psychiatra
rej. tel. 508-104-630

Kędzierzyn, ul. K. Miarki 
leczenie zaburzeń nerwicowych

• depresyjnych * lękowych
•anoreksji •bulimii

• porady psychologiczne

GABINET GINEKOLOGICZNY
lek. med. Jarosław Głowacki
- Badania: USG ciąży, ginekologiczne i piersi
- Kolposkopia i cytologia,

badania w kierunku brodawczaka HPV
- Szczepienia przeciw rakowi szyjki macicy
- Prowadzenie ciąży, antykoncepcja, 

hormonalna terapia zastępcza

Koźle ul.Czerwinskiego 3 

(wejście od strony aresztu) 
przyjmuje: wtorek, środa, piątek 

od 17.00 do 18.30 
tel. kom. 0602 623 879

GABINET STOMATOLOGICZNY 
lek. storn. Joanna Joszko 

ul. Damrota 21C/1, Kędzierzyn-Koźle
- wypełnienia kosmetyczne,
- usuwanie kamienia i osadów
- wybielanie zębów żywych

i martwych
- bezbolesne usuwanie zębów

i protetyka
- leczenie kanałowe

Tel. 0691 512 024

Opłata naliczana jest za słowo.
Dopuszczalne są następujące formy publikacji:
1. ogłoszenie zwykłe
2. ogłoszenie wytłuszczone - bold
3. OGŁOSZENIE WERSALIK-duże litery
4. OGŁOSZENIE WERSALIK BOLD - duże litery wytłuszczone

Cennik zawiera ceny netto za jedno słowo. 

Ogłoszenia „szukam pracy"są bezpłatne.

Ogłoszenie od 
osób prywatnych

Ogłoszenie 
od firm

Dam pracę

zwykłe 0,5 1,0 1,0
bold 0,7 1,2 1,5
WERSALIK 0,7 1,2 2,5
WERSALIK BOLD 0,8 1,3 2,6

Ogłoszenia ekspresowe przyjmowane są w poniedziałek 
do godziny 12.00 za podwójną opłatą.

RABATY

1. Dla osób fizycznych nieprowadzących działalności gospodarczej 
Przy jednorazowym zamówieniu
• dwóch emisji do dwóch kolejnych wydań 10%
• trzech emisji do trzech kolejnych wydań 15%
• czterech i więcej emisji do kolejnych wydań 25%

2. Dla firm
• powyżej czterech emisji 20%
• powyżej sześciu emisji 25%
• powyżej ośmiu emisji 30%

Ogłoszenie drobne SMS-em

Należy wysłać na numer 7460 (opłata 4 zł + VAT), 
na początku wpisując słowo lokalna, a po 
odstępie treść ogłoszenia, np. lokalna sprze
dam fiata 126p. Tel. 600000000. Ogłoszenie 
ukaże się jednorazowo. Jeżeli nadawca chce, by 
w treści został podany numer, z którego SMS 
został wysłany, nie musi go umieszczać ponow
nie w treści. W innym przypadku należy wpisać 
wszystkie potrzebne telefony. Aby ogłoszenie 
ukazało się we wtorek, należy nadać je do piątku 
poprzedzającego wtorkowe wydanie gazety do 
godziny 12.00.

Prywatny Gabinet
Psychologiczny

mgr Beata Korzeniowska
- diagnoza i terapia dzieci i młodzieży

- poradnictwo psychologiczne w 

sprawach małżeńskich i rodzinnych

- pomoc psychologiczna w sytuacjach 

trudnych i kryzysowych

- mediacje rodzinne i małżeńskie
Koźle, ul. Czerwińskiego 3/8 
Tel. 0606 425 180 
www.psychologkkozle.neostrada.pl

MOTORYZACYJNE

Skupujemy samochody, 

uszkodzone, całe, stare, 
skorodowane, do wyrejestrowania, 
gotówka, pomoc drogowa. 

Tel. 667 657 637 
oraz 667 892 518

SZKOŁA KIEROWCÓW JAGODA 
zaprasza na kurs PRAWA JAZDY 

Kat. A, B, C, E 
ZNIŻKA DLA UCZNIÓW 

w RSM CHEMIK ul. 9 Maja 6 sala 93 
Tel. 483-53-93,0604-635-981 

www.jagoda.prawojazdy.com.pl

SKUP 126p, 125p, Polonezów 
i innych samochodów. 

Stan obojętny, 
tel. O 511 617 850

SKUP samochodów 

powypadkowych, 

skorodowanych, 

wszystkie marki.

Tel. 032/232 83 83,502765255

SKUP SAMOCHODÓW 
UŻYWANYCH 

KAŻDEJ MARKI.
PŁATNE GOTÓWKĄ
Tel. 697 65 95 95, 

669 34 72 05

■ Do wynajęcia 1/2 domu 80 mkw.
Tel. 0888 68 20 07
■ Pomieszczenia handlowo-magazy- 
nowe do wynajęcia. Tel. 0888 68 20 07
■ Działki dziesięcioarowe Kędzierzyn. 

Tel. 0608 026 634
■ Sprzedam mieszkanie 48 mkw. i ga
raż w Kędzierzynie. Tel. 077/483 77 12, 
077/483 22 79
■ Sprzedam garaż spółdzielczy, Koź
le, Niemcewicza. 695293113

■ Sprzedam 1/2 domu w centrum 
miasta. Tel. 0888 68 20 07
■ Duże powierzchnie handlowe w 
centrum do wynajęcia. Tel. 0888 68 
20 07
■ Sprzedam mieszkanie 45 mkw., II 
piętro, dwa pokoje na osiedlu Leśna 
wraz z garażem. Tel. 077/483 35 86 (po 
godz. 16.00)

■ Kupię dom w okolicy Kędzierzyna- 
Koźla.Tel. 0889 082 335
■ Luksusowa kawalerka do wynajęcia 
w Kędzierzynie-Koźlu (Kłodnicy obok 
kościoła). Kontakt tel. 0605 481 607
■ Sprzedam działkę w Radziejowie 21 
a. Tel. 0692742723
■ Szukam kawalerki do wynajęcia w 
K-K. Tel. 0696087129
■ Szukam małego, niedrogiego 
mieszkania do wynajęcia w Kędzie
rzynie. Tel. 0663364003
■ Do sprzedania mieszkanie 41 mkw., 

jeden duży pok. + wydz. mały pok. I p., 
w. kuchn., Sławięcice, c. 79.000, OME- 
GA-NIERUCHOMOŚCI, tel. 077 481 47 

53,0664746322
■ Zamienię mieszkanie 43 mkw. na 2- 
lub 3-pokojowe w Koźlu. Może być za
dłużone. Tel. 0694337490
■ Sprzedam dom do remontu, 
gmina Cisek, cena 69000 tys. Tel. 
0504288776

Firma handlowa 
posiadająca sieć sklepów 

poszukuje 
lokali handlowych 
w ścisłym centrum 

Kędzierzyna.

Tel. 0606208082

NIERUCHOMOŚCI
DORADZTWO INWESTYCYJNE

• KUPNO
• SPRZEDAŻ
• ZAMIANA
• WYNAJEM
• DORADZTWO

Al. Jana Pawła II 8 (DH Chemik I p) TEL.: +48 774 810 812
REGON:531635836 K0M..+48 880 503 672
LICENCJA NR 7551 E-MAIL: nieruchomości kent@op.pl

47-220 Kędzierzyn-Koźle — 77/4831-666

(Budynek banku BPH) @ Domy.com
(10 00 17 00) w info@eDomy.com

ELEKTRONICZNA PLATFORMA NIERUCHOMOŚCI
NOWA INWESTYCJA W KĘDZIERZYNIE „APARTAMENTY POD LIPAMI"

- komfortowe mieszkania 1-2-3-pok; pow: 35-75m2; - termin realizacji: IV kwartał 2008 r
- teren ogrodzony z miejscami parkingowymi; - winda
- promocyjny kredyt BOŚ Bank SA; - cena: 3.500 zł/m2

MIESZK ANIA/sprzedaż
1. Koźle, 1-pok. (28 m2); l/l Vp; c: 90 tys 5. Leśna, 4-pok. (78m2); par/llp; komfort, c: 250 tys
2. Koźle, 3-pok. (66 m2); l/l lip; c: 165 tys 6. NDM, 2-pok. (37m2); ll/IVp; c: 120 tys
3. Gliwice, ok. Rynku, 4-pok. (130 m2); l/lp; c: 700 tys 7. Koźle, 3-pok. (127m2); ll/llp; c:180 tys
4. Piasty, 1-pok. (30m2); IV/IVp; komfort; c: 80 tys GARAŻ - NDM c: 15 tys

MIESZKANIA/DOMY/wynajem
1. Koźle, 3-pok. (62m2); Ip; c: 1000 zł/m-c + liczniki; 3. Koźle, biura (13-40m2); Ip; c: 15 zł/m2/m-c+liczniki
2. Koźle, 1-pok. (33m2); lll/IVp; c: 400 zł/m-c+czynsz+liczniki 4. Kędzierzyn, pokoje 1-osob, 2-osob, c: do uzgod.

DOMY
1. ok. Głubczyc, dz: 30+8a, pow: ok.120 m2, c:130 tys (wynajem)
2. Kędzierzyn, Centrum, dz: 5a, ok. 199 m2 (pod dział.) c:395 tys
3. Kędzierzyn-Koźle, dz: 19a, ok. 150+200m2,4-pok, c:490 tys
4. Kłodnica, (1/2, parter domu) dz: 7a, ok.74m2,3-pok, c: 155 tys
5. Kędzierzyn, dz: 7a, ok. 130m2, (parter lok. usług.) c: 410 tys

6. Sławięcice, dz: 6a, ok. 320m2, c: 420 tys
7. Koźle, dz: 14,2 a, ok. 185m2, (1/2) c:220 tys
8. Ujazd, dz:6a, 350 m2, (p.st.) c: 105 tyś euro
9. Ujazd, dz:3a, 150 m2, c: 370 tyś

Legenda: wył - wyłączność, ’/2-połowa domu, s-szeregówka, b-1/2 bliźniaka, zab. gosp. zabudowania gospodarcze dw-do wykończenia 
sur- surowy, zamk-surowy zamknięty, dr - do remontu, p.st.-podwyż. standard, balk - balkon, k. - komfort

DZIAŁKI
1. Stare Koźle, 17 działek 10-12 a, c: 5 tys/a
2. Kędzierzyn 1,78 ha (s. benzyn, lub hipermarket) c:1,45 min
3. Kędzierzyn 5,0 ha (s. benzyn, lub hipermarket) c:3,0 min
4. Jarnołtówek 15 ar, c:5 tys/a

5. Kędzierzyn-Koźle, 2,7 ha, dla inwestora (stacja paliw)
6. Stradunia, 1 ha, dla inwestora, pray przelotowej drodze
7. Większyce, 42 a, uzbrój; (pod dział); c:4 tys/ar
8. Dziergowice, 13,5a r, uzbrój; c: 49 tys

OBIEKTY UŻYTKOWE/Sprzedaż

1. Kędzierzyn-Koźle, kamienica do remontu, (1.108m2); 

dz:12,5 ary, c:1.200 tys zł

2. Kędzierzyn, Centrum, dz: 5a, ok. 199 m2 (pod dział.) c:395 tys
3. ok. Kędzierzyna-Kożla, Hala magazynowo-garażowa, 

(660+50m2); dz: 32 ary, c:250 tys zł

4. ok. Kędzierzyna-Koźla, bar po remoncie (106m2); dz: 16ar; 

c:160 tys zł

5. Kędzierzyn-Koźle, Hala magazynowo-garażowa, (432m2); 

c:250tyszł

OBIEKTY UŻYTKOWE/Wynajem

6. Kędzierzyn-Koźle, Lokal handlowy (196m2); c:10zł/m2
7. Kędzierzyn-Koźle, Lokal użytkowy (80m2) - po remoncie; c:30 zł/m2
8. Sławięcice, hala magazynowo-warsztatowa,  (160m2), c: 950zł/m-c
9. Kędzierzyn (centrum), hala magazynowo-warsztatowa, (267m2) dz: 4,66a, 

c:1.8 tys zł/m-c
10. Zdzieszowice, lokal użytkowy, (130m2); c:5 tyszł/m-c
11. Kędzierzyn, lokal biurowy, (50m2) lip, 3-pom; c:800zł/m-c
12. Kędzierzyn-Koźle (ścisłe centrum), lokal użytkowy/handlowy/biurowy  lip 

(230m2);c:15zł/m2/m-c
13. Koźle, Centrum, Lokal handlowy do adaptacji (300m2); wynajem c:30zł/m2

ZAPRASZAMY SPRZEDAJĄCYCH DO WSPÓŁPRACY POSIADAMY NAJWIĘKSZĄ BAZĘ KLIENTÓW OCZEKUJĄCYCH 
NAJWIĘKSZA OFERTA NIERUCHOMOŚCI Z K-KOŹLA I REGIONU 

PEŁNA OBSŁUGA PRAWNA I NOTARIALNA, POMOC W ZAŁATWI ANIU KREDYTÓW 
BEZPŁATNIE PRZYJMUJEMY OFERTY SPRZEDAŻY

Sprzedam nowy dom 

w Rudnie (gm. Rudziniec) 

o pow. 203m2, 

działka 1000 m2, 2 garaże.

Doskonała lokalizacja.

Tel. 0/508-393-468

Marka nieruchomości

PRAWO JAZDY 
AUTO SZKOŁA 

Krzysztof Chajec 
Zniżka dla uczniów.
Tel. 077/482 28 32, 

0504-133-644

■ Sprzedam dom Naczęsławice, tel. 

0774877255
■ Zamienię mieszkanie 58 mkw. na 
mniejsze w zamian za spłatę zadłuże- 
nia.Tel. 0518342 463

OOMEGA
BIURO OBROTU NIERUCHOMOŚCIAMI

Państwowa licencja zawodowa UMiRM nr 2650

SPRZEDAM
KUPNO, SPRZEDAŻ, WYNAJEM 

PEŁNA OBSŁUGA PRAWNA I NOTARIALNA 
KREDYTY I POŻYCZKI HIPOTECZNE

□
§ 
O 
Q|

NIERUCHOMOŚCI
■ Sprzedam mieszkanie do remontu. 
Tel. 0692 729 924
■ Sprzedam mieszkanie 2-pokojowe 
w Koźlu o pow. 48 mkw. (parter). Tel. 

0503 096 911
■ Sprzedam działkę budowlaną Koź- 
le/Kobylice o pow. 800 mkw. i garaż w 
Koźlu (ul. Niemcewicza).Tel. 0504 528 

379
■ Działkę rekreacyjną w Koźlu Kolo
nia XX-lecia 3,4 ara, altana murowana 
+ prąd. Tel. 0509 361 032

■ Tanio sprzedam wyposażenie loka
lu, stoły, krzesła, hokery, lampy półki i 
obrazy. 609804020
■ Sprzedam agregat uprawowosiew- 

ny 2,5 metra Amazony. 0774814286
■ Sprzedam xBox 360 Premium (bez
przewodowy pad + HDD) + 20 gier. 
Tel. 077/482 11 50
■ Sprzedam jamniczki czarne podpa
lane. Tel. 077/4871945

■ Kupię stare obrazy, monety, meda
le, zegary, tel. 0695633428
■ Kupię akcje Zakładów Azotowych.

Tel. 0513 853 002
■ Skup akcji Zakładów Azotowych. 
Biuro „Akces" ul. Pamięci Sybiraków 
2/12a Koźlę, budynek PSS „Społem"

1. Sławięcice 41m21-pok. podz.na2 Jp.wid.kuch.zadbane (1926/m2)79.000

2. os.Piastów47m2,2-pok. Ip. wid.kuch.balkon,nowe okna. 148.000

3. Koźle-Zachód 47m2,3-pok., I Vp, wid.kuch.ba Ikon 118.000

4. Śródmieście 76m2,3-pok.,lip. wid.kuch.nowe okna, 

dodatk.obok.pom.30m2,164.000

5. Śródmieście 66m2,3-pok.,  IVp.wid.kuch.nowe okna, 178.000

6. NDM-61 m2,3-pok.,Ip.wid.kuchnia,d.balkon,podwyższony standard. 205.000

7. Pogorzelec,4-pok.lp.wid.kuchnia,po remoncie,nowe okna,inst. 200.000

8. Kędzierzyn-Dom,wysoki standard,dz.4a.c.: 890.000

9. Blisko Koźla-Segmenty do niewielk. wyk.odl 79.OOOdo 183.000

10. Łany-woj.opolskie-działka  gruntu 9,2a-c: 13.800

11. Długomiłowice-działka gruntu 25a,c.:45.000

12. Polska Cerekiew-działka gruntu 44a,c.:20.000

13. K-Koźle -PIEKARNIA-ze sklepem,funkcjonująca,połoiprzy trasie o dużym 

natęż.ruchu,możliwe inne przeznaczenie c:240.000

14. Leśnica-Lokal użytkowy dobrze położ.na usługi,gabinet,c:75.000

15. os.Piastów-Lokal użytkowy, usługi, handel, apteka-WYNAJEM-3000/mc

16. K-Koźle-Lokal użytkowy,położ.przy trasie o dużym natęż.ruchu-WYNAJEM

Kędzierzyn-Koźle, ul. Harcerska 13
tel./fax. 077/481 47 53, kom. +48 664 746 322
e-mail: omega@kkozie.pl, www.omega.kkozle.pl

ZAPRASZAMY pon. - pt 10:00-17:00

O

1. Mieszk.1-2pkł35,5m2,lp/IV,
Koźle/Zachód c.100.000

2. Mieszk. 2pkł, 46m2, lp/IV,
Kędz./Śródmieście c.150.000

3. Mieszk.2pkł+balkon,51m2,IVp/VIII, ■
Kędz/Piasty Wsch.-c. 150.000

4. Mieszk. 2pkł, 48 m2, parter/l Vp,
Kędz/NDM (wyposażone) c.155.000

5. Mieszk. 3pkł+balkon, 60 m2, IVp/IV,
Koźle/Zachód c.159.000

6. Mieszk. 3pkł+loggia, 51m2, llp/IV,
Kędz./Piasty c.160.000

Ż.Mieszk. 3pkł+loggia, 59 m2, parter, 
Koźle/Zachód, z garażem c.165.000

8. Mieszk. 3pkł+loggia, 61 m2, IVp/IV,
Kędz./Pogorzelec c.180.000

9. Dom, dz.34 ar, Pielgrzymów/gm.Głubczyce 
c.119.000

10.Szereg.,dz.2,5ar, 75m2,4km od Koźla, 
stan dewelop.c.180.000

11 .Dom z lokalem użytkowym, 260m2, 
Długomiłowice- c.180.000

12, Dom, 170 m2, dz.6 ar, 6km od Koźla 
c.295.000

13, Dom, 150m2,po remoncie, dz.8ar,
Kędz./Sławięclce c.299.000

14, Dom 250m2, dz.19ar,
Długomiłowice c.750.000

1 ó.Działka bud. 26 ar, Długomiłowice c.4.000/ar
16. Działki bud. 8-10 arów,

Dziergowice- c.5.000/ar
17. Działka bud 8,5 ar, Kłodnica c.70.000
18. Działkazzabud. gosp., 20ar.,

Koźle/Rogi c.140.000
19. Lokal biurowy,60m2, centrum,

Kędz. c. 600zł/m-c
20. Budynek hand.-usług.-biurowy,

600m2, dz.37 ar, Sławięcice- 1.950.000

Poszukujemy domów jednorodzinnych 

wokolicach K-Koźla!!!
Polecamy nieruchomości na Podbeskidziu: 

Cieszyn,Wisła, Brenna!
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Zapraszamy od poniedziałku do piątku 

w godzinach od 9.30 do 17.00

ul.Piastowska 11,47-200 K-Koźle 
Tel/Fax 077 482 2450, kom.O 601562 698 

www.marka-nleruchomoscl.eu

http://www.laser.opole.pl
http://www.onkolog.org.pl
http://www.psychologkkozle.neostrada.pl
http://www.jagoda.prawojazdy.com.pl
mailto:kent@op.pl
Domy.com
mailto:info@eDomy.com
mailto:omega@kkozie.pl
http://www.omega.kkozle.pl
http://www.marka-nleruchomoscl.eu
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BIURO OBROTU NIERUCHOMOŚCIAMI 
r7KRlorn CARDOM
roiS [ Elżbieta Gepert-Broj,//c. zaw. nr708 

1. Koźle-46m2,3-pok, parter, balkon -130.000 
1. Koile-49n)2/2-pokJVp.,balkon-B9.000 
35rod/n/eśae-50m2,2-pok.,lp.-142.000
4. Pogorzelec- 51 m2,2-pok., II p, zab.kuchni -165.000
5. Koźle Zach. - 58 m2,3-pok., IV p, komfort-175.000
6. Pogorzelec - 65 m2,3-pok., parter, to gaz. -170.000
UWAGA: prowadzimy rezerwację na nowe mieszkanie 45-77 m2 na Piastach

Kędzierzyn-Koźle, Plac Wolności 6-7 
(budynek PeKaO S.A.) 

łel./fax 077/483 72 04, 0602 379 056 serdeczności
Chcesz złożyć

Pełna lista ofert na uuiuuj.corclom

ŻYCZENIA,
tel. 0500 551 235
■ Kupię listy, bony i fotografie z obo
zów koncentracyjnych i wojskowych, 
stare listy i pocztówki, stare książki, 
medale i odznaczenia do 1947, mo
nety i znaczki. Płacę wysokie ceny. Tel. 

077/43 73 681

■ TOWARZYSKIE

■ różne

■ Dojrzała, sympatyczna blondynka 
zaprasza panów na miłe chwile. Kę
dzierzyn. Tel. 0781 269 365

■ Iza, szczupła blondynka, zaprasza 
kulturalnych panów na miłe chwi
le, na esemesy nie odpowiadam. Tel. 

0516509340

Czyszczenie pierza 

i szycie kołder
Punkt przyjęć 

w Kędzierzynie-Koźlu 
Czynne we wtorki 
od 15:00 do 16:00 

PARKING obok PŁYWALNI 
Oferujemy 

Wsypy tradycyjne i kolorowe
Tel. 077/44019 46

ZAK, PKE 
kupię.

0507 851 852

■Odchudzanie, profesjonalne kon
sultacje i doradztwo. Poradnia walki 
z nadwagą, Kędzierzyn-Koźle, ul. Ko
smonautów 2. Rejestracja 077/483 76 
69 w godz. 8.00-10.00 lub 0500149 
568

|U ■ Potrzebny komplet wypoczynko
wy, meble kuchenne dla osoby nie
pełnosprawnej. Tel. 0514 446 303

■ Zespół Kornelia i Leszek FILEC za
śpiewa dla was na festynach, biesia
dzie,imprezy rodzinne.Tel.603232263, 
www.leszekfilec.pl

■ USŁUGI

■ NAUKA
Ośrodek Kształcenia Zawodowego

PROFECTUS
Ogłasza nabór na kursy:

• kierowcy wózka widłowego
• elektryczny „E” i „D”
• energetyczny cieplny i gazowy
• na uprawnienia UDT
• BHP
• księgowości komputerowej
• obsługi kas fiskalnych
• pedagogiczny

Zapisy - Informacja

Kędzierzyn-Koźle 
ul. Reja 2A/5 

/były Hotel PIAST/ 
Tel. 077-472-31-40

077-472-31-41

■ Usługi transportowe 1,5 tony. 0509 

284 734

■ Docieplenia elewacji, tynki maszy
nowe, ozdobne z malowaniem. Tel. 

0608 867 889

■ Docieplenia, malowanie elewacji. 
Tel. 0609 643 987

■ Remonty dachów papowych, układa
nie kostki brukowej. Tel. 0607 47 92 93

■ Projektowanie stron internetowych, 
strony dla każdego. Tel. 0885787323

Kominki Lechma z płaszczem wodnym 
wraz z obudową i montażem. 

Zestawy wody 
i centralnego ogrzewania 

do samodzidnego montażu. 
Spawanie rurociągów.

Koszt publikacji 
formatu 

10 cm x 5 cm 
to tylko 

30 zł brutto.

Skontaktuj się z naszą 
agencją reklamową.

Tel. 077/48199 76,406 03 24

Zapraszamy!
POLSKI ZWIĄZEK MOTOROWY

zaprasza na

KURSPRAWAJAZDYkatB
Kędzierzyn-Koźle ul. Wojska Polskiego 17 

tel. 077/48323631 lub 502321362

SKUP AKCJI ZAK
profesjonalna obsługa 

gotówka od ręki 
transakcja na podstawie umowy

TANIE DOBRE 
OKNA PCV

Biuro Akces Koźle
ul. Pamięci Sybiraków 2/12a 
(siedziba w budynku PSS Społem)

Tel. 0 500 551 235
0 511 868 689

PARAPETY-DRZWI-ROLETY
■ WYCENA - POMIAR DAB/III
■ TRANSPORT-GRATIS M I!!! HOTEL I RESTAURACJA Lech

Kędzierzyn-Koźle os. Blachownia
ul. Wyzwolenia 7 tel. 788 142 806,0606 430 358

TECHBUD-PLAST DZIERGOWICE
ul. KOZIELSKA 37, tel. 887-760-985
www.techbud-plast.come.pl V okeliezioiciowe
Emie SHOP

Na miejscu do dyspozycji 60 miejsc hotelowych
ę pełna sama akcesoriów 

erotycznych dla kobiet 
i mężczyzn

V akcesoria do masażu 

erotyczneso
V balsamy, maści, 

preparaty przedłużające 
i usprawniające 
możliwości erotyczne 
kobiet i mężczyzn

f duży wybór filmów
DUOiUHS

* wesołe gadżety 
ę oryginalna bielizna

Kędzierzyn-Koźle
al. Jana Pawła II4, pok. 127 

tel. 691257 893

MIEJSKI ZAKŁAD CMENTARNI'
kompleksowe usługi pogrzebowe po nąjniższych cenach

SKLEP CZYNNY: 
pn-pt 10.00-18.00 

w soboty 10.00-14.00 A

Kędzierzyn-Koźle,
ul. Bałtycka 2 

tel. 483 40 76 (do 15.30) 
483 55 41 (po 15.30)

0602 620 338

P.P. Stocznia Koźle w upadłości
w Kędzierzynie-Koźlu ul. Stoczniowców 2

oferuje do sprzedaży po atrakcyjnych cenach 
(obniżonych do 50%)

- części elektryczne (transformatory, rozdzielnie, 
woltomierze, oprawy, żarówki okrętowe)

- wyposażenie okrętowe (kotwice 400. 500.600 kg, 
wciągarki kotwiczne oraz wciągarki do żurawików)

- sznury gumowe, łojowe, grafitowe
- artykuły szklane (szyby hartowane i klosze)
- aparat EKG Typ E 30

Zapraszamy w godzinach 8 - 14, 
tel. 077 482 30 23, fax 077 482 11 21

DobryKredyt
OTWARTE CENTRUM KREDYTOWE

KREDYTY BEZ ZAŚWIADCZEŃ*
077 481 1416,0 660 893139
* wnioski kredytowe rozpatrywane indywidualnie

AKCJE ZAK

506290535

W SPRZEDAŻY: 
-węgiel gruby
- orzech <
- groszek /
-miał
- flotokoncentrat 
-koks

.................

Transport gratis
P.H.U „RAMS" Janusz Rams

> Skład Handlowy 
Kędzierzyn-Koźle, 

ul. Sławięcicka 16A
* Tel. 077/481 5446

Paliwa - olej opałowy i napędowy
Hurt olei mineralnych

Dostawa pod wskazany adres 
tel. (077) 487 50 38, fax 487 50 59

47-256 Łany, ul. Szkolna 24

http://www.leszekfilec.pl
http://www.techbud-plast.come.pl
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Lokalne aren
SIATKÓWKA

Awansu nie będzie
Drużyna MMKS-u znów marzenia o wy

stępach na drugoligowych parkietach musi 
odłożyć na kolejny rok. Podczas turnieju w 
Żaganiu nasz zespół zajął dopiero trzecie 

miejsce i odpadł z baraży o II ligę.
Trener Andrzej Gąsior nie mógł skorzystać 

z liderów swojej drużyny Grzegorz Wojtowicz 
z reprezentacją kraju w tym samym czasie 
walczył w kwalifikacjach do mistrzostw Euro
py juniorów, natomiast Jakub Prochera, jako 
zawodnik ZAKSY, nie uzyskał zgody PZPS-u 
na grę w szeregach MMKS-u w tym turnie
ju. Bez tych dwóch zawodników kędzierzy- 
nianie pokonali na początek Sobieskiego Ża

gań 3:2 (-24, 22, -14. 25,19), jednak potem 
ulegli Gwardii II Wrocław 0:3 (-23, -25, -14) 
oraz MOS-owi II Będzin 1:3 (-26, 17, -28, - 
21). Awans do drugiej rundy baraży uzyskały 
zespoły z Wrocławia i Będzina.

Ł 
■***

LEKKA ATLETYKA

Bieg pamięci
Już jutro (2 kwietnia) wszyscy chętni 

będą mogli wziąć udział w biegu ku czci 
Karola Wojtyły. Wystartują z Góry św. Anny, 
a bieg zakończą przy obelisku Papieża Jana 
Pawła II w Kędzierzynie-Koźlu. W ten wła
śnie sposób zawodnicy Technika Komomo 
zapraszają do szczególnego przeżycia trze
ciej rocznicy śmierci Papieża Polaka.

- Bieg nie jest żadną formą rywaliza
cji. Jego celem jest tylko i wyłącznie chęć 
uczczenia pamięci wielkiego człowieka - 
mówi Piotr Pakosz, organizator biegu.

Zbiórka uczestników nastąpi o godz. 
10.45 pod pomnikiem Jana Pawła II na Gó
rze św Anny Trasa biegu będzie wiodła z 
Góry św. Anny przez Leśnicę, Raszową, Łąki 
Kozielskie, Cisową i Lenartowice do obeli
sku upamiętniającego Papieża w kędzie- 
rzyńskim parku Pojednania. Szczegółowe 
informacje na temat biegu można uzyskać 
telefonicznie: 608203331.

Ł 
***

SIATKÓWKA

Modena podbita
Reprezentacja gimnazjum nr 5 drugi raz 

z rzędu wygrała prestiżowy młodzieżowy 
turniej siatkówki, który odbył się we wło
skiej Modenie. Podopieczni Szczepana Cho
dakowskiego zwyciężyli we wszystkich spo
tkaniach, z czego aż cztery rozstrzygnęli na 
swoją korzyść w tie-breakach. Szczególnie 
emocjonujące były decydujące starcia. W 
półfinale gimnazjaliści z Kędzierzyna-Koźla 
ograli TSC Berlin 2:1 (23, -13,11). Wwiel- 
kim finale naszym rywalem byli młodzi siat
karze słynnej Lube Banca Maceraty Pierw
szego seta PG nr 5 wygrało gładko 25:18, 
by w drugim ulec aż 11:25! W decydującej 
odsłonie cały czas prowadzili Włosi, jednak 
w końcówce kędzierzynianie zdobyli cztery 
punkty z rzędu i wygrab 15:13.

Organizatorzy tytuł najlepszego gracza 
turnieju przyznali Bartoszowi Księżarkowi.

Ł

SIATKÓWKA: Ekstraklasa Naszych siatkarzy wspiera firma BRENNTAt^’

Krok ku pucharom zrobiony
Drużyna ZAKSY zrobiła 

pierwszy krok w celu zrealizo
wania celu minimum na ten se
zon, czyli zajęcia piątego miej
sca w lidze. Kędzierzynianie w 
drugiej fazie play-off pokonali 
na wyjeździe Jadar Radom.

Po dotkliwych porażkach z lastrzębskim Węglem zespół ZAKSY musi skupić się na walce o 

piąte miejsce.

BADMINTON: MMKS grał w Niemczech

Bartek zdobył Berlin
LEKKA ATLETYKA: Otwarte biegi przełajowe

0 puchar dyrektora
Zawodnicy MMKS-u wystąpili 

w międzynarodowym turnieju 
badmintona Victor Junior Cup, 
który odbył się w Berlinie.

Na najwyższym stopniu podium w ka
tegorii U*15 stanął Bartłomiej Mróz, któ
rzy w deblu grał z czeskim partnerem. 
Duet ten po wygraniu pojedynków grupo
wych w półfinale pokonał Duńczyków, a

Bartek Mróz wygrał grę deblową.

Po porażkach z Jastrzębskim Wę
glem i odpadnięciu z walki o medale 
cel postawiony przed naszym zespo
łem jest jasny: zajęcie piątego miej
sca, które gwarantuje występ w eu
ropejskich pucharach. Żeby to osią

gnąć, trzeba pokonać dwie przeszko

w starciu o złoto parę niemiecko-duńską. 
Tuż za podium w grze singlowej U-11 

znalazła się Wiktoria Zaczyńska. Mecze o 
finał, jak i o trzecie miejsce z udziałem kę- 
dzierzynianki były bardzo wyrównane. W 
pierwszym Niemka była nieco szybsza od 
naszej zawodniczki, natomiast w drugim 
Dunka bardziej odporna w końcówkach 
setów (21:19, 24:22).

Michał Osóbka i Izabella Morawiec za
kończyli gry na etapie grupo
wym, natomiast Bartek Mróz 
uległ w meczu o ćwierćfi
nał Czechowi po bardzo do
brym trzysetowym pojedyn
ku. Dziewczyny z Kędzierzy- 
na-Koźla były też czwarte w 
grze deblowej. Podopieczni 
Tomasza Zioły wystąpili tak
że w turnieju mikstów, gdzie 
nie odnieśli jednak większych 
sukcesów.

W imprezie wystartowa
ło ponad 400 zawodników, a 
grano aż na 30 boiskach.

ŁAG 

dy. Pierwszą jest Jadar Radojn.
- Chcemy wygrać nie tylko mecz 

w Radomiu, ale i całą rywalizację. 
Walczymy bowiem o wyższą loka
tę niż przed rokiem - mówił przed 
spotkaniem trener Jadaru Wojciech 
Stępień.

Jego słowa chyba po
drażniły przyjezdnych, 
którzy rozpoczęli mecz 
znakomicie. Dobra 
gra blokiem, a przede 
wszystkim skuteczna 
zagrywka Jakuba No- 
votnego i Eugena Ba- 
kumovskiego to atuty, 
którym radomianie nie 
potrafili się przeciwsta
wić. W pierwszej par
tii ZAKSA prowadzi
ła nawet 19:9, by osta
tecznie wygrać partię 
do 14.

Więcej emocji było 
w drugiej odsłonie. W 
ekipie gospodarzy na 
rozegraniu pojawił się 
Piotr Lipiński i wniósł 
sporo ożywienia w swój 
zespół. Gra cały czas 
oscylowała wokół re
misu. W końcówce 
więcej zimnej krwi za-

Kilkudziesięciu uczniów 
szkół podstawowych wzię
ło udział w VII otwartych bie
gach przełajowych „O puchar 
dyrektora PSG nr 5". Najlepsi 
okazali się Paulina Możdżeń z 
PSP nr 12 oraz Krzysztof Ada
mów z PSP nr 6.

Biegi na 100 metrów już tra
dycyjnie przeprowadzono w lesie 
obok osiedla Piastów. Dały one tre
nerom lekkiej atletyki z „piątki” 
przegląd co do nowego narybku 
gimnazjum. Od startów w takich 
biegach często zaczynali zawodni
cy MMKS-u, którzy później odno
sili sukcesy na krajowych arenach. 
Wśród dziewcząt zażarta walka o 
wygraną do ostatnich metrów to
czyła się między czterema zawod
niczkami. Ostatecznie z czasem 
3,42 zwyciężyła Paulina Możdżeń. 
Dwie sekundy za nią na linię mety 
przybiegła Magdalena Wrotny, 
również z PSP nr 12. Trzecia była

Protokół meczu:
Jadar Sport Radom - ZAKSA Kędzie
rzyn Koźle 0:3 (-14, -24, -16)
Jadar: Macionczyk, Kocik, Żaliński, Ko
kociński, Pęcherz, Bucki, Obdrzalek (li
bera) - Lipiński, Gawryszewski, Owczar
ski, Nowik.
ZAKSA: Bakumovski, Novotny, Szczy
gieł, Kurek, Nowak, Żegadło, Mierze
jewski (libera) - Jarosz, Domonik, Pilarz.

chowali podopieczni Andrzeja Ku
backiego, a katem miejscowych oka
zał się Jakub Novotny, który naj
pierw zakończył kontrę kędzierzy- 
nian, a po chwili asem serwisowym 
zakończył seta.

Trzecia i ostatnia partia to już po
grom Jadaru. Gospodarze byli bez
radni wobec dobrze dysponowanych 
tego dnia siatkarzy ZAKSY. Po kilku 
minutach gry na tablicy widniał wy
nik 1:8. Kiedy trójkolorowi prowa
dzili już 18:9, było jasne, że odniosą 
pierwsze w tym sezonie zwycięstwo 
w stosunku 3:0.

Drugi mecz rozegrany zostanie w 
piątek o godz. 18.00 w hali „Azo
ty”. Jeśli kędzierzynianie wygrają po 
raz drugi, to ich kolejnym rywalem 
będzie zwycięzca pary Resovia Rze
szów - Płomień Sosnowiec.

Tekst i foto: ŁAG

Daria Rasińska, a czwarta Agata 
Pawlisz (obie z PSP nr 9). Kolejne 
miejsca zajęły: Julia Bieńkowska 
(PSP 14), Martyna Gaworska (PSP 
9), Marlena Porańska (PSP 9), Ka
rolina Solarz (PSP 12), Pola Łucz- 
kiewicz (PSP 12) i Joanna Niezgo
da (PSP 14).

Wśród chłopców zdecydowanym 
zwycięzcą został Krzysztof Ada
mów, który rezultatem 3,16.7 o po
nad 15 sekund wyprzedził Denisa 
Rubańskiego z PSP nr 6. Najniższy 
stopień podium zajął Igor Balawen- 
der, również z „szóstki”. W pierw
szej dziesiątce znaleźli się ponad
to: Łukasz Dobrzaniecki (PSP 
14), Andrzej Pulst (PSP 12), Ar
tur Blaucik (PSP 12), Przemysław 
Adamczyk (PSP 9), Jakub Stasica 
(PSP 6), Miłosz Zasłonka (PSP 19) 
i Sławomir Jaworski (PSP 14).

W punktacji szkół pierwsze miej
sce zajęło PSP nr 12 przed PSP nr 
9 i PSP nr 6.

ŁAG
REKLAMA
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SIATKÓWKA: ZAKSA kompletuje skład

Będzie kasa i gwiazdy w drużynie
Choć do końca sezonu pozostało jeszcze kilka spotkań, działacze ZAKSY już rozpoczęli kompletowanie składu na kolejny sezon. 

Trwają negocjacje z brytyjskim koncernem, który jest zainteresowany inwestowaniem w sport. Budżet klubu ma wynieść 7-8 milio
nów, a w drużynie pojawią się siatkarskie gwiazdy.

Prezes Kazimierz Pietrzyk, jak 
zwykle, jest małomówny i nie chce 
zdradzać szczegółów.
I - Póki wszystko nie będzie 

ustalone i zapisane w umowach, 
nie ma o czym mówić - ucina dys
kusje sternik ZAKSY.

Wiemy jednak, że zainteresowa
nie drużyną z Kędzierzyna-Koźla 
wykazują właściciele brytyjskie
go koncernu, który zamierza in
westować ogromne pieniądze na 
Opolszczyźnie. Biznesmeni skłon
ni są zapłacić dwa miliony zło
tych za to, żeby ich nazwa znala
zła się w logo drużyny. Zapłacą też 
za kontrakty dwóch gwiazd świa
towej siatkówki.

Zapewne będzie to ktoś z trój
ki: Frantz Granvorka, Hristo Zla- 
tanov i Joao Paulo Bravo. To wła
śnie z tymi zawodnikami rozma
wiał prezes Pietrzyk po finale Ligi 
Mistrzów w Łodzi. Wszystkim koń
czą się kontrakty we włoskim klu
bie Copra Piacenza, a zawodnicy

Dzięki nowym transferom drużyna ZAKSY ma powtórzyć sukcesy Mostostalu, 

byli zachwyceni organizacją, przy- Na tym nie kończyłyby się rosza- 
jęciem i polskimi kibicami. dy w składzie ZAKSY. Do Kędzie

rzyna-Koźla chcą wrócić nasi Byli 
mistrzowie: Paweł Papkę, Robert 
Szczerbaniuk i Sebastian Świder

ski. Ten ostatni już w zeszłym se
zonie był bliski podpisania umowy 
z naszym klubem. Teraz będzie to 
jeszcze bardziej realne. -

Cel stawiany drużynie to występ 
w finale mistrzostw Polski oraz 
awans do Ligi Mistrzów: Nie wia
domo, kto poprowadzi trójkoloro
wych do sukcesów w przyszłym se
zonie. Wszystko zależy od końco
wego wyniku tegorocznych rozgry
wek. Jeśli pod wodzą trenera An
drzeja Kubackiego zespół wywalczy 
piąte miejsce, szkoleniowiec zosta
nie na kolejny sezon. Jeśli ta sztuka 
jednak mu się nie uda, to w note
sie prezesa Pietrzyka jest kilka na
zwisk, m.in. byłego rozgrywające
go Mostostalu Sławomira Gerym- 
skiego, obecnie szkoleniowca bar
dzo dobrze spisującego się w serii 
B KS-u Poznań.

Tekst i foto: ŁAG

SIATKÓWKA: Mistrzostwa Polski młodzików SIATKÓWKA: Mistrzostwa miasta

Awans z kłopotami
Mimo kłopotów kadrowych i braku lidera zespołu siatkarze 

MMKS-u wywalczyli w Częstochowie awans do półfinałów mi
strzostw Polski młodzików.

Teraz młodzicy MMKS-u staną przed szansą 

awansu do finału mistrzostw Polski.

Końcowa tabela turnieju:
1. Delie Pol Częstochowa 3 6 6:1
2. MMKS Kędzierzyn-Koźle 3 5 4:3
3. UKS Dwójka Milicz 3 4 4:4
4. MLKSYolley Gubin 3 3 0:6

Trener Tomasz Siemasz
ko nie mógł skorzystać z 
najlepszego gracza MMKS- 
u Łukasza Łapszyńskie- 
go, który z bardzo dobrej 
strony pokazał się w roz
grywkach wojewódzkich. O 
tym, jakie wzmocnienie ten 
siatkarz stanowi dla swo
jej drużyny, przekonał się 
pierwszy skład MMKS-u, 
.który bez Łukasza w ostat
nim turnieju eliminacyjnym 
na Opolszczyźnie przegrał 
wszystkie mecze.

Obawy o wynik były 
więc uzasadnione, ale nasi 
młodzicy nie poddali się. W 
pierwszym pojedynku czę
stochowskiego turnieju po
konali Volley Gubin 2:0. 
Potem stoczyli prawdziwy 
bój z Dwójką Milicz. Zwy
cięstwo odniesione w tie- 
breaku dało kędzierzynia- 
nom awans do półfinału 
mistrzostw Polski. W star
ciu o pierwsze miejsce w 
turnieju MMKS uległ miej
scowemu Delie Polowi 1:2.

Turniej półfinałowy rozegrany zostanie 
w dniach 26-27 kwietnia w Krotoszynie. 
Rywalami naszych siatkarzy będą ekipy 
Resovii Rzeszów, AZS-u Olsztyn i Piasta 
Krotoszyn.

Tekst i foto: ŁAG

~ reklama
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Żaki zaskoczyły
W niedzielę dokończona została 

dziesiąta kolejka spotkań w siatkarskiej 
lidze amatorów. Uzyskane wyniki miały 
wpływ szczególnie na dolną część tabe
li. Sprawcami największej niespodzian
ki była drużyna Żaków, która ograła wy

żej notowany Tonex 3:1 (-23, 24, 12, 
20). W innym meczu ekipa Beer Boys 
dość gładko ograła Bad Boysów 3:0 (19, 
21, 15). Więcej emocji było w starciu 
Urzędników z Promil Team. Po dwóch 
wygranych setach przez pracowników 
magistratu 25:19 i 25:21 w trzeciej od
słonie lepsi okazali się „promilowcy”, 
wygrywając 25:17. W zaciętej czwartej

r Tabela:
1. Dionizos 10 29 30:3
2.ZMT 10 28 29:6
3. Chłopaki 10 22 25:12
4. Urzędnicy 10 15 18:17
5. Beer Boys 10 15 19:18
6.Tonex 10 13 17:20
7. OHP 10 13 16:22
8. Insbud Polimer 10 12 15:23
9. Żaki 10 12 19:25
10. Promil Team 10 10 17:24
11. Bad Boys 10 9 13:27
12. Blue Power 10 1 6:29

partii znów lepsi byli Urzędnicy 25:23.

Ł

SIATKÓWKA: Mistrzostwa Polski młodziczek

Za wysokie progi
Młodziczkom MMKS-u nie udała się wyprawa do Wrocławia, 

gdzie z trzema innymi zespołami rywalizowały o awans do półfi
nałów mistrzostw kraju.

PIŁKA NOŻNA

Pierwsza strata
Śląsk Reńska Wieś stracił pierwszego 

gola i przegrał 0:1 z faworyzowaną Ra- 
szową. Drużyny przed meczem miały dla 
siebie wielki respekt gdyż obie wiosną 
spisują się dobrze. Już w 16. sekundzie 
spotkania znakomitą okazję miał Mate
usz Wajs, lecz piłka po jego strzale trafiła 
w słupek. I niestety była to ostatnia groź
na okazja stworzona przez miejscowych 
w pierwszej części gry Przyjezdni po ta
kim początku zaczęli grać uważniej, roz
bijali próby ataków Śląska, a i sami groź

nie strzelali. W19. minucie pozostawiony 
bez opieki w polu karnym Maciej Lisicki 
uderzył nie do obrony Kwadrans później 
po składnej zespołowej akcji strzał Ar
kadiusza Kalisza wylądował na słupku 
bramki Krzysztofa Koniecznego.

Po zmianie stron Konieczny coraz 
częściej musiał się wykazywać swoim 
kunsztem. Im bliżej końca meczu, tym 
gra miejscowych stawała się bardziej 
chaotyczna. Śląsk starał się za wszel

ką cenę odrobić stratę. Grzegorz Gołą
bek w 77. minucie z 25 metrów usiło
wał przelobować Jarosława Oleśniewi- 
cza, jednak piłka nieznacznie przeleciała 
obok bramki. W ostatniej minucie Mar
cin Deiing strzałem z linii pola karnego 
trafił w słupek.

Śląsk zagrał w składzie: Krzysztof 

Konieczny, Marek Wojtala, Mateusz 
Flegel, Łukasz Flegel, Mateusz Wajs, 
Mateusz Bodusz, Piotr Dulski, Grzegorz 
Gołąbek, Łukasz Sobczyk, Mariusz Słu- 
żałek, Krzysztof Służałek oraz Mikołaj 
Wilczek.

WAR 
***

PIŁKA NOŻNA

Łany grają dalej
Rozegrany został awansem mecz 

drugiej rundy Pucharu Polski na szcze
blu podokręgu. W Mechnicy miejsco
wy Inter został pokonany przez lide
ra klasy B, Victorię Łany 2:6. Gole dla 
miejscowych strzelili Gdula oraz Ba- 
dzin, natomiast dla Łan - G Stupek (2), 
A. Ryborz (2), K Ryborz oraz Lazar.

WAR
* * *

PIŁKA NOŻNA

Odrabianie zaległości
W minioną niedzielę odbyły się dwa 

zaległe mecze trzeciej kolejki rozgrywek 
klasy B Ciekawostką jest to, że w obu spo
tkaniach zwyciężyły zespoły, które grały 
na wyjeździe. Cisowa, grając w bardzo od
młodzonym składzie, pokonała wzmoc
niony zespół Łężec, natomiast całkowi
cie przemeblowany zespół Maciowakrza 
rozgromił Kotlamię, która przyjechała na 
mecz tylko w 11-osobowym składzie.

WAR

TENIS STOŁOWY

Lew mistrzem
Drużyna z Głubczyc nie zmarno

wała szansy na pierwsze mistrzostwo 
w międzypowiatowej lidze tenisa sto
łowego. Pewnie pokonała w Azotach 
Floriana 8:5, po nerwowym meczu 
zremisowała w Witosławicach 7:7, a 
tytuł przypieczętowała, gromiąc LZS 
Stare Koźle aż 8:1. Kozły wygrały z 
kolei w Cisowej 8:6 i w Polskiej Cere
kwi 8:0. Cisowianie, aktualni mistrzo
wie, polegli jeszcze w Witosławicach 
2:8 i przestali się liczyć w walce o po
dium. W dolnej części tabeli Kantory 
ograły Ruch 8:4, a w kolejnym meczu 
uległy z kolei Fortunie Głogówek 5:8.

Tabela:

Kędzierzynianki już w pierwszym spo
tkaniu trafiły na faworyzowaną Gwardię 
Wrocław, z którą przegrały 0:2 (-14, -10). 
Nie lepiej poszło naszym siatkarkom w 
starciu z Zawiszą Sulechów I tym razem 
rywalki były lepsze, zwyciężając 2:0 (17, 
19). Nie mając już szans na awans, pod
opieczne Wioletty Bernat najlepszy swój 
mecz rozegrały z MOSiR-em Mysłowice. 
A zapowiadało się na pogrom, bo wcze

śniej siatkarki z Górnego Śląska poko
nały Gwardię, z którą nasza drużyna nie 
ugrała zbyt wielu punktów Tym cza
sem kędzierzynianki walczyły jak rów
ne z równym. Pierwszego seta przegrały 
20:25, ale już w kolejnym ograły rywalki 
25:23. Niestety, w tie-breaku zawodnicz
ki z Mysłowic pokazały już klasę i zwy
ciężyły 15:8.

1. lew Głubczyce 15 29 119:36
2. Fortuna Witosławice 15 25 111:59
3. LZS Stare Koźle 15 23 106:57
4. KS Cisowa 13 15 85:75
5. Florian Azoty 14 12 76:82

Kędzierzyn-Koźle
6. Fortuna Głogówek 14 10 76:92
7. Ruch Steblów 13 6 45:93
8. Kantory Progress 15 4 55:114

Większyce
9. Polska Cerekiew 14 4 40:105

Tekst i foto: ŁAG KJ

http://www.sslotrans.pl


SZYBKI KREDYT
Gotówka bez BIKIIE
Samochodowy 
Hipoteczny 
Konsolidacja

STEMO sp. z o.o. 
032/3734315 
lub 691511798 
0801011292

■

MIA WIDŁOWE
szkolimy w krajach Unii Europejskiej

a od kilkunastu lat w Polsce
| W ,

Szkolenie obejmuje:
O ćwiczenia praktyczne w naszych ośrodkach szkoleniowych na własnym 

sprzęcie - osobny wózek dla każdego kursanta!
O multimedialne materiały szkoleniowe i ubezpieczenie kursantów 

uprawnienia na 5 typów wózków i bezpieczną wymianę butli gazowych

SEGREGUJĄC ODPADY
^UŁATWIASZ ŻYCIE

47-200 Kędzierzyn-Koźle, ul. M. Konopnickiej 10 
tel./fax 077 482 54 08, kom. 0 697 722 922 

kom. 0 603 865 933

propan-butan, ćwiczenia na 3 stanowiskach

e-mail: szkolenia@grupakena.pl 
skype: grupa.kena

Kampania edukacyjna współfinansowana ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu
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Pożyczki gotówkowe

BOCATY*ASORTYMENT Z ZAKRESU
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kawy ziarniste
tradycyjne _
i aromatyzowane
całego świata
młynki, pojemniki, zaparzacze, filiżanki, kubki, filtry

NAJWIĘKSZY WYBÓR, KONKURENCYJNE CENY!

Hala Manhatan Serdecznie zapraszamy!
od pon. do piątku od 9.00 do 17.00

Stoisko! 27 w soboty od 9.00 do 14.00

ROLETY 
PARAPETY 
ŻALUZJE 
DRZWI 
rHal POL-SKONE

Brligman

Oferujemy okna 
w najnowocześniejszych 

niemieckich systemach
Niskie ceny montażu

Kędzierzyn, ul,Kozielska 51A

• Od 1 000 do 20 000 zł

• Min. dochód od 600 zł

• Bez BIK-u

• Wysoka przyznawalność

• Bez żyrantów
do 9 000 zł netto

• Możliwość odroczenia 
spłaty

I
lfó* PROFI CREDIT

Twoje pieniądze

00 664 741 748* 

077 423 43 70*
* oplata wg taryfy operatora
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USŁUGI KRAWIECKIE
SZYCIEi
• SUKNI ŚLUBNYCH

-czyszczenie i renowacja sukien
• SUKNI WIZYTOWYCH
• GARSONEK, KOSTIUMÓW I SPODNI

mailto:szkolenia@grupakena.pl
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PIŁKA NOŻNA: Klasa A

Zryw lepszy od Zrywu
Podopieczni Mirosława Binieckiego przegrali na własnym boisku z liderem, nie ustępując mu 

umiejętnościami. Naszej drużynie zabrakło zimnej krwi w decydujących akcjach.

■

Arkadiusz Skubański był skutecznie powstrzymywany przez obrońców 

Wysokiej.

graczy i kibiców. Niestety, w 56. minucie 
Makowski w zasadzie skopiował swój 
wyczyn, lobując Federewicza, i drugi raz 
umieścił piłkę w siatce.

W końcówce spotkania Koś otrzy
mał znakomite dośrodkowanie od Piotra 
Krauze, lecz uderzył obok słupka. Świetną 

okazję miał też Skubański. ale .podobnie 
jak kolega chwilę wcześniej, przestrzelił.

rProtokół meczu:

TABELE PIŁKARSKIE
IV liga
Victoria Chróścice - TOR Dobrzeń 

Wielki 1:1 (Maciejewski - Duraj), FA 
Rajfel Krasiejów - LZS Leśnica 1:4 
(Czajkowski - Kowalczyk 2, Lachow
ski. samobójcza), LZS Proślice - Swor- 
nica Czamowąsy 1:1 (Szeliga - Gliń
ski), Start Bogdanowice - GKS Staro
ścin 0:1 (Samborski), Start Namysłów 
- Ruch Zdzieszowice 0:4 (Juszczak, 
Frydryk, Grabowiecki, Cesarz), OKS 
Olesno - Start Dobrodzień 0:1 (Ra
domski), Polonia Nysa - LKS Pobor
szów 3:0 (Słowik 2, Niegiel), Motor 
Praszka - Silesius Kotórz Mały 0:0

5. Chemik Kędzierzyn-Koźle 10 17 24-13
6. KS Cisowa 11 17 20-22
7. KS Kędzierzyn-Koźle 11 17 19-22
8. LZS DFK Łężce 11 13 17-24
9. LZS Kotlarnia 10 10 10-18
10. LZS Gierałtowice 11 7 17-40
11. LZS Maciowakrze 11 6 20-37
12. Inter Mechnica 11 6 14-47

Już wlO. minucie Andrzej Machulak 
mógł się wpisać na listę strzelców, lecz 
piłka po jego strzale przeleciała obok 
bramki .Piotra Kozakiewicza. Ten sam 
zawodnik jeszcze w pierwszej połowie 
miał kilka szans na pokonanie golkipe- 
ra gości, ale nie zdołał tego zrobić nawet 
z rzutu karnego w 40. minucie za zagra

nie ręką w polu karnym.
Rywale zdobyli pierwszą bramkę po 

kwadransie gry W dość niegroźnej zda
wałoby się sytuacji Adam Makowski do
środkowa! na pole karne Pawłowiczek. 
Piłka przeleciała nad Robertem Fede- 
rewiczem, odbiła się od słupka i wpa- 
dła do siatki, ku rozpaczy miejscowych

Zryw Pawłowiczki - Zryw Wysoka 0:2 
(0:1)
Pawłowiczki: Robert Federewicz - Jan 
Grześkowiak, Grzegorz Zega, Mate
usz Mandrela, Łukasz Prochera, Ry
szard Bednarski, Adam Machulak, Da
riusz Koś, Piotr Krauze, Arkadiusz Sku
bański, Andrzej Machulak oraz Borys 
Zajchowski, Leszek Machulak, Andrzej 
Rajchel, Grzegorz Marek.

- Graliśmy dobrze w pierwszej po
łowie, lecz niestety straciliśmy gola 
- powiedział po meczu trener Pawło
wiczek Mirosław Biniecki. - Nie wiem, 
gdzie tkwi błąd, bo gramy nieźle, 
a nie potrafimy strzelić gola. Brak 
nam skuteczności, a może po prostu 
szczęścia?

Tekst i foto: Piotr WARNER

1. Ruch Zdzieszowice 18 47 59-8
2. LZS Leśnica 18 42 45-14
3. TOR Dobrzeń Wielki 18 42 33-18
4. GKS Starościn 18 35 31-28
5. Silesius Kotórz Mały 18 34 35-25
6. FA Rajfel Krasiejów 18 33 40-22
7. Victoria Chróścice 18 24 23-24
8. OKS Olesno 18 24 36-40
9. LKS Poborszów 18 20 16-33
10. Start Dobrodzień 18 19 23-28
11. Polonia Nysa 18 17 24-33
12. SwornicaCzarnowąsy 18 16 19-26
13. Start Namysłów 18 14 20-34
14. LZS Proślice 18 14 18-44
15. Motor Praszka 18 13 15-36
16. Start Bogdanowice 18 10 17-41

Opolska liga juniorów
RTS Koźle Rogi - Polonia Pogórze 

2:1 (Ceglarek. Cichoń - Gach), Polo
nia Głubczyce - OKS Olesno 2:1, BTP 
Brzeg - TOR Dobrzeń Wielki 2:1, LZS 
Leśnica - MKS Kluczbork 1:5 (Tokar
ski 2, Grzesiak 2, Zagaja dla MKS), 
Handlowiec Domaszkowice - Kok
sownik Zdzieszowice 1:2, Motor Pra
szka - Rodło Opole 0:2, Polonia Głu
chołazy - Start Namysłów 1:2, Odra 
Opole - LZS Stare Koźle 1:2 (Łebkow- 
ski, Słupski dla Starego Koźla), Po
lonia Pogórze - Odra Opole 0:0, LZS 
Stare Koźle - Polonia Głuchołazy 0:1 
(samobójcza), Start Namysłów - Motor 
Praszka 2:2, Rodło Opole - Handlo
wiec Domaszkowice 4:0, Koksownik 
Zdzieszowice - LZS Leśnica 1:0, MKS 
Kluczbork - BTP Brzeg 7:0, TOR Do
brzeń Wielki - Polonia Głubczyce 3:0,

PIŁKA NOŻNA: Opolska liga juniorów

Udany rewanż na Polonii
Podopiecznym Ryszarda Ka

sperskiego udał się rewanż 
za remisowy mecz w Pogó
rzu, który rozegrali jesienią. 
Tym razem nasz zespół zdobył 
komplet punktów.

Od początku meczu częściej przy 
piłce byli zawodnicy przyjezdni, 
lecz to RTS jako pierwszy zagroził 
bramce Miłosza Piotrowskiego. Już 
w szóstej minucie spotkania po rzu
cie wolnym wykonywanym z prawej 
strony boiska Stanisław Ceglarek 
umieścił piłkę w siatce Pogórza.

Po stracie gola goście natarli 
z jeszcze większym animuszem, lecz 
akcje kończyli na dobrze ustawio
nej obronie RTS-u lub też ich strza
ły bronił Szymon Linek. Po zmia
nie stron nasz zespół dość szybko

Twarda walka toczyła się przez cały mecz.

Liga okręgowa grupa 2
Atom Grądy Goświnowice - LZS 

Obrowiec 2:2 (Szachniewicz, Jarmo- 
liński - Smykała, Kwiotek), LZS Wal
ce - Orzeł Dzierżysław 0:1 (Grochoc- 
ki). Meble Pogoń Prudnik - Czarni 
Otmuchów 1:3 (Mazur - Stręg, Szew
czyk, Klimas), Racłavia Racławice Śl.

- LZKS Mańkowice Piątkowice 4:1 
(Bielak, Reiwer, Hanuszewski, Surma
- Zaremba), Sparta Paczków - LKS 
Rusocin 4:0 (Śliż 2, Tytko, T. Dańczy- 

szyn), Unia Reńska Wieś - GKS Grod
ków Michałów 0:1 (Włodarczyk), Na
przód Ujazd Niezdrowice - Polonia 
Głubczyce 1:0 (Profus), Victoria Ci
sek - Unia Krapkowice 5:0 (Wawrzi- 
nek 2, Mikoluk, Węgier, Grosiak)

OKS Olesno - RTS Koźle Rc>gi 4:2
(Cieżak, Cichoń dla RTS)

1. Rodło Opole 18 52 57-7
2. Koksownik Zdzieszowice 18 42 40-12
3. MKS Kluczbork 18 37 59-17
4. Odra Opole 18 33 48-23
5. RTS Koźle Rogi 18 29 31-27
6. LZS Leśnica 18 29 41-41
7. Polonia Pogórze 18 27 33-26
8. Start Namysłów 18 24 26-34
9. LZS Stare Koźle 18 23 28-33
10. TOR Dobrzeń Wielki 18 22 19-24
11. OKS Olesno 18 20 32-46
12. Motor Praszka 18 18 21-41
13. BTP Brzeg 18 18 23-46
14. Handlowiec Domaszkowice 18 13 21-40
15. Polonia Głubczyce 18 12 15-36
16. Polonia Głuchołazy 18 10 18-59

strzelił drugą bramkę. Rajd lewą

Protokół meczu:
RTS Koźle Rogi - Polonia Pogórze 2:1 (W) 
RTS: Szymon Linek - Daniel Świętek, 
Rafa) Dąbkowski, Piotr Winnik, Piotr 
Rypa, Mateusz Cieżak, Adrian Dre- 
wienkowski, Stanisław Ceglarek, Ma
teusz Cichoń, Paweł Sikora, Sebastian 
Stachura oraz Mariusz Winnik, Marcin 
Gilowski, Piotr Ocipiński.

stroną boiska przeprowadził Mate
usz Winnik, podał do dobrze usta
wionego Mateusza Cichonia, a ten 
huknął nie do obrony.

Przyjezdni przeszkadzali w roz
grywaniu akcji już na połowie RTS- 
u, co prowadziło do częstych strat 
piłki przez nasz zespół. W 74. mi
nucie po jednym z takich przechwy- 
tów Mateusz Gach uderzył bardzo 
mocno i Szymon Linek musiał wy

ciągnąć piłkę z siatki.
- Co z tego, że Pogórze czę

ściej przebywało przy piłce, sko
ro to my strzeliliśmy więcej bra
mek. Jednak najbardziej odczu
walny jest brak rasowego na
pastnika, takiego łowcy bramek 
w naszym zespole - mówił po me
czu kierownik zespołu RTS Gerard 
Murlowski

Tekst i foto: Piotr WARNER

PIŁKA NOŻNA

Ciekawostki z murawy
•Juniorzy LZS Stare Koźle są jedy

nym zespołem w rozgrywkach, z którym 
faworyzowana Odra Opole nie zdobyła 
ani jednego punktu w sezonie. Ostatni 
raz Odra nie zdobyła punktów w sezo
nie 2002/2003, kiedy to dwa spotkania 
wygrało z nią Po-Ra-Wie Większyce.

•Juniorzy RTS Koźle Rogi po prze
granym meczu zatrzymali się w barze 
na posiłek. W tym czasie w kuchni za
częła się palić butla z gazem i wszyscy 
w pośpiechu musieli opuścić bar. Do 
wybuchu nie doszło dzięki odważnej 
kucharce, która ugasiła pożar.

*W klasie A tylko TKKF Blacho- 
wianka wiosną nie stracił jeszcze gola. 
Za to jedynie LZS Raszowa ma na 
koncie komplet wygranych spotkań.

*LZS Maciowakrze wygrał drugi 
mecz z kolei. Po zwycięstwie z Gierał
towicami w ostatnim spotkaniu rundy 
jesiennej w zaległym meczu pokonał 
Kotlamię. Również drugie spotkanie z 
rzędu wygrała Cisowa.

*LKS Poborszów nie zdobył wiosną 
ani punktów, ani bramek. W trzech 
meczach seniorzy stracili dziewięć 
goli, a juniorzy w pierwszym spotka

niu stracili cztery gole.
•Victoria Cisek już drugi raz w 

obecnym sezonie wygrała na własnym 
boisku 5:0. Poprzedni raz pokonała 
GKS Grodków Michałów 27 paździer
nika ubiegłego roku.

•Juniorzy LKS Poborszów przyje
chali do Niezdrowic w 11-osobowym 
składzie, a kończyli mecz w dziewię
ciu. Jeden z graczy okazał się nie
uprawniony do gry, więc nie nawet wy
szedł na boisko, a drugi odniósł kon
tuzję i musiał je wcześniej opuścić.

Zebrał WAR

1. Victoria Cisek 18 40 49-15
2. LZS Obrowiec 18 38 39-15
3. Naprzód Ujazd Niezdrowice 18 30 37-32
4. GKS Grodków Michałów 17 29 27-27
5. LKS Rusocin 18 28 44-33
6. Racłavia Racławice Śl. 18 28 33-22
7. Orzeł Dzierżysław 18 28 36-27
8. Sparta Paczków 18 27 34-33
9. LZS Walce 18 27 26-25
10. Unia Reńska Wieś 18 24 25-27
11. Czarni Otmuchów 18 23 34-42
12. Polonia Głubczyce 18 21 20-27
13. Meble Pogoń Prudnik 18 18 28-37
14. Atom Grądy Goświnowice 17 14 20-45
15. LZKS Mańkowice Piątkowice 18 12 30-49
16. Unia Krapkowice 18 12 17-43

Klasa A grupa 3
Zryw Pawłowiczki - Zryw Wysoka 

0:2 (Makowski 2), Sudety Moszczan- 
ka - Polonia Biała 3:2, Orzeł Branice - 
Victoria Żyrowa 6:1 (B. Kawulok 2, M. 

Kawulok, Janocha, Nowak - Szeszko), 
Polonia Prószków - Cukrownik Babo
rów 2:0 (Garbacz 2), TKKF Blacho- 
wianka - Po-Ra-Wie Większyce 0:0, 
Włókniarz Kietrz - MKS Gogolin 3:0 
(Witkowski, Haszler, Rojek), Śląsk 
Reńska Wieś - LZS Raszowa 0:1 (Li
sicki)

1. Zryw Wysoka 16 36 44-17
2. Orzeł Branice 16 34 48-16
3. Włókniarz Kietrz 16 28 37-16
4. Zryw Pawłowiczki 16 26 38-15
5. TKKF Blachowianka 16 26 28-25
6. LZS Raszowa 16 25 26-25
7. Po-Ra-Wie Większyce 16 23 29-24
8. Victoria Żyrowa 16 22 25-28
9. Polonia Prószków 16 21 24-31
10. MKS Gogolin 16 19 27-25
11. Śląsk Reńska Wieś 16 17 16-28
12. Cukrownik Baborów 16 14 21-37
13. Sudety Moszczanka 16 11 20-66
14. Polonia Biała 16 6 16-46

Klasa B
LZS DFK Łężce - KS Cisowa 1:2 

(Sawicki. Raczyński dla Cisowej), LZS 
Maciowakrze - LZS Kotlamia 7:1
(Kulik dla Kotlarńi)

1. Victoria Łany
2. Rolnik Urbanowice
3. RTS Koźle Rogi
4. KTS Kłodnica

11 24 38-9
11 24 34-10
11 21 31-12
11 19 21-11

II liga grupa 3
Orzeł Dzierżysław - Start Bogdano

wice 3:0, Ruch Zdzieszowice - Polo
nia Biała 4:0, Naprzód Ujazd Niezdro
wice - LKS Poborszów 4:0, Włókniarz 
Kietrz - LZS Ścinawa Nyska 1:0, So

kół Boguchwałów - Victoria Cisek 0:3, 
Racłavia Racławice Śl. - Meble Pogoń 

Prudnik 2:1. LZS Walce - Zryw Paw
łowiczki 1:1 (M. Mandrela dla Zry
wu)

Zebrał Piotr WARNER

1. Włókniarz Kietrz 14 34 37-11
2. Ruch Zdzieszowice 13 33 50-14
3. Victoria Cisek 14 25 46-24
4. Zryw Pawłowiczki 14 23 35-25
5. Sokół Boguchwałów 13 23 20-18
6. Naprzód Ujazd Niezdrowice 14 22 36-26
7. Polonia Biała 14 20 23-27
8. LZS Walce 14 16 33-37
9. LKS Poborszów 14 16 20-30
10. Start Bogdanowice 14 16 30-47
11. Orzeł Dzierżysław 13 15 25-25
12. Racłavia Racławice Śl. 14 13 16-47
13. LZS Ścinawa Nyska 13 9 29-36
14. Meble Pogoń Prudnik 14 5 12-45

Król strzelców:
IV liga
15 - Borowiec (Silesius), Lachowski 

(Leśnica)
13 - Juszczak (Ruch)
11 - Ścisło (Ruch)

Liga okręgowa grupa 2
15 - Lepak (Rusocin)
13 - Dawidziuk (Naprzód), Wawrzinek 

(Victoria)
10-Wronka (Obrowiec), Pryga (Grod

ków), Węgier (Victoria)
Klasa A grupa 3
12 - Nowak, B. Kawulok (Orzeł B.)
10-Garbacz (Prószków), Andrzej Ma

chulak (Pawłowiczki)
9 - Krauze (Pawłowiczki), Banaś (TKKF), 

Witkowski (Włókniarz), Janocha 
(Orzeł B.)

Klasa B
14-Wehyński (RTS)
13 - Głuszczuk (KTS), G. Stupek (Łany)
9 - Polok (Gierałtowice), M. Adamski 

(Urbanowice)
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salon fryzjerski 

gabinet kosmetyczny 

masaż leczniczy, 

relaksacyjny 

solarium

siłownia

Zapraszamy Panie! 
Przyjdź! 

Zrelaksuj się!

jacuzzi

WSTĘP WOLNY!
*dotyczy siłowni, sauny, jacuzzi

1^5-6 kwietnia w godz. 8-20

sauna

INFINITI
SPA 4 WELLNESS
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KĘDZIERZYN-KOŹLE, UL. HARCERSKA 9 TEL. O 502 275 574

Opolska Spółdzielcza Kasa Oszczędnościowo-Kredytowa z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu, 
posiadająca sieć 91 oddziałów w całej Polsce, w związku z ciągłym i dynamicznym 
rozwojem Centrali w Kędzierzynie-Koźlu poszukuje ambitnych, otwartych, niebojących się 
wyzwań, wszechstronnych kandydatów do pracy w Centrali w obszarze:

• analiz, controllingu i ryzyka,
• finansów,
• informatyki,
• marketingu,
• projektów,
• ubezpieczeń,
• windykacji,
• wsparcia sieci sprzedaży.

Opolska
a SKOK

Oferujemy:
• interesującą pracę w nowoczesnej oraz dynamicznie rozwijającej się organizacji,
• możliwość udziału w szkoleniach podnoszących oraz rozwijających kompetencje,
• możliwość rozwoju i awansu w związku z rozbudową struktury firmy.

Nasi pracownicy tworzą sukces naszej firmy! 
Podejmij wyzwanie i dołącz do nich.

rogą mailową na adres 
i klauzuli:

Zapraszamy do zapoznania się z ofertami pracy oraz procami kandydatów na poszczególne 
stanowiska na stronie www.oskok.pl

Oferty w formie pisemnej (CV + list motywacyjny) prosimy kiero^j 
rekrutacja@oskok.pl. Prosimy o umieszczenie w ofercie nastę 
"Zgodnie z ustawą z dnia 29 sierpnia 1997 r. o ochronie danych o 
(Dz. U. nr 133 poz. 883, z późn. zm.) niniejszym oświadczam, że wyĘazfcm zgodę na przetwarzanie 
moich danych osobowych dla potrzeb niezbędnych do realizacji procęsu\ekrutacji prowadzonej 

 

obecnie oraz w przypadku nieskorzystania z mojej oferty dla celów niniejszej rekrutacji również 
w przyszłych procesach rekrutacji prowadzonych’ przez Opolską SKOK”. Dokumenty zawarte 
w nadesłanych ofertach nie będą zwracane.

Informujemy, że skontaktujemy się wyłącznie z wybranymi kandydatami.

http://www.oskok.pl
mailto:rekrutacja@oskok.pl

